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 Jegyzőkönyv 
 
Készült Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. április 5-én a Városháza 
tanácskozótermében megtartott üléséről. 
 
Jelen voltak: 
Janiczak Dávid, Angyal Béla, Bárdosné Dulai Nikolett, Csák Árpád, Csutor László, Dr. 
Csuzda Gábor, Farkas Péter Barnabás, Fidrus Péter, Garami György Károly, Kellóné 
Mezőtúri Márta, Kiss Sándor, Obbágy Csaba, Váradi József, Dr. Vámos Henrietta, Zsuponyó 
Anett 
 
Jelen voltak továbbá: 
Dr. Almási Csaba   jegyző 
Dr. Sztronga Eszter   aljegyző 
Szabóné Nagy Zsuzsanna   PH Pénzügyi és Gazdasági Osztály vezetője 
Kriston György   PH Településfejlesztési Osztály vezetője 
Mihali Zsuzsanna   PH Hatósági és Szociális Osztály vezetője 
Berki Lajos    roma referens 
Varga Roland    Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató Kft. ügyvezetője 
Halász Sándor    Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató Kft.  
Bukovinszky Zsolt ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit 

Kft. ügyvezetője 
Nagy-Mengyi Péter Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. 

ügyvezetője 
Dr. Mustosné Jakab Judit  Ózdi Városi Óvodák intézményvezető-helyettes 
Jónásné Szakács Márta Ózdi Városüzemeltető Intézmény gazdasági vezetője 
Herceg Ferenc    ÉRV Zrt. Ózdi Szolgáltatási Üzem vezetője 
Turcsányi Adrienn Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és 

Gyermekjóléti Integrált Intézmény gazdasági vezetője 
Sivák Tamásné Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és 

Gyermekjóléti Integrált Intézmény 
Göncfalvi Éva    Ózdi Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 
Talján Róbert    Ózd Városi Rendészet vezetője 
Kovács Imre    Ózd Városi Rendészet vezető-helyettese 
Bobcsák Emese   Új Esély Központ Ózdi Telephely vezetője 
Csörgőné Csépányi Krisztina Ózdi Városi Könyvtár igazgatója 
Szaka Attila PH Településfejlesztési Osztály köznevelési és projekt 

referens 
Elekné Kovács Erika PH Belső Ellenőrzési Csoport vezetője 
Imrecze-Közantal Emese jegyzőkönyvvezető (1-11. napirend) 
Gulyásné Rédai Erika jegyzőkönyvvezető (12-22. napirend) 
 
Napirendi javaslat: 
 
1.) Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének …/… (…) önkormányzati rendelete a 

pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 4/2015. (II.20.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke 
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2.) Javaslat az Ózd Város Önkormányzata és a VOLÁNBUSZ Zrt. között 2024. január 1-től 
2028. december 31-ig érvényben lévő közszolgáltatási szerződés módosítására 
Előterjesztő: Polgármester   

 
3.) Javaslat az Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadására 

Előterjesztő: Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató Kft. ügyvezetője  
 
4.) Javaslat az ÓZDINVEST Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadására 

Előterjesztő: ÓZDINVEST Kft. ügyvezetője     
 

5.) Javaslat az ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti 
tervének elfogadására 
Előterjesztő: ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 

 
6.) Javaslat az Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti tervének 

elfogadására 
Előterjesztő: Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. ügyvezetője  
 

7.) Javaslat az Ózdi Városi Óvodák Alapító Okiratának módosítására  
Előterjesztő: Ózdi Városi Óvodák intézményvezetője 

 
8.) Javaslat az Ózdi Városüzemeltető Intézmény Alapító Okiratának módosítására  

Előterjesztő: Ózdi Városüzemeltető Intézmény igazgatója 
 

9.) Javaslat a civil szervezetek, sportszervezetek és egyházak 2024. évi támogatására 
Előterjesztő: Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke    

 
10.) Javaslat a 2024. évi városi rendezvényekre előirányzott keret felosztására 

Előterjesztő: Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke    
 

11.) Javaslat a 2024. évi városrehabilitációs feladatokra biztosított keret felhasználására 
Előterjesztő: Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke    

 
12.) Javaslat az Önkormányzat tulajdonában lévő víziközmű-vagyonelemek selejtezésére 

Előterjesztő: Polgármester   
 

13.) Javaslat alapítványok támogatásának jóváhagyására 
Előterjesztő: Polgármester   
 

14.) Javaslat védőnői feladatellátást szolgáló önkormányzati tulajdonú vagyonelemek 
kezelőváltására 
Előterjesztő: Polgármester   

 
15.) Javaslat a 2023. évi belső ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves összefoglaló ellenőrzési 

jelentés elfogadására 
Előterjesztő: Jegyző 
 

16.) Beszámoló az Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évi működéséről 
Előterjesztő: Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 
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17.) Beszámoló az Ózdi Német Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évi működéséről 

Előterjesztő: Ózdi Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 
 
18.) Beszámoló az Ózd Közbiztonságáért Alapítvány 2023. évben végzett munkájáról  

Előterjesztő: Ózd Közbiztonságáért Alapítvány elnöke 
 
19.) Beszámoló az Ózd Városi Rendészet 2023. évben végzett munkájáról 

Előterjesztő: Ózd Városi Rendészet vezetője 
 

20.) Tájékoztató az Új Esély Központ Ózd 2023. évben végzett munkájáról  
Előterjesztő: Új Esély Központ Ózdi Telephely vezetője 

 
21.) Tájékoztató az Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált 

Intézmény által 2023. évben Ózd város lakossága részére nyújtott szociális ellátásokról 
Előterjesztő: Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált 

Intézmény igazgatója   
 
22.) Tájékoztató az Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált 

Intézmény által 2023. évben Ózd város lakossága részére nyújtott egészségügyi 
alapellátásokról 
Előterjesztő: Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált 

Intézmény igazgatója   
 
23.) Közérdekű kérdések, bejelentések, javaslatok 
 

- . - . - 
 
Janiczak Dávid polgármester köszöntötte a megjelenteket, az ülést megnyitotta. Kérte, hogy 
a szavazókészülékeket kapcsolják be. A határozatképesség megállapítása céljából kért egy 
jelenléti szavazást. Megállapította, hogy a 15 tagú Képviselő-testületből 14 fő van jelen, 1 fő 
igazoltan van távol, ezért az ülés határozatképes. Az ülés napirendi pontjait a meghívóval 
együtt minden képviselő megkapta. Kérdés, hozzászólás hiányában kérte, hogy az ülés 
napirendi pontjainak elfogadásáról szavazzanak.  
 
A szavazásban 14 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 14 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi napirendet fogadta el: 
 
1.) Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének …/… (…) önkormányzati rendelete a 

pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 4/2015. (II.20.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke 

 
2.) Javaslat az Ózd Város Önkormányzata és a VOLÁNBUSZ Zrt. között 2024. január 1-től 

2028. december 31-ig érvényben lévő közszolgáltatási szerződés módosítására 
Előterjesztő: Polgármester   

 
3.) Javaslat az Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadására 

Előterjesztő: Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató Kft. ügyvezetője  
 



4 
 

4.) Javaslat az ÓZDINVEST Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadására 
Előterjesztő: ÓZDINVEST Kft. ügyvezetője     
 

5.) Javaslat az ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti 
tervének elfogadására 
Előterjesztő: ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 

 
6.) Javaslat az Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti tervének 

elfogadására 
Előterjesztő: Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. ügyvezetője  
 

7.) Javaslat az Ózdi Városi Óvodák Alapító Okiratának módosítására  
Előterjesztő: Ózdi Városi Óvodák intézményvezetője 

 
8.) Javaslat az Ózdi Városüzemeltető Intézmény Alapító Okiratának módosítására  

Előterjesztő: Ózdi Városüzemeltető Intézmény igazgatója 
 

9.) Javaslat a civil szervezetek, sportszervezetek és egyházak 2024. évi támogatására 
Előterjesztő: Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke    

 
10.) Javaslat a 2024. évi városi rendezvényekre előirányzott keret felosztására 

Előterjesztő: Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke    
 

11.) Javaslat a 2024. évi városrehabilitációs feladatokra biztosított keret felhasználására 
Előterjesztő: Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke    

 
12.) Javaslat az Önkormányzat tulajdonában lévő víziközmű-vagyonelemek selejtezésére 

Előterjesztő: Polgármester   
 

13.) Javaslat alapítványok támogatásának jóváhagyására 
Előterjesztő: Polgármester   
 

14.) Javaslat védőnői feladatellátást szolgáló önkormányzati tulajdonú vagyonelemek 
kezelőváltására 
Előterjesztő: Polgármester   

 
15.) Javaslat a 2023. évi belső ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves összefoglaló ellenőrzési 

jelentés elfogadására 
Előterjesztő: Jegyző 
 

16.) Beszámoló az Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évi működéséről 
Előterjesztő: Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 

 
17.) Beszámoló az Ózdi Német Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évi működéséről 

Előterjesztő: Ózdi Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 
 
18.) Beszámoló az Ózd Közbiztonságáért Alapítvány 2023. évben végzett munkájáról  

Előterjesztő: Ózd Közbiztonságáért Alapítvány elnöke 
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19.) Beszámoló az Ózd Városi Rendészet 2023. évben végzett munkájáról 
Előterjesztő: Ózd Városi Rendészet vezetője 
 

20.) Tájékoztató az Új Esély Központ Ózd 2023. évben végzett munkájáról  
Előterjesztő: Új Esély Központ Ózdi Telephely vezetője 

 
21.) Tájékoztató az Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált 

Intézmény által 2023. évben Ózd város lakossága részére nyújtott szociális ellátásokról 
Előterjesztő: Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált 

Intézmény igazgatója   
 
22.) Tájékoztató az Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált 

Intézmény által 2023. évben Ózd város lakossága részére nyújtott egészségügyi 
alapellátásokról 
Előterjesztő: Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált 

Intézmény igazgatója   
 
23.) Közérdekű kérdések, bejelentések, javaslatok 

 
- . - . - 

 
Az előterjesztéseket a mellékelt fájl tartalmazza! 

 
- . - . - 

 

Janiczak Dávid levezető elnök elmondta, dr. Almási Csaba jegyző kérte, hogy tájékoztatást 
adhasson a Választási Iroda nevében a képviselő-testületi ülés napirendi pontjainak tárgyalása 
előtt.  
 
Dr. Almási Csaba jegyző elmondta, hogy a köztársasági elnök március 12-én 2024. június 9-
re írta ki a helyhatósági választásokat és az Európai Parlamenti képviselők választását. Ezen 
eljárás során most került sor arra, hogy megállapítsák a 10 választókerület esetében azokat az 
ajánlásszámokat, amelyek szükségesek ahhoz, hogy a Helyi Választási Bizottság 
nyilvántartásba vehesse a képviselő-jelölteket. Ismertette a számokat: az 1. választókerületben 
a minimális érvényes ajánlásszám 24, a 2. választókerületben 30, a 3. választókerületben 29, a 
4. választókerületben 25, az 5. választókerületben 28, a 6. választókerületben 23, a 7. 
választókerületben 25, a 8. választókerületben 25, a 9. választókerületben 28, a 10. 
választókerületben 24. Ez az a minimális határ, ennyi érvényes ajánlásnak kell lenni ahhoz, 
hogy a HVB elé tudják terjeszteni, hogy vegyék az adott jelöltet nyilvántartásba. A 
polgármester jelölt vonatkozásában jogszabály állapítja meg az ajánlások számát, ez 300 fő 
érvényes ajánlását jelenti. Az ajánlóíveket lehet már igényelni, de az ajánlóívek kiadására a 
választási eljárásról szóló törvény szerint csak április 20-án kerül sor. Április 20-tól lehet 
gyűjteni az ajánlásokat. Nem magas számok, ahogy láthatják. A leadási határidő 2024. május 
6, a kompenzációs listák leadásának határideje pedig 2024. május 7.  

 

1.) Napirend 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének …/… (…) önkormányzati rendelete 

a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 4/2015. (II.20.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
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Angyal Béla az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke elmondta, hogy a rendelet-
módosítás a támogatottaknak a támogatás eléréséhez segítséget nyújt, könnyíti a dolgot. Van 
benne egy rész, hogy súlyos betegség esetén kibővül az igazolás módja. Nemcsak a 6 
hónapon belül diagnosztizált betegség esetén jár egyszeri támogatás, hanem 6 hónapnál 
régebben kialakult betegségben bekövetkezett állapotromlás esetén is. Ez mindenképpen 
előnyös a támogatottak részére. A Bizottság megtárgyalta, 8 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja.  
 
Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke ismertette, hogy a Bizottság a 
rendelet-módosítást egyhangú 8 igen szavazattal fogadta el.  
 
Garami György az Ügyrendi és Rendészeti Bizottság elnöke ismertette, hogy a Bizottság 
megtárgyalta a rendeletmódosítást és elfogadásra javasolja 8 igen szavazattal.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök rámutatott, hogy a támogatások mértéke is növekszik, van 
ahol jelentősen, van ahol duplájára, van ahol másfélszeresére. Érdemes mindenkinek, aki 
érintettnek érezheti magát a témában átnézni a rendelet-módosítást, hiszen lehet, hogy eddig 
nem volt jogosult bizonyos támogatásra, most pedig jogosult lesz rá, vagy eddig alacsonyabb 
összegre volt jogosult, most magasabbra lesz jogosult. További kérdés, hozzászólás, 
észrevétel hiányában kérte, hogy szavazzanak a rendelet-módosításról.  
 
A szavazásban 14 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 14 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

3/2024. (IV. 8.) önkormányzati rendelete 
a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 

4/2015. (II. 20.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 10. § (1) bekezdésében, a 25. § (3) bekezdés b) 
pontjában, a 26. §-ában, a 32. § (3) bekezdésében, a 45. §-ában, a 132. § (4) bekezdés g) 
pontjában, a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. tv. 18. 
§ (2) bekezdésében, a 131. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 8. és 8a. 
pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, az Ózd Város Önkormányzata Képviselő-
testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 2/2018. (III. 26.) önkormányzati 
rendelet 5. melléklet 1.2.1. pontjában biztosított véleményezési jogkörében eljáró Ügyrendi és 
Rendészeti Bizottság, az 5. melléklet 4.2.1. pontjában biztosított véleményezési jogkörében 
eljáró Egészségügyi és Szociális Bizottság véleményének kikérésével a következőket rendeli 
el: 
 

1. § 
A pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 4/2015.(II.20.) 
önkormányzati rendelet (a továbbiakban: Rendelet) 6. § (1) bekezdés b) pontja helyébe a 
következő rendelkezés lép: 
 
„b) hat hónapnál nem régebben diagnosztizált súlyos betegségről, vagy a hat hónapnál 

régebben kialakult betegség bizonyítható állapotromlása esetén hat hónapnál nem 
régebbi kórházi zárójelentést, vagy ambuláns leletet,” 
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2. § 

 
A Rendelet 6. § (2) bekezdés a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„a) a lakáshasználat jogcímét igazoló dokumentumot (adásvételi szerződés, bérleti-, 

albérleti szerződés, szívességi lakáshasználati szerződés, stb.)” 
 

3. § 
 
A Rendelet 7. § (2)–(4) bekezdése helyébe a következő rendelkezések lépnek: 
 
„(2) Évente 10.000,-Ft-ig terjedő települési támogatásra jogosult az a család, amelyben a 
kiskorú részére két hétnél nem régebben kiadott vagy elektronikusan felírt recept alapján 
gyógyszer kiváltása vált szükségessé és a családban az egy főre jutó havi jövedelem nem 
haladja meg a szociális vetítési alap összegének 160%-át. 
 
(3) Az orvos által igazolt havi rendszerességgel szedett gyógyszerek költségéhez évente 
10.000,-Ft-ig terjedő települési támogatásra jogosult az a személy, akinek gyógyszer kiváltása 
vált szükségessé és a családban az egy főre jutó havi jövedelem nem haladja meg a szociális 
vetítési alap összegének 200%-át, továbbá közgyógyellátási igazolvánnyal nem rendelkezik. 
 
(4) Évente gyermekenként 20.000,-Ft-ig terjedő települési támogatásra jogosult az a család, 
amelyben a kiskorú részére szemüveg kiváltása vált szükségessé és a családban az egy főre 
jutó havi jövedelem nem haladja meg a szociális vetítési alap összegének 180%-át.” 

 
4. § 

 
A Rendelet 8. § (1)–(5) bekezdése helyébe a következő rendelkezések lépnek: 
 
„(1) Évente 20.000,-Ft-ig terjedő rendkívüli települési támogatásra jogosult az a személy, aki 
nem várt többletkiadás miatt létfenntartását veszélyeztető rendkívüli élethelyzetbe került, és a 
családjában az egy főre jutó havi jövedelem nem haladja meg a szociális vetítési alap 
összegének 160%-át. 
 
(2) Évente 50.000,-Ft-ig terjedő rendkívüli települési támogatásra jogosult az a személy, 
 

a) aki diagnosztizált, súlyos megbetegedésben szenved, 
b) aki súlyos közlekedési balesetet szenvedett, vagy c) akinek tartós, legalább egy hónapot 

meghaladó betegsége vagy kórházi kezelése jelentős jövedelem kiesést okoz és a 
családjában az egy főre jutó havi jövedelem nem haladja meg a szociális vetítési alap 
összegének 350 %-át. 

 
(3) Évente 30.000,-Ft rendkívüli települési támogatásra jogosult az a személy, akinek 
lakásában elemi kár bekövetkezése miatt súlyos kár keletkezett és a családjában az egy főre 
jutó havi jövedelem nem haladja meg a szociális vetítési alap összegének 180%-át. 
Ugyanazon lakásra ugyanazon kár esetén csak egy támogatás kerül megállapításra. 
 
(4) Évente gyermekenként 5.000,-Ft, de családonként legfeljebb évi 20.000,-Ft rendkívüli 
települési támogatásra jogosult a kapcsolattartás elősegítése érdekében a nevelésbe vett vagy 
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családba fogadott kiskorú családja, amennyiben a családban az egy főre jutó havi jövedelem 
nem haladja meg a szociális vetítési alap összegének 180%-át. 
 
(5) Az a személy, aki az elhunyt eltemettetéséről gondoskodott, 30.000,-Ft rendkívüli 
települési támogatásra jogosult, ha a családjában az egy főre jutó havi jövedelem nem éri el a 
szociális vetítési alap összegének 220%-át.” 

 
5. § 

 
A Rendelet 9. § (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„(3) A támogatás havi összege, ha a háztartás egy főre jutó havi jövedelme 
 

a) nem haladja meg a szociális vetítési alap összegének 100 %-át: 6.000,-Ft. 
b) meghaladja a szociális vetítési alap összegének 100 %-át, de nem haladja meg a 150 %-

át: 5.000,- Ft. a szociális vetítési alap összegének 150 %-át meghaladja: 4.000,-Ft.” 
 

6. § 
 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 

 
7. § 

 
Rendelkezéseit a folyamatban lévő ügyekben is alkalmazni kell. 
 
  Dr. Almási Csaba      Janiczak Dávid 
         jegyző         polgármester 

 
- . - . - 

 
Janiczak Dávid polgármester az ülés vezetését átadta Zsuponyó Anett alpolgármesternek. 

 
- . - . - 

 
2.) Napirend 

Javaslat az Ózd Város Önkormányzata és a VOLÁNBUSZ Zrt. között 2024. január 1-től 
2028. december 31-ig érvényben lévő közszolgáltatási szerződés módosítására 

 
Zsuponyó Anett levezető elnök elmondta, hogy a legutóbbi menetrend módosítás 2023. 
június 17-én történt, azóta keletkeztek lakossági igények, panaszok, ezeknek az orvoslása 
érdekében forgalomszervezési intézkedéseket célszerű végrehajtani. Ez a javaslat erről szól.  
 
Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül fogadta el.  
 
Zsuponyó Anett levezető elnök kérdés, hozzászólás, észrevétel hiányában kérte, hogy 
szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
A szavazásban 14 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 14 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
12/2024. (IV.05.) határozata 

Ózd Város Önkormányzata és a VOLÁNBUSZ Zrt. között létrejött  
közszolgáltatási szerződés módosításáról 

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi döntést hozta: 

 
A Képviselő-testület az Ózd Város Önkormányzata és a VOLÁNBUSZ Zrt. között 
létrejött 2028. december 31-ig hatályos Ózd város helyi, autóbusszal végzett menetrend 
szerinti személyszállításra vonatkozó közszolgáltatási szerződés módosítását az 
alábbiak szerint jóváhagyja: 
 
A Képviselő-testület a VOLÁNBUSZ Zrt.-vel egyeztetett, a határozat 1. mellékletét 
képező menetrendi javaslatot 2024. április 7-i hatállyal elfogadja és a 
személyszállítási szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvény 25. § (2) bekezdése, 
valamint a közszolgáltatási szerződés 8.1. pontja figyelembevételével hozzájárul a 
közszolgáltatási szerződés módosításához. 

 
Felelős:  dokumentumok aláírásáért: Polgármester 
Határidő:  értelemszerűen 
 
 
 
 
 
 



10 
 

1. melléklet a 12/2024. (IV.05.) határozathoz  
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- . - . - 
 

Zsuponyó Anett alpolgármester az ülés vezetését átadta Janiczak Dávid polgármesternek. 

 
- . - . - 

 
3.) Napirend 

Javaslat az Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadására 
 

Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül fogadta el az üzleti tervet.  
 
Janiczak Dávid polgármester elmondta, hogy az ügyvezető a korábban is rá jellemző 
innovatív gondolkodás mellett haladt az üzleti terv kidolgozásakor. Több hőközpont is meg 
fog újulni. Az elmúlt időszakban pályázat keretében tudták ezt megvalósítani, most pedig 
önerőből is fognak megvalósítani hőközpont szétválásokat és az informatikai rendszert is 
igyekszenek olyan szintre fejleszteni, hogy a XXI. századi modern körülményeknek 
megfeleljen, sokkal könnyebb legyen a hibák észlelése, sokkal könnyebb legyen a lakosság 
dolga is és az üzembiztonság továbbra is elsődleges szempont. Gratulált ehhez az 
ügyvezetőnek és a Távhő kft. valamennyi munkatársának. Időközben megtörtént a váltás. 
Előző képviselő-testületi ülésen szavaztak az új igazgató személyéről. Halász Sádnor volt 
ügyvezető is jelen van, hiszen még neki is nagy szerepe volt az előterjesztés elkészítésében, 
mivel március végéig ő vezette a Távhő Kft-t. Ezúton kívánt neki boldog nyugdíjas éveket. 
Most még csak félboldog, mert ha jó tudja még a cégnél marad és támogatja az új ügyvezető 
munkáját, hogy az átadás minél gördülékenyebb legyen. Kívánt mindkettőjüknek jó 
egészséget és erőt a továbbiakban is.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő jómaga és képviselőtársai nevében megköszönte az Ózdi Távhő 
Kft. munkáját, mind az előterjesztést, mind az eddigiekben végzett munkájukat. Jól látható az 
előterjesztésben, hogy az idei évben pozitív eredménnyel tudnak számolni és mindamellett, 
hogy pozitívra fordul az eredmény, fejlesztéseket is tudnak végrehajtani. Ehhez a munkához 
sok sikert kívánt a továbbiakban is. Bízik benne, hogy újabb Európai Uniós pályázat 
segítségével tovább tudják fejleszteni a Távhő munkáját, eredményességét, gazdaságosságát. 
Ez mindannyiuk közös érdeke, hiszen közel 5500 háztartásnak biztosítják - lakossági 
felhasználókról beszél - a téli meleget, ami egy fontos célkitűzése a Kormányzatnak is, hogy 
ezekben az ingatlanokban meg tudják őrizni azt a rezsiköltséget a fűtés szempontjából, amely 
eddig is jellemző volt ezekre a lakásokra. Ehhez nélkülözhetetlen a Távhő Kft. munkája, 
úgyhogy még egyszer köszönik nekik.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök további kérdés, hozzászólás, észrevétel hiányában kérte, hogy 
szavazzanak az üzleti terv elfogadásáról. 
 
A szavazásban 14 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 14 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

13/2024. (IV.05.) határozata 
az Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadásáról 
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Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
1. Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató 

Kft. a határozat 1. mellékletét képező 2024. évi tervét – 5.515.000 eFt tervezett összes 
bevétellel, és 40.500 eFt tervezett adózás előtti eredménnyel – elfogadja. Felhívja az 
Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató Kft. ügyvezetőjét a szükséges intézkedések 
végrehajtásának megtételére. 
 

2. Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató 
Kft. 2024. naptári évre vonatkozó közbeszerzési tervét a határozat 2. mellékletének 
megfelelően elfogadja. 
 

3. A társaság 2024. évre elfogadott üzleti tervét befolyásoló körülmény jelentős változása 
esetén az üzleti terv módosítására vissza kell térni.  

 
Felelős: az Ózdi Távhőtermelő és Szolgáltató Kft. ügyvezetője 
Határidő: folyamatos 
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1. melléklet a 13/2024. (IV.05.) határozathoz 

ÜZLETI TERV 

1. Szolgáltatással és gazdálkodással kapcsolatos főbb irányelvek 

 Éves gazdálkodásra ható társadalmi és gazdasági környezet rövid bemutatása: 
 
A gazdasági életben, a gázpiacon történő jelentős változások gazdálkodási és pénzügyi 
helyzetünket nagymértékben befolyásolják. Célkitűzéseink meghatározásánál a 
jelenleg ismert információkat vettük figyelembe. 
 
Ez évben is jelentősen befolyásolja tevékenységünket a 51/2011.(IX.30.) sz. NFM 
rendelet alkalmazásával az érvényesíthető távhőszolgáltatási támogatás, amit az 
egyéb bevételeink között tartunk nyilván. Ez a távhőszolgáltatási ráfordítások 
hetven százalékára nyújt bevételi fedezetet. 

 
Gazdálkodásunkat nem jellemezheti a vállalkozási szférában meghatározó 
nyereségorientáltság, célunk a likviditás biztosítása és a biztonságos működés 
megvalósítása. Figyelemmel az 50/2011.(IX.30.) NFM rendelet 5. §-a által előírt 
nyereségkorlátra.  
 
Az ALTEO Nyrt. (volt Ózdi Erőmű Kft.) által telepített két db gázmotor, társaságunk 
számára terv szerint 109.800 GJ hőt értékesít a tervidőszakban.  

 
Különös figyelmet fordít cégünk a költségek csökkentésére, az időjárás tartós 
anomáliáit követő gázszükséglet ingadozása miatti indokolatlan plusz költség 
elkerülésére, valamint a kinnlevőségek mérséklésére. 

Jelentős feladat a folyamatosan auditáltatott minőségbiztosítási rendszer működtetésével 
tevékenységünk folyamatos fejlesztése. 

 

 Szolgáltatási terv: 
 
A szolgáltatás folyamatosságának, zavartalanságának biztosítása, színvonalának javítása 
cégünk fő feladata. 
 
Alapvető feladataink között szerepel a 2005. évi XVIII. törvény és az annak 
végrehajtására kiadott 157/2005.(VIII.15.) sz. Kormányrendelet által megkövetelt 
távhőszolgáltatással kapcsolatos feladatok végrehajtása. A nevezett törvény és 
kormányrendelet változásainak figyelemmel kísérése és gazdálkodásunkra 
gyakorolt hatásának értékelése. 

 

2024. évben feladatunk a távhőszolgáltatásról szóló 2005. évi XVIII. törvény egyes 
rendelkezéseinek Ózd város területén történő végrehajtásáról szóló 9/2012.(IV.27.) 
önkormányzati rendeletnek felülvizsgálata, a társaság üzletszabályzatának 
korszerűsítése.  
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A hőmennyiségmérés alapján történő elszámolás során kiemelt fontosságú az idényvégi 
elszámolású Általános Közszolgáltatási Szerződéssel rendelkező felhasználókkal a 
tényleges fogyasztás és a kiszámlázott előleg egyenlegével történő elszámolás a 2023-
2024. évi fűtési idényre vonatkozóan, melynek várható időpontja 2024. július hónap. 
Társaságunk nagy figyelmet fordít a felhasználók lehető leggyakoribb tájékoztatására a 
hőmennyiségmérés alapján történő elszámolással összefüggő kérdésekben is. 

 
Az ALTEO Nyrt. (volt Ózdi Erőmű Kft.) 2 db gázmotorja a következő évben is 
terv szerint tovább üzemel. 2021. január 1-től az új hosszútávú szerződés keretein 
belül vásárolunk hőt az ALTEO Nyrt-től. 

Fűtési időszakon kívül (nyáron) szerződés szerint elsősorban az ALTEO Nyrt. 
szolgáltatja a hőt, azonban szükség szerint kazánok indítására is sor kerülhet a 
folyamatos szolgáltatás biztosítása érdekében. 

Törekednünk kell a fűtőerőmű adta lehetőségek maximális kihasználására, az 
energiaveszteségek csökkentésére és egyéb költségek lehetőség szerinti 
visszaszorítására. 

A pénzügyi lehetőségeink szerint csökkentjük a vezetékhálózat energia veszteségeit. 
 

2. A szolgáltatás minőség javítását célzó intézkedések  
 
Beruházási terv    
 
Feladatunk a szinten tartó, pótló és energiatakarékos felújítások, beruházások 
megvalósítása, a termelő és szolgáltató rendszer korszerűsítése. 

 
Fűtőerőműben: 

Fűtőerőműi felsőbb irányítási rendszer rekonstrukció         13.000 eFt 
 
Hőközpontokban:       ------------ 

Épületek szolgáltatói hőközpontjának felhasználói hőközpontokká 
alakítása 8db modulhőközpont beszerzés          48.000 eFt 
Épületgépészeti átépítés épületekben           16.000 eFt 

 
Új felhasználók csatlakoztatása:     ------------- 
 
Vezetékek: 

Szabadon szerelt NA400-as távhővezeték hőszigetelés pótlása      20.000 eFt 
Távhővezetékek eseti meghibásodásának elhárítása       10.000 eFt 

 
Egyéb: 

Elektromos tehergépkocsi beszerzése         18.000 eFt 
Elektromos személygépkocsi beszerzése        15.000 eFt 
 
pénzügyi lehetőségek függvényében kisebb fejlesztések, beszerzések.  
 

A fentiekben vázolt feladatok teljes körű végrehajtását, a jövőbeni pénzügyi és anyagi 
helyzetünk határozza meg. 
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3 
3. Marketing terv 

 Szállítók és vevők helyzete, partnerek: 
 A cég földgáz és elektromos áram szállítója jelenleg az MVM Next 

Energiakereskedelmi Zrt., aki szerződés szerint teljesít. 
 Törekszünk a beruházási szállítóinkkal való folyamatos kapcsolattartásra, 

mely esetenként árengedmény elérését teszi lehetővé társaságunk 
számára. Sürgős, azonnali beavatkozás, hibajavítás megrendelésére nyílik 
így lehetőség. 

 Vevőinkkel szemben következetes, korrekt kapcsolattartás, a szolgáltatás 
biztonságának megvalósítása a célunk.  

 Értékesítési és árképzési stratégia: 
A hőenergia termelését a fogyasztók igényének kielégítése szabja meg. 
Szlogenünk: „Kért értékre fűtünk, mért értéket kérünk.” Az irányvonal a 
felhasználói igényekhez igazodó, üzembiztos és takarékos üzemvitel, a 
távhőszolgáltatási és működési költségek csökkentése mellett a hatékonyság 
növelése, a felhasználói kör bővítése.  
 
Díjainkat központilag határozzák meg, így a rezsitörvény értelmében díjváltozást 
nem tervezünk, a 2024. január 1-től érvényes hatósági árakkal számoltunk. 

 
4. Eredményterv  

 A tervidőszaki eredménytervünkben a közelmúltban bekövetkezett törvényi és 
rendeletben kihirdetett változásokat figyelembe véve a társaságunkat érintő 
legkedvezőbb hatásokat számszerűsítettük. 

 Távhőszolgáltatási árbevételünk tervezésénél a 2014. szeptember 30-át követő 
időszaktól alkalmazott, a lakossági felhasználókat érintő legmagasabb hatósági 
díjnak elismert, árakkal számoltunk. A külön kezelt intézményeknél és az egyéb 
felhasználóknál a 2023 októberétől hatályos hatósági árakkal számoltunk. 

 A Nemzeti Fejlesztési Miniszter 51/2011.(IX.30.) NFM rendelete alapján 
társaságunk távhőszolgáltatási támogatásra jogosult. A lakossági felhasználóknak 
nyújtott távhőszolgáltatásra tekintettel, 3.497.000 eFt támogatási összeggel 
számoltunk. 

 Egyéb bevételek között jelentős tétel a 2024. évi ingyenesen kiosztott kvóta miatt 
90.000 eFt, ami azonban eredményt nem befolyásol. Egyéb bevételek között az 
érvényesített fejlesztési támogatás 50.000 eFt. 

 A gázbeszerzés költsége tervezésénél a 2023-2024. évi gázévre érvényes, az 
MVM Next Energiakereskedelmi Zrt.-vel megkötött szerződésünk szerinti 
költségeket vettük figyelembe. 

 Hőbeszerzési költségeink tervezésénél a Nemzeti Fejlesztési Miniszter 
50/2011.(IX.30.) NFM rendelete által meghatározott, a távhőszolgáltatónak 
értékesített távhő árával számoltunk, 109.800 GJ hőbeszerzést vettünk figyelembe. 

 A vásárolt villamos energia költségek tervezésénél a 2024. évre vonatkozó, 
megkötött szerződésünk adatai alapján terveztünk. 
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4 
 

 Eredménytervünkben a személyi jellegű ráfordításoknál 2024. január 01-jétől 
15%-os bérköltség növekedéssel számoltunk. 

 Ingyenesen kiosztott 2024. évi kvóta értéke 90.000 eFt, ami eredményt nem 
befolyásoló tétel. 

 Vásárolt kvótából történő teljesítés 2024. évben legalább 388.000 eFt ráfordítást 
jelenthet. 

 A 2024. év végére társaságunk tervezett üzemi eredménye 20.500 eFt, adózás 
előtti eredménye 40.500 eFt. Amennyiben a gazdasági helyzetben jelentősebb 
változás nem következik be, a tervezett eredmény megvalósítható. 

A 2024. évi eredményterv    (adatok eFt-ban) 
M E G N E V E Z É S Számított 

távhőszolgáltatási 
támogatás 

Szükséges 
távhőszolgáltatási 

támogatás 
Belföldi értékesítés nettó árbevétele 
       - távhőszolgáltatás nettó árbevétele 
       - eladott áruk, szolgáltatások árbevétele 
       - árameladás árbevétele 
       - egyéb értékesítés nettó árbevétele 
Aktivált saját teljesítmény értéke 
Egyéb bevételek  
       - távhőszolg. támogatás 
Bevételek összesen 

1.452.500 
1.369.500 

63.000 
Ø 

20.000 
5.500 

3.657.000 
3.497.000 
5.115.000 

1.452.500 
1.369.500 

63.000 
Ø 

20.000 
5.500 

4.057.000 
3.897.000 
5.515.000 

Anyagjellegű ráfordítások összesen 
- anyagköltség, ebből 
     ~ gázbeszerzés költsége 
     ~ hőbeszerzés költsége 
- anyagjellegű szolgáltatás 
- egyéb szolgáltatás 
- eladott áruk beszerzési ért.: eladott, közv. 
szolg. 

4.150.500 
3.885.000 

2.410.000 
1.250.000 

100.000 
40.000 

125.500 

4.150.500 
3.885.000 

2.410.000 
1.250.000 

100.000 
40.000 

125.500 

Személyi jellegű ráfordítások 
     - bérköltség 
     - személyi jellegű kifizetés 
     - bérjárulékok 

596.000 
499.000 

30.000 
67.000 

596.000 
499.000 

30.000 
67.000 

Értékcsökkenési leírás 140.000 140.000 
Egyéb ráfordítás     608.000 608.000 
Ráfordítások összesen 5.494.500 5.494.500 
Üzemi tevékenység eredménye -379.500 20.500 
Pénzügyi műveletek eredménye 20.000 20.000 
Adózás előtti eredmény -359.500 40.500 

 
5. Likviditási terv – Kinnlevőségek kezelése:  

Likviditási tervünk elsődleges célja, hogy a legfontosabb működési költségek 
fedezetét folyamatosan határidőre biztosítsuk. A bérek és a járulékok fizetését, 
valamint az adó befizetéseket határidőre teljesítsük. A cég likviditását megőrizzük, a 
szállítói tartozásokat zökkenőmentesen kiegyenlítsük.  
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Társaságunk tárgyi üzleti évben is kiemelten kezeli a kinnlevőségek ügyét, melynek 
érdekében folytatjuk a már korábban megkezdett intézkedések végrehajtását, ezek: 
 Az 1993-2023. évi tartozások jogerős bírósági végzés alapján történő végrehajtása. 
 A 2023. évi hátralékok fizetési meghagyásának indítása. 
 A 2024. évi fizetési felszólítások folyamatos kiküldése a fennálló tartozásokra. 

 Hátralék-rendezése: 
- Részletfizetési megállapodás a 100.000,- Ft-ot meg nem haladó tartozásra. 
Feltétel: A tárgyhavi számladíjak fizetése mellett a tartozás maximum 3 havi 
részletekben történő kiegyenlítése. 
- Részletfizetési megállapodás a 100.000,- és 200.000,- Ft közötti tartozásra. 
Feltétel: A tárgyhavi számladíjak fizetése mellett a tartozás maximum 6 havi 
részletben történő kiegyenlítése. 
 
- Egyedi megállapodás a 200.000,- Ft feletti tartozás megfizetésére. 
Feltétel: A tartozásrendezés lehetőségeinek egyeztetése a behajtási 
ügyintézővel, szükség esetén a gazdasági vezetővel, majd megállapodás az 
ügyvezető igazgatóval. 

- Azon felhasználó, aki hátralékának tőkerészét egy összegben kiegyenlíti, 
kamatelengedésben részesülhet egyedi megállapodás szerint. 

 A hátralék mértékének indokával a fogyasztók melegvíz-szolgáltatásból való 
kizárása.  

 Felhasználóink és társaságunk érdekeinek egyeztetésével a lehetséges megoldások 
megvalósítása. 

 
6. Foglalkoztatási és bérpolitikai terv 
 

 Jelenleg 15 % béremelést tervezünk, javuló gazdasági helyzet esetén új 
előterjesztéssel keressük meg a tulajdonost, Ózd Város Önkormányzatának 
Képviselő-testületét.  

 Tömeges (10 fő) létszámcsökkentést, ill. –növelést nem tervezünk. 
 
7. Összegzés 

Az Ózdi Távhő Kft. tervidőszaki nyereséges gazdálkodása jelen üzleti terv 
végrehajtásával biztosítható. Az időszak amortizációs költségének jelentős része 
beruházásra, fejlesztésre fordítható. A társaság likviditásának megőrzése mellett a 
biztonságos működés megvalósítható.  

Az üzleti tervet befolyásoló körülmények jelentős változása esetén a módosításra 
javaslatot teszünk. 

 
    Halász Sándor 
ügyvezető igazgató 
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2. melléklet a 13/2024. (IV.05.) határozathoz 

 
 

A közbeszerzés 
tárgya és 

mennyisége 

 
 
 

CPV kód 

 
 

Irányadó 
eljárásrend 

 
 

Tervezett eljárási típus 

Időbeli ütemezés  

Becsült érték/forrás 
megnevezése 

Eljárás 
megindításának, 

illetve a 
közbeszerzés 

megvalósításának 
tervezett időpontja 

Szerződés 
teljesítésének várható 

időpontja, vagy a 
szerződés időtartama 

 
I. Árubeszerzés - - - - - - 

II. Építési 
      beruházás  

 

 
 

 
 

- 

 
 

- 

 
 

- 

 
 

- 

 
 

- 

 
 

- 

III. Szolgáltatás-   
        megrendelés 

- - - - - - 

IV. Építési  
           koncesszió 

- - - - - - 

V. Szolgáltatási  
           koncesszió 

- - - - - - 

 
    Halász Sándor 
ügyvezető igazgató 
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4.) Napirend 

Javaslat az ÓZDINVEST Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadására 
 
Janiczak Dávid levezető elnök elmondta, hogy bizottsági ülésen ott volt az ügyvezető, a 
kérdésekre válaszolt.  
 
Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság az 
ÓZDINVEST üzleti tervét 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül fogadta el.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök a képernyőn keresztül gratulált a cégnek és a cég vezetőjének. 
Emlékeznek még azokra az időkre, amikor 70 M Ft-os veszteséggel számoltak be 
tevékenységükről, most pedig már jó pár éve nyereséges a cég, önkormányzati támogatásra 
nem szorul, közben önerős fejlesztéseket is végre tud hajtani. Kicserélték az eszközparkot, a 
gépparkot, az autókat, folyamatosan azon dolgoznak, hogy a rájuk bízott feladatokat a lehető 
legjobb minőségben végezzék el és ez sikerül is a legnagyobb megelégedésükre.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő területi képviselőként örömének adott szót, hogy végre több év 
jelzései után a Cserdalápai temető körbekerítése - láthatóan - a mostani üzleti tervből meg fog 
valósulni az idei évben. Ez egy nagyon fontos feladat, hiszen az egy lezárt temető. Egyrészt 
jogszabályi kötelességük, amire a Kormányhivatal is felhívta a figyelmüket, másrészt a 
temető állagának megóvása érdekében ez egy sürgető és fontos feladat volt, így megköszönte 
az ÓZDINVEST Kft-nek, hogy az idei évben betervezte a munkálatot. Másrészt sajnálatát 
fejezte ki, hogy nincs itt az ügyvezető, vagy a cég valamelyik kollégája, de bízik benne, hogy 
el fog jutni hozzájuk az a jelzés, hogy az ózdi Piac területén - észrevették - az utóbbi időkben 
jelentek meg plusz elárusító bódék. A hely szempontjából – úgy gondolja – kicsit kezd 
káoszossá alakulni ott a helyzet. Valamiféle rendezettségre kellene törekedni. Most a régi 
piaccsarnok melletti területre gondol. Ezt csak jelzés értékkel szeretné, ha az ügyvezető felé 
eljutna az információ.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök további kérdés, hozzászólás, észrevétel hiányában kérte, hogy 
az ÓZDINVEST Kft. üzleti tervéről szavazzanak. 
 
A szavazásban 14 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 14 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2024. (IV.05.) határozata 
az ÓZDINVEST Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadásáról 

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
1. A Képviselő-testület az ÓZDINVEST Kft. - a határozat 1. mellékletét képező - 2024. 

évi üzleti tervét 1 594 E Ft tervezett adózott eredménnyel jóváhagyja. Felhívja az 
ÓZDINVEST Kft. ügyvezetőjét a szükséges intézkedések végrehajtásának megtételére. 

 
Felelős:  ÓZDINVEST Kft. ügyvezetője 
Határidő:  folyamatos 
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2. A társaság 2024. évre jóváhagyott üzleti tervét befolyásoló körülmény jelentős 

változása esetén az üzleti terv módosítására vissza kell térni. 
 
Felelős:  ÓZDINVEST Kft. ügyvezetője 
Határidő: folyamatos 
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1. melléklet a 14/2024. (IV.05.) határozathoz 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Az ÓZDINVEST Kft. 2024. évi üzleti terve  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Ó z d, 2024. március 
 
 dr. Tóth Andrea 
 ügyvezető 
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A vállalkozás általános bemutatása 
 
 

A vállalkozás alapadatai 

 
A vállalkozás teljes neve: ÓZDINVEST ÖNKORMÁNYZATI 

VAGYONKEZELŐ ÉS 

BERUHÁZÁSSZERVEZŐ Kft. 

Alakulás éve:      1996. 

Alakulás társasági formája:    Korlátolt felelősségű társaság 

Székhely:      3600 Ózd, Október 23. tér 1. 

Telefon:      48/471-997 

Számlavezető bank:     K&H Bank Zrt., OTP Bank Nyrt. 

A Kft. törzstőkéje:                                          30 000 000 Ft 
 
 

Az ÓZDINVEST Kft. alapító tagja és részesedése 

Név Tulajdonosi arány 

Ózd Város Önkormányzata 100% 

 
 

Az ÓZDINVEST Kft. törvényes képviselői 

Név Képviselet módja 

Dr. Tóth Andrea önálló 

Kun Nikoletta 
együttes 

Kuna István 

 
A Társaság tevékenységi körei: 

1. Főtevékenység:     
6832 Ingatlankezelés      

2. Egyéb tevékenységi körök: 
6810 Saját tulajdonú ingatlan adásvétele 
6820 Saját tulajdonú, bérelt ingatlan bérbeadás, üzemeltetése 
6831 Ingatlanügynöki tevékenység 
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6920 Számviteli, könyvvizsgálói, adószakértői tevékenység 
7010 Üzletvezetés 

   8219 Fénymásolás, egyéb irodai szolgáltatás 
 8299 Máshová nem sorolt egyéb kiegészítő üzleti szolgáltatás 

3. További felvett tevékenység: 
9603 Temetkezés, temetkezést kiegészítő szolgáltatás 
8121 Általános épülettakarítás 
8129 Egyéb takarítás 
4339 Egyéb befejező építés m.n.s. 
4321 Villanyszerelés 
4322 Víz-, gáz-, fűtés-, légkondicionáló-szerelés 
4329 Egyéb épületgépészeti szerelés 
4331 Vakolás 
4332 Épületasztalos-szerkezet szerelése 
4333 Padló-, falburkolás 
4334 Festés, üvegezés 
4312 Építési terület előkészítése 

 5520 Üdülési, egyéb átmeneti szálláshely-szolgáltatás 
 
 

A vállalkozás története: 

A Kft. tevékenysége 1995-ben, azaz alapításának időpontjában alapvetően Ózd város 
vezetékes gázellátásának megvalósítása és a gázvagyon kezelési tevékenységének 
ellátása volt, mely tevékenység jelenleg is a társaság feladatát képezi. Az ezt követő 
években a fő tevékenység az Önkormányzattól és egyéb szervektől kapott megbízás 
alapján beruházási-felújítási munkák előkészítése, szervezése, műszaki ellenőrzése, 
teljes körű lebonyolítása volt. 
 
Az első jelentős változás 2008. évben következett be, amikor Ózd Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a 155/KH/2008. (VI.27.) határozatának 1.) 
pontja alapján a nem lakáscélú ingatlanok kezelői jogát 2008. június 30. napjával az 
ÓZDSZOLG Kht-tól elvonta, és 2008. július 1. napjától az ÓZDINVEST Kft-nek adta 
át. A határozat 2.) pontja szerint a vagyongazdálkodás főbb szabályairól szóló 
25/1993. (XII.23.) önkormányzati rendelet III/A. fejezete előírásai értelmében a tisztán 
önkormányzati tulajdonú nem lakáscélú ingatlanokra és az ingatlanokhoz tartozó 
vagyonelemekre vagyonkezelői jogot létesített és határozatlan idejű Vagyonkezelői 
Szerződést kötött társaságunkkal, mely 2016. december 31. napjával megszüntetésre 
került. Az üzemeltetésbe kapott vegyes tulajdonú épületekben lévő ingatlanok 
kezelését Üzemeltetési Szerződés alapján végezzük, mely üzemeltetői körbe a 
vagyonkezelői jog megszüntetésével a tisztán önkormányzati tulajdonú ingatlanok is 
belekerültek. 
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2009. január 1-től a 270/KH/2008. (XII.09.) határozat alapján a Piacfelügyelet és a 
Temetkezési Gondnokság Társaságunkhoz került át.  
 
2009. augusztus 1-től a 103/KH/2009. (VI.25.) határozat alapján az egészségügyi 
alapellátáshoz tartozó körzeti orvosi rendelők és védőnői tanácsadó helyiségek 
üzemeltetői jogát láttuk el, mely feladat azóta Társaságunk tevékenységi köréből 
kikerült. 
 
2009. október 1-től a 159/KH/2009. (X.29.) határozat alapján a telepgondnokok 
foglalkoztatása Társaságunkhoz került, mely feladat ellátása 2010. december 31-én a 
telepgondnoki rendszer megszűnésével tevékenységi körünkből kikerült. 
 
2011. június 1-től a 77/KH/2011. (III.30.) határozattal módosított 26/KH/2011. (II.17.) 
határozat alapján az önkormányzat tulajdonában lévő lakáscélú ingatlanok 
üzemeltetői jogát látjuk el. A feladat átvételével együtt át kellett vennünk a korábbi 
kezelő valamennyi ezen tevékenységgel foglalkozó munkavállalóját, valamint meg 
kellett vásárolni a bérlők, használók által felhalmozott tartozások állományát és az 
ÓZDSZOLG Nonprofit Kft. által korábban megfizetett peres eljárással kapcsolatos 
kiadásokat, raktárkészletet, műszaki eszközöket. Meg kellett fizetnünk a 2011. május 
31. előtti teljesítésű, de csak a feladatátadás-átvétel napja után kiszámlázott közüzemi 
díjakat és egyéb költségeket. Mindezen kiadások rendkívül megterhelték 
gazdálkodásunkat. Ezek az intézkedések kb. 20 M Ft egyszeri többletkiadást 
jelentettek Társaságunknak; létszámunk 2011. június 1-től 56 főre emelkedett. 
 
2012. július 1-jétől a 78/2012. (V.17.) határozat alapján a közoktatási intézményeknél 
történt átszervezés során a Központi Óvodai Konyha, a Bükk Étterem és az Árpád 
Vendégház üzemeltetése Társaságunkhoz került. 
 
2016. május 20-tól a 130/2016. (V.20.) határozat alapján a Képviselő-testület döntött az 
Ózdi Vízmű Kft. jogutódlással történő megszüntetéséről, mely az Ózdinvest Kft-be 
történő beolvadással valósult meg. 
 
2018. augusztus 31-én a 92/2018. (VII.13.) határozat alapján az Ózd, Árpád vezér út 
27. sz. alatti Központi Óvodai Konyha működtetését megszüntettük és az azzal 
kapcsolatos feladatellátás az Ózdi Városüzemeltető Intézményhez került át. A feladat 
átadásával a Vendéglátási Divízió szerepe kiüresedett, a divízión belül kizárólag 
bérbeadás történik, így 2019. január 01. napjától a korábban ezen divízió 
tevékenysége körében kezelt ingatlanok átkerültek az Ingatlankezelési Divízió 
hatáskörébe.  
 

Tevékenységi terv, személyi feltételek: 
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A Társaság működésében jelentős változást hozott a közelmúltban bekövetkezett 
energiaár robbanásszerű emelkedése. Mivel a közszolgáltatóknál közületi 
fogyasztóként vagyunk minősítve, így a villamos energia és gázárak többszörösére 
történő emelése nagymértékben érinti gazdálkodásunkat. Ez évtől további fizetési 
kötelezettségek terhelik gazdálkodásunkat, mivel a vízszolgáltatásban bevezetésre 
került az alapdíj a nem lakossági fogyasztóknál. Mivel a szolgáltatási díjainkban nem 
tudtunk emelést realizálni, így a többlet fizetési kötelezettségeink finanszírozása a 
stagnáló árbevételünkből történik. 
 
1.3.1. Központi irányítási Divízió 

 
A Központi Irányítás szerepe a divíziók működésének összefogása, összehangolása, 
számviteli, pénzügyi és munkaügyi feladatainak ellátása. 
A divízió feladatát képezi a gázvagyonnal kapcsolatos ügyintézés, nyilvántartások 
kezelése. A gázvagyon üzemeltetése Társaságunknak minden évben számviteli 
veszteséget okoz, tekintettel arra, hogy egyrészt a 26 M Ft-os tervezett bevétellel 
szemben 12 M Ft-os közműadót kell megfizetni, másrészt a gázvezeték 24,8 M Ft-os 
éves költséget eredményező amortizációját el kell számolnunk. Ténylegesen a 
gázvezeték működtetése azonban plusz bevételi forrást eredményez, mely 
likviditásunkat kedvező irányba befolyásolja. Az elmúlt év végén írásban kerestük 
meg a gázvezeték üzemeltetését ellátó Opus Tigáz Zrt-t a gázvagyon üzemeltetési 
díjának emelése miatt, de az üzleti terv készítésének időpontjáig, egyben a 
szerződésben rögzített határidőig nem sikerült egymással megállapodni, tekintettel 
arra, hogy az Opus Tigáz Zrt. több, mint két hónapos időtartam alatt sem küldte meg 
válaszlevelét a társaság részére.   
 
 
1.3.2. Ingatlankezelési Divízió 
 
Vagyonkezelés: 
 
Vagyonkezelési szerződés alapján működtetjük a Sajóvárkonyi Ipari Park területén 
lévő gázvezeték hálózatot. Ennek az értékcsökkenése Társaságunkat terheli, melynek 
eredményre gyakorolt hatása évi -1 166 E Ft. A korábbi években már többször 
kezdeményeztük a vagyonkezelési szerződés felmondását, azt azonban a tulajdonos 
önkormányzat az ipari park területén megvalósuló beruházáshoz kívánja kötni, ezért 
a vagyonkezelés megszűnése csak a beruházás megvalósulásával várható. 
 
 
Üzemeltetésben lévő nem lakáscélú és lakáscélú önkormányzati ingatlanok: 
 
Nem lakáscélú ingatlanok: 
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Az Önkormányzattal megkötött Üzemeltetési Szerződés értelmében végezzük a nem 
lakáscélú ingatlanok üzemeltetését; a szerződés értelmében az Önkormányzat 
részére üzemeltetési díjat kell fizetnünk, melynek mértéke 2024. évben bruttó 3.810 E 
Ft. 
 
A Kaszinó épületében, illetve az idei fűtési időszakban az Árpád Vendégházban 
kerül sor a Miskolci Egyetem nappali tagozatos hallgatóinak oktatására. Míg 
korábban megkaptuk az egyetem fenntartásához szükséges támogatást, az idei 
költségvetésben sem kaptunk fedezetet az egyetem fenntartására és a tanulmányi 
iroda működtetésére, így azokat Társaságunknak saját hatáskörben, önkormányzati 
támogatás nélkül kell megoldania, melynek kiadásait a más tevékenységekből 
befolyt bevételből szükséges finanszíroznunk. Az épület állagának megőrzése 
érdekében temperáló fűtés működtetése szükséges, mely nagymértékű költségeket 
von el bevételeinkből. A jelenlegi fűtési rendszer hátránya az, hogy a fűtőtestek 
hőleadása villamosenergia felhasználással történik, tehát az elhasznált távfűtési 
hőmennyiségen túl még fűtési áramfogyasztást is generálnak, mely a 2023 decemberi 
hónapban 631.000,- Ft-os plusz kiadást jelentett. Amennyiben az önkormányzatnak 
lehetősége lesz rá, úgy pályázati forrásból javasolnánk egy, a mai kornak megfelelő 
fűtési korszerűsítést, pl. hőszivattyús fűtési rendszer kialakítását.  
 
A volt kollégium épülete kihasználatlan, jelenleg a Meteor Lövészklub használja a 
pinceszintet lövészeti edzések megtartására. Az épület besorolása alapján nem 
üzemeltethető szálláshelyként, annak szálláshellyé történő átminősítése a feltételek 
kialakítását figyelembe véve több százmillió forintos ráfordítást igényelne, azonban 
városunkban nincs igény ekkora méretű szálláshely üzemeltetésére. Mivel idősek 
bentlakásos otthonára számottevő igény mutatkozik, így célszerűnek tartanánk 
megvizsgálni az épület értékesítését egy olyan magánbefektető számára, aki 
magánüzemeltetésű idősek otthonának megvásárolná az épületet. A hatályos 
szabályozás alapján önkormányzati fenntartású otthon kialakítása nem valósítható 
meg, mivel a város nem kap normatív támogatást a kormánytól a városi férőhelyek 
bővítésére, továbbá a város nem rendelkezik saját anyagi forrással a kialakítás 
költségeinek fedezésére, pályázati kiírás pedig nem történik ilyen jellegű 
fejlesztésekre.  
 
A Divízión belüli ágazat tervezett negatív eredményét egyrészt az üzemeltetési díj 
fizetése, másrészt az olyan épületek fenntartási költségei eredményezik, melyekből 
nem származik az üzemeltetéshez szükséges bevételi forrás, harmadrészt pedig a 
nagymértékű energiaár emelkedés okozza.  
 
Lakáscélú ingatlanok: 

 
Az Önkormányzattal megkötött Üzemeltetési Szerződés értelmében végezzük a 
lakáscélú ingatlanok üzemeltetését. A szerződés értelmében az Önkormányzat 
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részére üzemeltetési díjat kell fizetnünk, melynek mértéke 2024. évben bruttó 6.350 E 
Ft. 
 
Fejlesztések: 

 
A lakás és nem lakás célú ingatlanok felújításának forrása az Önkormányzat 
költségvetésében jóváhagyott összeg, mely 2024-ben lakások esetén bruttó 6.350 E Ft, 
nem lakás célú ingatlanok esetén bruttó 3.810 E Ft. A felújítási keretből elsősorban az 
olyan elengedhetetlen munkálatokat kívánjuk elvégezni, amelyek az ingatlanok 
bérbeadáshoz szükségesek.  
 
2019. évben megkezdtük az Ózd, Bolyki Tamás út 15. sz. alatti, ún. „Öregek-
Fiatalok” Házában az új apartmanok kialakítását. Az első ütemben az „A” 
épületblokkban 7 db lakás került kialakításra a kihasználatlan üres 
helyiségcsoportokban, melyek eredetileg szárítóként, társalgóként és egyéb 
közösségi térként épültek meg. Ózd városában utolsó alkalommal 2002-ben volt új 
bérlakás építés, melynek során a 48-as út 5. sz. alatt 12 db, a Bartók Béla út 2. sz. alatt 
8 db lakás került megépítésre. Közel két évtized után a városi bérlakás állomány 
minőségi apartmanok kialakításával tovább bővült, mely a bérlakások iránt 
mutatkozó, drasztikusan megugrott keresletet elégíti ki. 2020-2023. között összesen 
14 db lakást alakítottunk ki, 2024-ben 2 db lakást tervezünk kialakítani, mellyel az 
épületben tervezett 16 db lakás kialakítása megtörténik. A már kialakított 14 db 
bérlakás mindegyike bérbeadásra került.  
 
A fejlesztések során prioritást kell kapniuk az energiahatékonyságot segítő 
beruházásoknak. A fejlesztési keretből, de még azon túl is arra törekszünk, hogy 
minél több helyen végezzünk olyan munkálatokat, mely a felhasznált energiát 
csökkenti, ilyenek pl. nyílászárók cseréje, klímaberendezések felszerelése elsősorban 
fűtési célú használatra. 
 
2024. évi stratégia: 

 
Városunkban a bérlakások iránti igény a korábbi évekhez viszonyítottan számottevő 
növekedést mutat, mely érdeklődés jelenleg is fennáll. A frekvenáltabb helyen lévő, 
illetve műszakilag kifogástalan állapotban lévő lakásokra általában nagyobb mértékű 
licitálás történik, a kiírt lakásokra mindig több jelentkező is van. Ezért kiemelten 
kezelendő a fizetőképes és fizetni szándékozó potenciális bérlők előnyös helyzetbe 
juttatása azokkal szemben, akik jogcím nélküli használóként renitens módon, fizetési 
hajlandóságot nem mutatva élnek önkormányzati lakásokban. A minőségi bérlőcsere  
egyetlen eszköze, hogy a tartozást felhalmozó jogcím nélküli használókkal szemben 
kilakoltatást foganatosítunk és az újonnan beköltözni szándékozó, végrehajtás alá 
vonható jövedelemmel rendelkező személyek bérleti jogviszony létesítését ezzel 
elősegítjük. 
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Azonban 2024. évben is kizárólag azon jogcím nélküli használók esetében tervezünk 
kilakoltatást, akik tartozást halmoztak fel és nem mutatnak fizetési hajlandóságot. Ők 
azok a használók, akik a tartozásuk mellett plusz kiadásokat is terhelnek 
Társaságunkra (pl. vízdíj, közös költség). Hangsúlyozzuk, hogy a kilakoltatás nem 
cél, csak egy végső eszköz a bérbeadó kezében arra az esetre, amikor már minden 
előzetes fizetésre ösztönző kísérlet eredménytelen maradt. Általános tapasztalat, 
hogy a kilakoltatások megkezdésekor a tartozást felhalmozók többsége felkeresi a 
bérbeadót és lépéseket tesz tartozása rendezése érdekében. Részletfizetést mindaddig 
engedélyezünk, míg a kilakoltatási időpont kitűzésre nem kerül; ezen intézkedés 
meghozatala után kizárólag egyösszegű és a közüzemi díjakat is tartalmazó teljes 
tartozásrendezés útján kerülhető el a lakásmegüresítés. A lakásmegüresítés 
elkerüléséhez tehát nem elegendő a lakáshasználati díj teljes megfizetése, hanem az 
összes közüzemi szolgáltatónál szükséges megfizetni a felhalmozott tartozást, hiszen 
ezen díjak megfizetése is a bérlők szerződéses kötelezettségét képezik, megszegésük 
lényeges szerződésszegésnek minősül és önmagukban is a szerződés felmondását 
vonják maguk után.  
 
A helyzetünket nehezíti az a jogszabályi változás, amely a kilakoltatási moratóriumot 
november 15-től április 30-ig tartó időszakra hosszabbította meg a korábbi december 
1. és március 1. közötti időszak helyett. Mindaddig, amíg a jogszabályok a bérbeadók 
helyzetét nehezítik a nem fizetőkkel szemben, a bérbeadók feladata, hogy olyan 
szabályozási rendszert alkossanak a bérbeadási ágazatban, mellyel csökkenthető a 
tartozás felhalmozásának és a nem fizető bérlők ingatlanban történő 
bennmaradásának lehetősége.  
 
Társaságunk ez évben is folytatja azon gyakorlatát, melynek keretében rövidebb 
időre vonatkozó bérleti jogviszonyokat létesítünk (legfeljebb egy év), valamint 
előrefizetős villamos mérőórákat szerelünk fel az újonnan bérbe adott lakásokhoz, 
melyek a rendszeres fizetési kötelezettségek időben történő teljesítését, illetve a 
bérleti és közüzemi díjtartozások felhalmozásának elkerülését segítik elő. Azon 
bérlők esetében, ahol hosszú ideje tapasztalható jogkövető magatartás, fizetési 
kötelezettségüknek rendszeresen eleget tesznek és együttműködnek a bérbeadóval, 
hosszabb idejű (legfeljebb három év) bérleti jogviszonyt létesítünk.  
 
Az előrefizetős villamos mérőórák felszerelése és annak tartozásmentességhez kötött, 
bérbeadó általi feltöltése álláspontunk szerint a legcélravezetőbb megoldás arra, 
hogy a rendszeres fizetést kikényszerítsük a bérlőktől. A rendszer bevezetése pozitív 
visszajelzést mutat, hiszen ezeknél a lakásoknál sem bérleti, sem közüzemi 
díjtartozás felhalmozás nem történt, így az idén tovább folytatjuk az órák cseréjét és a 
gyakorlat kiterjesztését minél több ingatlanra.  
 
Továbbra is indokoltnak tartjuk a bevételt alig hozó, nagymértékben leromlott 
műszaki állapotú bérlakások értékesítését. Az értékesítéseket jellemzően Bánszállás 
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telepen és Somsály térségében lévő ingatlanokra látjuk célszerűnek összpontosítani, 
ahogyan azt már az előző években is tette a tulajdonos. Célszerűnek tartanánk az 
alábbi térségekben is átgondolni az értékesítés lehetőségét: 

4. Hétes telep, 
5. Szondi és Toldi utca („Karu” térsége). 

 
Nem javasoljuk a bevételt hozó, magasabb komfortfokozatú bérlakások, illetve nem 
lakáscélú helyiségek értékesítését tekintettel arra, hogy ezen ingatlanokból származó 
bevételből kerülnek finanszírozásra a fejlesztések, valamint a kötelezően ellátandó 
egyéb feladatok (pl. Miskolci Egyetem működésének finanszírozása, temetők 
üzemeltetése stb.).  
 
Társaságunk az elmúlt időszakban több, ún. „kényszerkezelt” társasházat adott át 
annak érdekében, hogy közös képviselettel szabályszerűen működhessenek. Három 
olyan társasház van, amelynek a mai napig nincs közös képviselője, 
társasházkezelője, ezért a társaságunk nevén lévő közüzemi órákat nem tudjuk 
átíratni és annak ellenére is nekünk kell megfizetnünk a közüzemi díjakat, hogy nem 
vagyunk a társasház kezelői. Írásban kerestük meg ezen társasházban lévő 
tulajdonosokat, hogy közös képviselőt kell választani, azonban erre a mai napig sem 
került sor. Az átadásig ezen társasházak közüzemi díjai Társaságunk gazdálkodását 
és erőforrását terhelik, a kiszámlázott és meg nem fizetett közüzemi díjak 
kintlévőségeinket növelik, a kintlévőségek behajtásának magas költségeit nekünk 
kell megfizetnünk, és sokszor a behajtás eredménytelen végrehajtás alá vonható 
jövedelem, vagyontárgy hiányában.  
 
Az ingatlanok karbantartása és felújítása a megfelelő szakmai tapasztalattal 
rendelkező karbantartó csoport által folyamatosan biztosított. Karbantartási és 
felújítási ütemterv az ingatlanok pontos megjelölésével nem készíthető, tekintettel 
arra, hogy a munkálatok az év közben felmerülő és szükségessé váló feladatok 
elvégzésétől függenek, illetve attól, hogy év közben mely megüresedő ingatlanon 
milyen munkálatot kell végezni.  
 
A 2024. évi stratégiai elképzeléseink egyik fő iránya az energiaköltségek csökkentése, 
illetve azok maradéktalan finanszírozása. Az elmúlt évi gazdasági események, 
melyek az energiaszektorban következtek be, olyan nem várt kihívások elé állították 
a gazdasági szereplőket, melyekkel működésük során soha nem találkozhattak, talán 
a 2008-as gazdasági világválságnál is kilátástalanabb helyzet vizualizálódott. Az 
elmúlt évben részesei voltunk a villamos energia megvásárlására vonatkozó közös 
közbeszerzésnek, azonban idén a villamos energiát közvetlenül a szolgáltató által 
küldött árajánlat alapján vásároljuk, mely kedvezőbb, mint a közbeszerzési ármérték.  
 
 
1.3.3. Temetkezési Divízió  
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2024-ben a Temetkezési Divízióra vonatkozóan bruttó 2.680 E Ft üzemeltetési díj 
került megállapításra a városi költségvetésben.  
 
A szolgáltatás mértékének mesterséges növelése a jellegéből fakadóan fogalmilag 
kizárt, ezért az ágazat bevételeinek növelését a szolgáltatás díjtételeinek emelésén túl 
más úton is szükséges megvalósítani. Ennek egyik formája a lejárt rendelkezési jogú 
sírhelyek újraváltása, vagy újonnan történő hasznosítása. Az elmúlt évben került 
módosításra a temetőrendelet, mely immár lehetőséget biztosít arra, hogy a lejárt 
rendelkezési jogú sírhelyeket azon érdeklődők is megvásárolhassák, akik eltemethető 
elhunyttal nem rendelkeznek. Társaságunk az idén is hatékonyan kíván fellépni a 
lejárt rendelkezési jogú sírhelyekkel kapcsolatban, így annak ismételt, vagy újonnan 
történt megváltását nagyobb mértékben fogjuk végezni. Az ismételt megváltásra 
történő felhívást az ismert rendelkezésre jogosult részére minden esetben 
megküldjük, habár arra semmilyen kötelezettségünk nincs, azonban több esetben 
„címzett ismeretlen”, „címzett elköltözött” jelzéssel érkezik vissza a felhívásunk; 
ennek oka, hogy a rendelkezők a lakcímváltozást nem jelentik be társaságunknak. 
Annak érdekében, hogy felhívásunk minél több érintett részére eljuthasson, több 
felületen hirdetni fogjuk a sírhelyek újraváltásának kötelezettségét, annak 
eredménytelensége esetén a sírhelyeket újból hasznosítjuk. 
 
A temetkezésben felújításokra fordítható keret a városi költségvetésben bruttó 2.680 
E Ft, melyből kerítéspótlást kívánunk végezni. Az elmúlt években megvalósítottuk a 
Gyári, Táblai, Somsályi és Bolyki temető kerítésének pótlását, építését, az idén is 
folytatni kívánjuk a temetők kerítésének pótlását. Az elmúlt évtizedekben szinte 
minden temetőben eltulajdonították a drótháló kerítéseket, azok hiába kerültek 
pótlásra, az új kerítés kihelyezése után pár héten belül azokat ismét eltulajdonították. 
Mivel a folyamatos pótlás folyamatos kiadásokat eszközölt, ezért meg kellett 
vizsgálni, hogy milyen lehetőség van olyan kerítés építésére, mely végleges 
megoldást nyújthat e problémára. Ezért már a Táblai temető új részének 
körbekerítése, a Somsályi és Gyári temető kerítésének újrapótlása is betonkerítéssel 
történt. Az idén a Cserdalápai és Bánszállási temetők kerítéspótlását kívánjuk 
megvalósítani.  
 
A temetkezés lebonyolításához szükséges eszközállományt már az előző évben 
elkezdtük pótolni, cserélni, az idén is tervezünk néhány új ravatalozási kelléket 
vásárolni.  
 
 
 

1.3.4. Piacfelügyeleti Divízió 
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A Piacfelügyeleti Divízió részéről bruttó 9.738 E Ft üzemeltetési díj került 
megállapításra a városi költségvetésben. 
 
Az új termelői piacrész megnyitásával a piaci férőhelyek száma nem növekedett, a 
termelők kerültek átköltöztetésre az új részre, akiknek helyén az új kerékpárút került 
kialakításra. Az árusok számának nagymértékű növekedése nem prognosztizálható, 
ezért a bevételek növelése kizárólag díjemeléssel valósítható meg.  
 
A Piacfelügyeleti Divízió bruttó 9.738 E Ft-ot fordíthat felújításra, melynek keretében 
a ruháspiac salakozását, illetve az elárusító asztalok felújítását kívánjuk elvégezni. A 
felújításra fordítható keretösszeg az üzemeltetési díjjal, és ezen belül a tárgyi 
eszközök értékcsökkenésével van összhangban, ezért kiemelkedően magas az 
összege a többi keretösszeghez képest.  
 
 

Stratégia 
 
A divízióknak önálló elszámolásuk és profitorientáltságuk miatt a saját területükön 
folyamatosan figyelni kell a környezeti változásokat, lehetőségeket annak érdekében, 
hogy eredményességük folyamatosan növekedő tendenciát mutasson. Amennyiben 
egy divízió saját bevételeiből nem tudja működését finanszírozni, úgy a társaság más 
divíziójának bevételi forrásai felhasználhatóak a feladatok ellátására, hiszen a 
társaság gazdálkodását globális szinten szükséges kezelni. A felújítási költségkeretek 
szintén mobilizálhatóak, így ha valamelyik divízión belül magasabb felújítási igény 
jelentkezik, úgy a másik divíziótól átcsoportosításra kerülhetnek ezen keretösszegek.  
 
A társaság 2024. évben is saját maga tudja finanszírozni a működését úgy, hogy 
eredménye pozitív marad. 
 
Legfontosabb stratégiai célkitűzések: 

6. társaság pozitív gazdálkodási eredménye, 
7. tulajdonosi döntések maradéktalan végrehajtása, 
8. munkavállalói elégedettség fenntartása, javítása, 
9. lakossági igények minél teljesebb kielégítése, 
10. szolgáltatások magas színvonalú biztosítása, 
11. fejlesztések megvalósítása, 
12. energiahatékonysági beruházások megvalósítása. 

 
 
Szervezeti terv 
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Tulajdonos 

Név Tulajdonosi arány 

Ózd Város Önkormányzata 100% 

 

Vezetés 

13. ügyvezető: Dr. Tóth Andrea  
14. gazdasági vezető: Kun Nikoletta 
15. ingatlankezelési divízióvezető: Molnár Tímea 
16. temetkezési divízióvezető: Molnár Ákos 
17. piacfelügyeleti divízióvezető: Kupás Dénes  
 
Szervezeti felépítés:  

 
Társaságunk létszáma: 35 fő 
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ÓZDINVEST Kft. SZERVEZETI ÁBRA

ÜGYVEZETŐ ÓZD VÁROS 
ÖNKORMÁNYZA

INGATLANKEZELÉSI 
DIVÍZIÓVEZETŐ 

KÖNYVVIZSGÁLÓ 

FELÜGYELŐ 
BIZOTTSÁG 

TITKÁRNŐ 

GAZDASÁGI  
VEZETŐ 

GAZDASÁGI 
ELŐADÓK 

PIACFELÜGYELETI 
DIVÍZIÓVEZETŐ 

TEMETKEZÉSI 
DIVÍZIÓVEZETŐ 

INGATLANKEZELÉSI – 
MŰSZAKI ELŐADÓ 

INGATLANKEZELÉSI  
ELŐADÓK 

TEMETKEZÉSI 
ÜGYINTÉZŐK 

TAKARÍTÓ 

KARBANTARTÓ 
RÉSZLEG 

SÍRÁSÓK 

TAKARÍTÓ 

DÍJBESZEDŐK 

VENDÉGHÁZI 
TAKARÍTÓ 

BEHAJTÁSI ELŐADÓ 

VENDÉGLÁTÁSI 
CSOPORTVEZETŐ, 

OKTATÁSSZERVEZŐ 

VENDÉGLÁTÁSI CSOPORT 

TAKARÍTÓ 

TAKARÍTÓ 
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3.4. Személyzeti politika 
 
A kötelező minimálbér, valamint garantált bérminimum emelés 2023. december 01-
től megtörtént. Mivel ezek a bérek oly mértékben megközelítették a társaságnál 
hosszú évek óta dolgozó szakemberek munkabérét, ezért szükséges emelni a 
társaság egyéb, kötelező emeléssel nem érintett munkavállalóinak is a munkabérét. 
Az emelések átlagosan 10-15 %-ot tesznek ki.  

 
A munkavállalókkal szembeni általános követelmény a minőségi munkavégzés, 
mely a szokásos munkavégzés alapja, ezért nem jár külön juttatás. A munkavállalók 
tevékenységüktől függően egyéb elismerésben részesülhetnek, amennyiben ezt 
anyagi forrásaink lehetővé teszik. A lehetőségekhez mért egyéb anyagi juttatás a 
munkavállalók megtartásának, megbecsülésének legfontosabb megnyilvánulása, a 
munkavégzés anyagi formában történő elismerése prioritásként kezelt feladat 
társaságunknál.  
 
Társaságunknál cafetéria juttatásban nem részesülnek a munkavállalók. 
 
A feladatok ellátását közfoglalkoztatottakkal kívánjuk hatékonyabbá tenni, akik a 
kötelező közfeladatok elvégzésében vesznek részt (pl. temetőkben fűkaszálás, a 
temetőkben hulladékgyűjtés, hóeltakarítás és síkosságmentesítés, közösségi terek 
takarítása, stb.). A közfoglalkoztatási szektorban meghatározott rendkívül alacsony 
bérek jelentősen megnehezítik a létszám feltöltését, a legtöbb jelentkező nem fogadja 
el a felajánlott munkakör betöltését.  
 
Társaságunk 2024. évben is közérdekű foglalkoztatóként van nyilvántartva, így a 
büntetésüket e formában kitöltő közérdekű munkavállalók a szombati piaci nap 
utáni takarításban, valamint a temetőkben való munkavégzésben vesznek részt a 
pártfogó felügyelő szolgálattal egyeztetetteknek megfelelően.  
 

 
 

4. Eredményterv 
 

Az eredményterv tartalmazza társaságunk tervezett bevételeit és kiadásait. 
 

Társaságunk könyveit és nyilvántartásait, valamint az éves beszámolót a számviteli 
törvény kettős könyvvezetésre vonatkozó előírásai, és az általános számviteli 
elvekben foglaltak szerint vezeti, készíti el. Az immateriális javak, tárgyi eszközök 
körében lineáris amortizációs kulcsok alkalmazásával történik az értékcsökkenés 
meghatározása.            
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Társaságunk 2023. 01.01-től áttért a KIVA hatálya alá, mellyel a társasági adó és 
szociális hozzájárulás helyett kisvállalkozói adó fizetésére vagyunk kötelezettek.  
 
Társaságunk 2024. évben sem kap a városi költségvetésből olyan működési 
támogatást, mely az önkormányzat gazdálkodását terhelné. Társaságunknak az 
alábbi üzemeltetési díjat kell teljesítenie a költségvetés részére: 
 

Megnevezés Bruttó összeg (E Ft) 

Nem lakás célú üzemeltetési díj 3 810 

Bérlakás üzemeltetési díj 6 350 

Piac üzemeltetési díj 9 738 

Temető üzemeltetési díj 2 680 

Mindösszesen: 22 578 

 
Társaságunk részére az alábbi összegek kerülnek felújítás céljára biztosításra: 
 

Megnevezés Bruttó összeg (E Ft) 

Nem lakás célú helyiségek felújítása 3 810 

Bérlakások felújítása 6 350 

Piac felújítása 9 738 

Temetők felújítása 2 680 

Összesen: 22 578 

 
 
A fentiek alapján megállapítható, hogy társaságunk maga finanszírozza az 
üzemeltetés során megvalósítandó felújításokat úgy, hogy a 2024. évre tervezett 
adózott eredménye pozitív maradt, 1 594 E Ft a jelenlegi tevékenység ellátása mellett 
és az üzleti terv készítésének időpontjában rendelkezésre álló információk alapján.  
A tervezett eredmény becsült számítás alapján került meghatározásra, mely egy-egy 
jelentős gazdasági esemény hatására növekedhet, illetőleg csökkenhet. A tervezett 
eredmény azonban mindenképp a takarékos és átgondolt gazdálkodást tükrözi, 
hiszen ezen eredmény az üzemeltetési díjak emelése, a bérek emelkedése, a 
támogatások megvonása és egyéb költségek emelkedése ellenére is pozitív szaldót 
mutat.  
 
Eredményt rontó tényezők: 

18. a gázvagyon értékcsökkenésének elszámolása, mely éves szinten -24,8 M Ft 
veszteséget okoz; 

19. a vagyonkezelésben lévő gázvezeték éves szinten -1 166 E Ft veszteséget okoz; 
20. a Temetkezési Divízió üzemeltetési feladatainak ellátása értelemszerűen 

veszteséget okoz, mivel erre külön működési költséget nem kapunk, a feladat 
ellátásának forrása a szolgáltatásból kerül megvalósításra; 
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21. a Kaszinó épületében, illetve Árpád Vendégházban működő Miskolci 
Egyetem fenntartási költségeinek finanszírozását működési támogatás nélkül 
Társaságunknak kell biztosítania, így ezen feladatellátás értelemszerűen 
veszteséget produkál; 

22. a rezsiköltségek (áramdíj, gázdíj), a munkabérek és az építőipari 
anyagköltségek, munkadíjak nagymértékű emelkedése, 

23. a rezsiár emelkedés miatti egyéb szolgáltatási díjtételek emelkedése. 
 
Összességében figyelembe véve azt tendenciát, mely alapján Társaságunk működése 
2017. évig visszamenőleg évekig veszteséges volt, az idei év tervszámai is 
bizakodásra adnak okot. Az évekig tartó negatív eredmény a 2018. évben átfordult 
pozitív irányba, azt már hat éve folyamatosan produkáljuk és ebben az évben is 
pozitív eredménnyel tervezünk annak ellenére, hogy az idei év is nagy gazdasági 
kihívások elé állítja a társaságot. Amennyiben azon gazdasági események, melyek a 
tervszámok alakulásában szerepet játszanak, az elvárásainknak megfelelően fognak 
bekövetkezni az év során, úgy Társaságunk ismételten pozitív eredménnyel zárhatja 
a 2024. évet. 
 
Amennyiben olyan gazdasági esemény következik be a Társaságnál, mely 
eredménytervünket jelentős mértékben fogja befolyásolni, úgy az üzleti tervet át kell 
dolgozni és a szükséges adatokat módosítani kell.  
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ÓZDINVEST KFT 2024. évi eredményterve 
 

Megnevezés 
Közp. Irány. Ingatlank. D. terv Temetk. D. terv Piacf. D. ÖSSZESEN 

terv Vagyonk. Nem lakás Lakás Szolg. Üzemelt. terv terv 
1. Bevételek összesen 54 921 795 8 244 575 95 263 954 178 154 709 104 437 340 48 168 000 36 544 143 525 734 516 

     - nettó árbevétel 54 177 613 0 93 813 954 174 570 664 104 237 340 37 200 000 35 921 480 499 921 051 

     - aktivált saját teljesítmény -  450 000 450 000 -  - 900 000 

     - egyéb bevételek 744 182 8 244 575 1 000 000 3 134 045 200 000 10 968 000 622 663 24 913 465 

2. Anyagjell. ráfordítás összesen 25 187 157 0 36 884 714 52 610 427 37 280 581 16 289 582 6 909 109 175 161 570 

    - anyagköltség 9 328 996 0 8 442 867 15 436 493 6 322 065 6 831 066 2 908 224 49 269 711 

    - igénybevett szolgáltatás 15 858 161 0 18 651 847 9 673 934 17 958 516 9 458 516 3 950 885 75 551 859 

    - Eladott áruk beszerz. értéke 0 0 0 0 13 000 000 0 0 13 000 000 

    - Közvetített szolg. értéke 0 0 9 790 000 27 500 000 0 0 50 000 37 340 000 

3. Egyéb szolgáltatás 1 317 752 0 3 939 510 5 655 284 468 931 858 533 232 151 12 472 161 

4. Személyi jellegű ráfordítás 42 999 072 0 38 514 484 61 850 676 25 090 785 36 178 785 15 799 686 220 433 488 

     - bérköltség 42 155 688 0 37 504 024 60 531 665 24 465 099 35 433 099 15 385 148 215 474 723 

     - személyi jell. kifizetések 645 024 0 637 560 800 301 403 292 523 292 246 696 3 256 165 

     - bérjárulékok 198 360 0 372 900 518 710 222 394 222 394 167 842 1 702 600 

5. Értékcsökkenési leírás 24 787 164 1 165 923 4 876 336 3 322 549 2 848 552 2 483 254 944 940 40 428 718 

6. Egyéb ráfordítás 13 921 629 9 410 498 4 751 202 13 459 803 1 627 487 2 843 581 8 425 383 54 439 583 

7. Költségek összesen (2-6.) 108 212 774 10 576 421 88 966 246 136 898 739 67 316 336 58 653 735 32 311 269 502 935 520 

8. Üzemi tev. ered-e Közp.I. nélkül -53 290 979 -2 331 846 6 297 708 41 255 970 37 121 004 -10 485 735 4 232 874 22 798 996 

9. Központi irányítás költsége -50 693 200 0 18 327 923 23 490 636 3 690 011 3 690 011 1 494 620 1 

10. Üzemi tev. ered-e Közp.I.-val -2 597 779 -2 331 846 -12 030 215 17 765 334 33 430 993 -14 175 746 2 738 254 22 798 995 

11. Pénzügyi műv.-ek eredménye -3 027 0 -15 140 457 609 -31 576 -117 571 0 290 295 

12. Adózás előtti eredmény -2 600 806 -2 331 846 -12 045 355 18 222 943 33 399 417 -14 293 317 2 738 254 23 089 290 

13. Adófizetési kötelezettség 389 223 0 5 591 274 7 545 368 2 681 985 3 778 786 1 508 910 21 495 546 

14. Adózott eredmény -2 990 029 -2 331 846 -17 636 629 10 677 575 30 717 432 -18 072 103 1 229 344 1 593 744 
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5.) Napirend 
Javaslat az ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti 

tervének elfogadására 
 

Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül fogadta el az üzleti tervet.  
 
Kellóné Mezőtúri Márta az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke elmondta, hogy az 
üzleti tervet 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Bizottság. 
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő kifejtette, hogy az anyag kellően részletezett. A cég 
munkatársainak gratulálnak az elvégzett munkához és az idei évben elvégzendő munkájukhoz 
sok sikert kívánnak. Egy kérdéssel szeretne élni. A múzeumi ágazatvezető által elkészített 
részben olvasható az, hogy a múzeumban folyamatos állapot-, állagromlás tapasztalható. Ez a  
bezárásnak volt köszönhető. Ha jók az információi, akkor ez a bezárás jelenleg is tart, csak 
akkor nyit ki a múzeum, ha jelentkezik be csoport vagy egyéni látogató és van igény arra, 
hogy megtekintsék az ottani kiállításokat. Ha nem pontosak az információi akkor elnézést 
kért. De az jól olvasható az anyagból, hogy egy nagy arányú állapotromlás tapasztalható a 
múzeumban. Szeretné megkérdezni mind a cég vezetőjét, mind a város vezetését, hogy mi a 
tervük a múzeummal? Hogyan képzelik el annak jövőjét biztosítani?  
 
Bukovinszky Zsolt az ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. 
ügyvezetője tájékoztatta, hogy a múzeum működik. A működés az most valóban olyan módon 
valósul meg, hogy ha látogatói csoportok jelentkeznek, vagy pedig bárki, aki meg szeretné 
nézni a gyűjteményt, annak erre lehetőséget biztosítanak. Az állapotmegóvás és az 
állagmegőrzés folyamatos, hiszen azok a kollégák, akik a múzeumi ágazathoz tartoznak, 
folyamatosan jelen vannak az épületben. Karbantartó is van, aki folyamatosan végzi az állapot 
javítást. Ami az anyagban szerepel nyilvánvalóan arról szól, hogy hosszú távon figyelni kell 
arra, hogy a gyűjtemény és az épület állaga megmaradjon. Volt egy jelentős felújítás évekkel 
ezelőtt, ami sajnos nem olyan színvonalon valósult meg, ami elvárható. Ebből is adódnak 
azok a gondok. Azt gondolja, hogy a múzeum és a LÉGÓZD is elvégzi most is a feladatát és 
próbálnak a múzeumi ágazatban dolgozó kollégák azon dolgozni, hogy minél többen 
látogassák a múzeumot. Települt foglalkozásokat is tartanak iskolákban és külön 
programokat, foglalkozásokat szerveznek a gyűjtemény bemutatására.  
 
Angyal Béla képviselő nemcsak mint képviselő, hanem mint ózdi lakos megköszönte az 
eddig elvégzett munkájukat, azokat a színvonalas rendezvényeket, előadásokat, amiket 
megszerveztek. Bízik benne, hogy az üzleti terv alapján lehetőségük lesz továbbra is élvezni 
az előadásokat.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök szintén gratulált az intézmény, vagyis a cég valamennyi 
dolgozójának, hiszen azok az erőfeszítések, amiket megtesznek azért, hogy a város 
lakosságának ilyen színvonalú kulturális szórakozást és kulturális lehetőségeket biztosítsanak, 
az - a város méretét nézve és összehasonlítva az ország többi hasonló városával - egyedülálló. 
Azok az előadások, amikor a színháztermet egymás után többször is teljesen megtöltik, 
rengeteg háttérmunkálatot igényelnek. Sokan talán nem is gondolják, amikor elmennek 
megnézni egy-egy előadást, hogy mennyi munka van mögötte és azok az emberek, akik ott 
dolgoznak, elhivatottak a szakmájuk iránt. Ezért hálásnek kell lenni nekik. Gratulált és 
kívánja, hogy ebben az évben is hasonló minőséget hozzanak, mint a már megszokott.  
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- . - . - 
 

Dr. Vámos Henrietta képviselő megérkezett az ülésre. 

 
- . - . - 

 
Dr. Csuzda Gábor képviselő ahogy elmondta gratuláltak, megköszönték az előző évi 
munkát, sok sikerült kívántak az idei évi munkához. Becsülik azt a munkát, amit a kulturális 
területen végeznek a cég munkatársai és ügyvezetője. Elfogadja a választ, amit az ügyvezető 
adott, de a polgármestertől továbbra is várja a választ, hogy mi a terv a múzeummal 
hosszútávon, hiszen olvasható az anyagban, hogy „Az energiaválság miatti nyitva tartás 
szüneteltetése a nyílászárók elvetemedéséhez, az álmennyezet leválásához, a falazat 
helyenkénti vizesedéséhez vezetett.„ Továbbra is az a kérdése a polgármester felé, hogy mi a 
terv az épülettel, mi a terv a múzeummal. Ha nem az idei évi esetleges karbantartási, kisebb 
felújítási munkálatokra nézik a kérdést, hanem kicsit hosszabb távon, pár évre előrevetítve, mi 
a terve ezzel? 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, hogy - ha már dr. Csuzda Gábor képviselő is ott kezdte, 
- jómaga is kezdhesse ott, hogy a kreált energiaválság mekkora negatív hatással volt a teljes 
önkormányzati rendszerre. Tudják most már - visszatekintve ez már szinte történelem - hogy 
pár hónapos áremelkedés miatt a Kormány olyan energiaárakat szabott meg az országban, ami 
még jelenleg is tart. Kb. hatszoros áron veszik még mindig a gázt, mint a tőzsdén található ár. 
A piac mindig igazodik, az mindig kielégíti a felhasználók igényeit: ha magas az ár, csökken a 
kereslet, ezért csökkenni fog az ár. Sajnos Magyarországon ez úgy működik, hogy 
miniszterek szabják meg az árakat. Sajnos abba a helyzetbe kerültek – ami egyébként még 
felsőbb kormányzati tanács is volt - hogy időszakos bezárásokat kell elrendelni a nem 
kötelező feladatot ellátó intézményeknél. Ez megtörtént és természetesen megtörténtek ennek 
a hatásai is. Ezeket a hatásokat a jövőben szükséges orvosolni, fejlesztéseket, felújításokat 
kell végrehajtani az intézményen, vagyis az épületen. Egyébként a turisztikai pályázatnak 
köszönhetően is van lehetőség arra, hogy fejlesszék az épületet. Abban új attrakciók fognak 
megjelenni, ezért bíznak abban, hogy sokkal több látogató lesz, a múzeum sokkal aktívabban 
használató lesz, sokkal inkább lehetőség lesz a felújításra is a jövőben. Egyébként azt 
gondolja, hogy a tervek és az igények mindig a szakmától kell jöjjenek, hiszen jómaguk csak 
a nép választott vezetői, a szakma meg tudja mit és hogyan kell csinálni és az ő tanácsaikra 
hallgatva arra kell törekedniük, hogy lehetőséget biztosítsanak az igények kielégítésére. 
Jelezte, hogy dr. Csuzda Gábor képviselőnek a következő már nem engedélyezett 
hozzászólása az SZMSZ szerint, de jómaga engedélyezi.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő megköszönte a lehetőséget. Igaz, hogy volt egy energiaválság, 
amelyet kezelt a Kormány és azt gondolja, hogy túl is élte mindenki, az Önkormányzat 
legfőképp, hiszen a tavalyi évben kaptak egy 400 M Ft-os többlet-támogatást a Kormánytól, 
amely nagyban hozzájárul ahhoz – a rezsiköltségek fedezésére, a többletköltségek fedezésére 
– hogy az idei évben egy igencsak kiegyensúlyozott gazdálkodás mellett folytathatja munkáját 
az Önkormányzat. Annyit fűzött még hozzá, hogy az Önkormányzat a tulajdonosa az 
épületnek, tehát a szakmai része egyértelműen a múzeum feladata, az ÓMÉK feladata, hogy 
milyen szakmai tartalommal töltik meg az épületet. De azért jómaguk a felelősek, hogy 
hogyan néz ki épület és milyen állapotban van, hiszen a tulajdonos az Önkormányzat, ahogy 
fogalmazott a polgármester: a nép.  
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Janiczak Dávid levezető elnök rámutatott, hogy az elmúlt években számtalan épületet 
újítottak fel, akár önerőből, akár pályázati forrásból. Tehát az Önkormányzat folyamatosan 
mindent megtesz azért, hogy az épületeinek az állagát megóvja. Nyilván abban van egy 
sorrendiség amit követni kell. Ezt a sorrendiséget követve ott tartanak, hogy már a legtöbb 
egészségügyi szolgáltatást nyújtó intézmény felújításra került, a legtöbb oktatási intézmény, 
azaz az óvodák felújításra kerültek, mos tmár jöhetnek a többiek. És nem akar egy újabb 
lehetőséget adni - akár dr. Csuzda Gábornak is - de a könyvtárnak is iszonyatosan nagy 
szüksége van felújításra. Ők lesznek a következők: könyvtár, múzeum, stb., mennek tovább, 
az élet nem áll meg, az Önkormányzatnak folyamatosan javítania kell az épületeinek az 
állagát. Nyilván a terv a jövőben az, hogy ezeket folytassák.  
 
Kiss Sándor képviselő rámutatott, mielőtt bárki ügyrendi gombot nyomna, elmondja, hogy 
nem akarta felhozni a témát, de miután dr. Csuzda Gábor képviselő azt mondta, hogy 
megoldották a rezsi ügyet, akkor szeretné felhívni mindenki figyelmét, hogy a most bevezetett 
víz rendszerhasználati alapdíj… 
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő szerint a téma nem tartozik a napirendhez.  
 
Dr. Almási Csaba jegyző elmondta, hogy az államháztartásról szóló törvény szerint 
önkormányzat az államháztartás egy alrendszere. Az alrendszer az állami költségvetésből kap 
feladatalapú támogatást, tehát amit Kiss Sándor képviselő el akar mondani, az a december 13-
án megjelent Kormányrendelet, amely a közületek számára a csatornázott víz árát az eddigi - 
m3-enként érti - 900 Ft-ról felemelte 1480 Ft-ra. Ez az önkormányzati rendszert úgy érinti és 
azért tartozik ehhez a témához, mert 35 M Ft-tal megnövekedtek a költségek. Ez kimutatott. 
Azért tartozik ide, mert szorosan összefügg a pénzügyi helyzet az államháztartással. Ózd nem 
egy sziget, nem egy burok, hanem Magyarország része, az államháztartás része.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök megjegyezte, hirtelen az jutott eszébe, hogy kicsit kezd 
szánalmassá válni, mert nem tudja, nem érzi-e magát dr. Csuzda Gábor gyengének attól, hogy 
nem képes elviselni egy kritikát, ami nem is az ő irányába, hanem az őt indító párt, a 
kormánypárt irányába elhangzik, vagy az ország vezetése irányába, mert ha az első fél mondat 
elhangzik, rögtön azt mondja, hogy: „ez nem ide tartozik”. Márpedig így van. Elmondta 
többször, hogy Ózd nem állam az államban, nem a Vatikán Rómában, Magyarország szerves 
része, érinti minden egyes olyan döntés, ami az Önkormányzat anyagi helyzetét befolyásolja. 
Ha 35 M Ft-tal több kiadásuk lesz rezsire az idén, akkor megint ott tartanak, hogy 35 M Ft-ot 
el kell venni és oda kell tenni. Közben szeretnének újabb városrehabilitációs keretet, 
szeretnék megmenteni a múzeumot, szeretnék megmenteni a könyvtárat és már megint ott 
vannak, hogy rezsire kell költeni 35 M Ft-ot, amiből majdnem meg lehetne csinálni a 
könyvtár tetőcseréjét például. Ezek folyamatosan érintenek mindent, közben dr. Csuzda 
Gábor úgy csinál, mintha egyáltalán nem érintené a várost, ami döntést a Kormány hoz.  
 
Kiss Sándor képviselő rámutatott, hogy dr. Almási Csaba jegyző szinte mindent elmondott. 
Egyébként azért célzott arra, hogy ne nyomjon senki ügyrendet, mert dr. Csuzda Gábor 
képviselő hozta fel, hogy az állam megoldotta a rezsikérdést. Ő hozta be a témát egy üzleti 
tervbe, jómaga csak reagált, hogy nem oldotta meg, hanem tovább rontotta, hiszen beszélt 
olyan intézményvezetővel, akinek az áramdíja a vízdíjon kívül 15-20 M Ft-tal fog emelkedni. 
Intézményvezetők mondták, hogy hál’ Istennek a távhő díja nem emelkedett idén, de azt ne 
felejtsék el, hogy a 4 évvel ezelőttihez képest négyszerese a távhődíj. Nem akart vitát 
gerjeszteni, csak arra akart válaszolni, hogy a Kormány egyáltalán nem oldotta meg a 
rezsigondokat.  
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Bárdosné Dulai Nikoletta képviselő hozzászólási lehetőségét dr. Csuzda Gábor képviselő 
számára szeretné átadni.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérdése, hogy ez mi? A képviselők adhatnak egymásnak szót, 
vagy hozzászólási lehetőséget? Hol tartanak? Dr. Csuzda Gábor már kapott az utolsó után is 
lehetőséget. 
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő nagyon megtisztelve érezné magát, ha szót kaphatna. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök rámutatott, hogy akkor nagyon megtiszteli dr. Csuzda Gábor 
képviselőt és megadta neki a szót.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő megköszönte a hozzászólási lehetőséget. Maga részéről a 
fölösleges vitát lezárva, hogy ki mennyire viseli a kritikát, csak annyit szeretne reagálni, hogy 
jelen pillanatban az ÓMÉK Kft. idei évi üzleti tervéről és esetleges jövőbeli működéséről 
beszélnek. Fel mert tenni egy kérdést, azzal kapcsolatban, hogy mi a terv a múzeummal és 
eljutottak odáig, hogy a Kormány milyen rossz intézkedéseket hoz. Hogy ki viseli a kritikát és 
ki nem, csak ennyi szeretett volna hozzáfűzni. Megköszönte a lehetőséget, hogy még ezt 
elmondhatta.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök szerint dr. Csuzda Gábor képviselő a kérdésére választ kapott. 
Egyébként, ahogy Kiss Sándor képviselő többször elmondta, dr. Csuzda Gábor hozta fel a 
témát, ráült egy másik képviselő erre a témára, hogy folytassa, egy beszélgetés így szokott 
zajlani.  
 
Bárdosné Dulai Nikoletta képviselő kifejtette, hogy nem ide illik, amit szeretne modani, de 
szeretné kivenni a vitának az élét, illetve visszaterelni az előterjesztéshez a vonalat. A 
polgármester beszélt arról, hogy pályázatból megvalósuló attrakció fog majd helyet, vagy 
szerepet kapni a múzeumnak az épületében. Ennek a telepítése a jelenlegi állapotával a 
múzeum épületének mennyire lesz összhangban? A technikai berendezés nem kerül 
veszélybe, amit oda be szeretnének telepíteni? Mert olvasva az előterjesztésből – nyilván nem 
fogja mégegyszer felolvasni, mert dr. Csuzda Gábor már megtette – hogy vizesednek a falak. 
Ha egy olyan technikai berendezés kerül oda beszerelésre, ami nem bírja a párát, stb, 
ilyesmi… Ennek a feltételeiről tudnak valamit, illetve valaki tisztában van-e vele, hogy a 
telepített berendezésnek ott nem lesz-e esetleg kára?  
 
Janiczak Dávid levezető elnök rámutatott, hogy a válasz röviden nem. Kicsit hosszabban 
pedig a turisztikai pályázatban van lehetőség arra, hogy ha mindent megvalósítottak amit 
szerettek volna, már most látják, hogy lesz maradvány összeg, azt pedig fel fogják használni 
arra, hogy megterveztessék a múzeumnak a felújítását, ami mindenképpen szükséges, 
úgyhogy meg lesz oldva belőle. A vitát lezárta. További kérdés, hozzászólás, észrevétel 
hiányában kérte, hogy az ÓMÉK Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti tervéről szavazzanak. 
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 15 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
15/2024. (IV.05.) határozata  

az ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti tervének 
elfogadásáról  

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
1. Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ÓMÉK Ózdi Művelődési és 

Kommunikációs Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti tervét a határozat 1. melléklete szerint 
471.037 e Ft tervezett összes bevétellel, és 0 e Ft tervezett adózás előtti eredménnyel 
elfogadja. Felhívja az ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. 
ügyvezetőjét a szükséges intézkedések végrehajtásának megtételére.  
 

Felelős:  az ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. ügyvezetője  
Határidő:  folyamatos  
 

2. A társaság 2024. évre elfogadott üzleti tervét befolyásoló körülmény jelentős változása 
esetén az üzleti terv módosítására vissza kell térni. 
 

Felelős:  az ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. ügyvezetője  
Határidő:  folyamatos  
 
 



 

48 
 

1. melléklet a 15/2024. (IV.05.) határozathoz 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Az ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs  
Nonprofit Kft. 

2024. évi üzleti terve 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Készítette: 
Bukovinszki Zsolt László 
ügyvezető, főszerkesztő 
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2021. június elsején jött létre az ÓMÉK Ózdi Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft., 
amely a város kommunikációs feladatain túl a közművelődési feladatokat is ellátja, egyebek 
mellett az Olvasó, a Civil Ház, az Ózdi Muzeális Gyűjtemény és Gyártörténeti Emlékpark és 
a peremkerületekben találhatóközösségi házak működtetését. A korábbi években tapasztalt 
nehézségek, a koronavírus-járvány, majd az energiaválság hatásai közül - a művelődési 
ágazathoz tartozó telephelyek nyitva tartását szerencsére már csak az év elején sújtotta az 
átmeneti szüneteltetés, amely 2023. április 30-áig tartott. 
 
A 2024. évi költségvetéshez kapcsolódóan az ÓMÉK működésével összefüggő üzleti terv 
kidolgozásánál figyelembe vettük a takarékossági intézkedéseket, a jelen gazdasági 
körülményeket, az önkormányzat pénzügyi lehetőségeit. Ezeket a szempontokat maximálisan 
előtérbe helyezve terveztük meg a Kft. idei évét.  
 
A cég szerkezetileg 3 ágazatra tagolódik: az Olvasó, az Ózdi Muzeális Gyűjtemény és 
Gyártörténeti Emlékpark, valamint az Ózdi Városi Televízió. Ágazatvezető kollégáimmal 
együttműködésben mindhárom területet külön bemutatjuk, a múlt a jelen és a jövő 
szempontjából. 
 
 
OLVASÓ, CIVIL HÁZ, KÖZÖSSÉGI HÁZAK 
 
A 2023-as év első felére is nagyban rányomta bélyegét a 2022. őszén beköszöntött 
energiaválság, amely jelentősen felülírt, és átütemezett számos rendezvényt. Telephelyeink 
ideiglenesen bezártak 2022. november 1. és 2023. április 30. között, ezzel biztosítva a 
takarékos és kigazdálkodható működést.  
 

1. Múlt, jelen 
 

A kialakult helyzettől függetlenül a közművelődés egyik fő feladata a város és a térség 
kulturális életének alakítása és kiszolgálása. Az Ózdi Városi Televízió bevonásával, több 
esetben helyszínt biztosítva ünnepi megemlékezéseknek, a jelentősebb nemzeti ünnepeket és 
eseményeket megtartottuk. Így 2023-ban is volt Don-kanyari megemlékezés, Magyar Kultúra 
Napja, a március 15-i rendezvényhez kapcsolódóan két alkalommal a Nemzetiszín Pántlikák 
bemutatója, amelyeket rendhagyó módon ünnepeltünk meg. A kultúrát házhoz vittük az 
általános iskolásoknak 2023. első hónapjában is, hiszen Utazó Kultúra elnevezésű 
kultúraközvetítő sorozatunk harmadik témája (Halloween, Mikulás után) a Magyar Kultúra 
Napja volt.  
Bár a kollégák a városban kötelező feladatot ellátó cégeknél és intézményeknél dolgoztak 
ezen időszak alatt, minden rendezvényünket és megmozdulásunkat sikerült megszervezni. A 
nyitva tartás szüneteltetése alatt fókuszban maradtak a bezárt épületek, amelyekben heti 
rendszerességgel, ütemterv szerint épület-és állagellenőrzés zajlott, hogy az esetleges 
elváltozásokra, állagromlásra minél gyorsabban lehessen reagálni.  
2023 februárjában a Petőfi Irodalmi Múzeum hozta el Ózdra a Petőfi-buszt, amely a 
költőóriás életét informatív és újszerű módon mutatta be 16 alkalommal, több, mint 300 
érdeklődőnek. 
A megszokott kulturális élet a Városi Majálissal tért vissza a régi kerékvágásba, innentől már 
minden dolgozó a megszokott helyén és feladatkörében végezte munkáját. 
A rendezvényszervezést 4 főállású felsőfokú végzettséggel rendelkező közművelődési 
munkatárs végzi, 1 főállású 6 órás közművelődési szakemberrel kiegészülve. A programok 
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lebonyolításában aktívan közreműködő 3 fő fény-és hangtechnikus valamint 1 fő 
közfoglalkoztatott karbantartó dolgozik.  
 
A szakmai intézményekkel nemcsak a városban, hanem a megyében is jó kapcsolatot 
ápolunk. A Nemzeti Művelődési Intézet B.-A.-Z. Vármegyei Igazgatóságának szakmai 
napjait, szakmai kirándulásait igyekeztünk minél több alkalommal látogatni, részt venni rajta. 
A B.-A.-Z. Vármegyei Népművelők Egyesületének szintén tagjai, sőt, elnökségi tagjai is 
vagyunk. Így szoros együttműködésben egymás jógyakorlatait, intézményeit is megismerjük 
egy-egy látogatás alkalmával. A városban működő közművelődési intézményekkel továbbra 
is igyekszünk programjainkat összehangoltan tervezni, folyamatos kommunikációt folytatunk 
a Nemzeti Filmtörténeti Élményparkkal, a Digitális Erőművel, az Ózdi Városi Könyvtárral, 
akiknek rendezvényeiről az ÓVTV-ben is beszámolunk. A megyei és országos szervezetek 
munkájába is bekapcsolódunk, vándorgyűlésen, tisztújító közgyűlésen vettünk részt (B.-A.-Z. 
Vármegyei Népművelők Egyesülete, MANE, Kulturális Központok Országos Szövetsége) 
több alkalommal. 
Az óvodákkal, általános - és középiskolákkal is folyamatos kapcsolatot ápolunk. Erre az 
elmúlt időszakban különösen nagy hangsúlyt fektettünk, amelyek megmutatkoznak az egyre 
nagyobb számú érdeklődői, nézői létszámokban is. 
 
A lakossággal, intézményekkel való kapcsolatápolás kiemelten fontos, hiszen rájuk alapozzuk 
műsorainkat. A visszajelzéseikből levonjuk a következtetéseket, amelyeket a 
rendezvényszervezés során figyelembe veszünk.  
Az ÓMÉK számos művészeti csoporttal, egyesülettel működik együtt, helyszínt, fellépési 
lehetőséget biztosítva számukra.  
Az önkormányzat sikeresen szerepelt a TOP_PLUSZ-1.1.3-21-BO1 pályázaton, amelyből 
turisztikai fejlesztések, eszközbeszerzések és az Olvasó épületének állagát érintő beruházások 
és fejlesztések valósulnak meg.  
 
 
 
 

2. Feladataink 
 

A kialakult helyzet kapcsán előtérbe kerültek azok a megoldások, amelyek hosszú távon 
elősegítik a költséghatékony működést, megtakarítást eredményeznek. A Civil Ház tetejének 
szigetelése, a közösségi házak állagának megőrzése, javítása, amelyek az Olvasó esetében is 
relevánsak. A hang-és fénytechnikai eszközök korszerűsítése kiemelten fontos, ebben az 
elnyert pályázat is nagy segítséget jelent.  
 
A területi képviselőkkel egyeztetve jó viszonyt ápolunk, a korábban elkezdett épületfelújítást 
segítségükkel tovább szeretnénk folytatni. Jelenleg a Szentsimoni Helytörténeti 
Gyűjteményben zajlik az egyes helyiségek felújítása. Az állag-és állapotmegóvás érdekében a 
tavaly bevezetett egységes kauciót fenntartjuk, összegét felülvizsgáljuk, és szükség esetén 
megemeljük. 
 
A Petőfi Klub, a Déryné Program adta lehetőségeket maximálisan kihasználva szeretnénk 
feltölteni eseménynaptárunkat. Az Olvasó épülete idén októberben ünnepli 100 éves 
jubileumát. Ezen alkalomból több produkcióval, különleges előadásokkal kedveskedünk a 
közönségnek. Meglévő kapcsolatainkkal tovább erősítjük együttműködésünket azokkal a 
tartalomszolgáltatókkal, akik előadásokat, koncerteket, programokat hoznak hozzánk.  
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A városi ünnepségek és központi rendezvények mellett a színházi előadások, koncertek, 
kiállítások szervezése egész évben folyamatos feladatot jelent a kollégáknak. A 
népszerűsítésben, a közönségszervezésben jelentős segítséget nyújt a televízió munkatársai 
által készített rövid videó, spot is. Jelen vagyunk Facebookon, Instagramon, és immár Tik-
Tok-on is, az Ózdi Városi Televízióban. Nyomdai megjelenést követően a városi 
hirdetőtáblákra elhelyezzük plakátjainkat, hírlevelet kapnak érdeklődőink. A hírlevélküldés 
megújítását házon belül oldottuk meg, a lakossági visszajelzések és saját tapasztalatok 
alapján, így most már zavartalanul működik, több, mint 1300 érdeklődőt informálva 
programjainkról. 
Az ösztönzés egyik eleme a 2022-ben útjára indult Kultúr Páholy Programunk. A program 
célja, hogy motiválja és jutalmazza azokat, akik rendszeresen látogatják rendezvényeinket. 
Egy névre szóló kártyán pecséteket gyűjtenek, amelyek után kedvezmény-kuponokat, 
garantált ajándékokat kapnak a tulajdonosok. A kedvezményeket az ÓMÉK-kal 
együttműködő kultúrabarát vállalkozások biztosítják. A kezdeményezés sikermérője a több, 
mint 130 db kiadott kártya. 
A lakosság mellett mecenatúra témában a helyi vállalkozásokat is megcélozzuk, minél 
szélesebb körben szeretnénk partneri kapcsolatokat kiépíteni. A Neutrik Hungary Kft., a 
Tesco ózdi áruháza, az Aldi ózdi áruháza és számos cég segíti munkánkat, támogatásukkal 
biztosítva programjaink sokszínűségét.  
 
 

3. Jövő, terveink 
 

Az elmúlt időszak tapasztalatai alapján a gazdaságos működést kiemelten szem előtt 
tartva a folyamatos fejlődést (szakmai és technikai) kívánjuk erősíteni. 2024-ben 
korszerűsítjük a jegypénztári szolgáltatások körét: online jegyvásárlási lehetőséget, 
bankkártyás fizetést vezettünk be. 
A lakossági igények szélesebb körű kiszolgálását Kultúrbusz beállításával fokozzuk, 
amely az előadásokra történő el-és hazajutást segíti.  
A 100 éves jubileum megünneplését októberben gálaműsorral, nosztalgikus 
eseményekkel, a Csendes Kávézó felélesztésével, jubileumi éremmel, könyvvel tesszük 
teljessé. Csoportjaink felé köszönetünket emléklappal tolmácsoljuk. Továbbra is célunk 
a Minősített Közművelődési Intézmény Cím és a Családbarát Munkahely elismerés 
megszerzése.  
Jelentős hangsúlyt fektetünk partnereinkkel (kistérségi települések, szakmai 
szervezetek, intézmények) minél szorosabb kapcsolat kialakítására és fenntartására, 
jógyakorlatok átvételére, a kollégák továbbképzésére, hogy minél szélesebb kör igényeit 
tudjuk szolgálni. 
 
ÓZDI MUZEÁLIS GYŰJTEMÉNY ÉS GYÁRTÖRTÉNETI EMLÉKPARK 
 

1. Múlt, jelen 
 
Az ÓMÉK közgyűjteményeként az Ózdi Muzeális Gyűjtemény és Gyártörténeti Emlékpark 
2021 decemberétől új közgyűjteményi egységgel bővült, amely a LégÓzd nevet kapta. 
Szakmai tevékenységünk így három, térben ugyan elkülönülő, de működésében és 
feladatellátásában azonos egységet képez. 
A városi lét egyik alappillérét jelentő közgyűjteményben dolgozó kollégák alapvetően a 
törvényileg meghatározott hármas feladatot látják el: gyűjtés, őrzés, bemutatás. Az érdeklődők 
figyelmének felkeltése, szervezett pedagógiai, andragógiai és populárisabb rendezvények 
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szervezése segítségével történik. Célunk a látogatói és a visszatérő látogatói vendégek 
számának növelése, mert így teljesíthető az a törvényileg is meghatározott közgyűjteményi 
küldetés, hogy a helytörténet, a kultúrtörténet, a helyi identitás meghatározók legyenek a 
köztudatban. 
 
       2. Feladataink 
 
A múzeum 
Alapszerkezetileg megfelelőnek mondható a Gyár út 10. szám alatt található, 1896-ban épült 
műemléki épület, azonban az elavult elektromos- vezetékrendszer a legutóbbi baleset- és 
érintésvédelmi vizsgálat szerint sürgősen megoldásra vár. Az alig több, mint 7 évvel ezelőtti 
felújítás mostanra megmutatja azokat a hiányosságokat, amelyeket meg kell oldani: a vakolat 
erősen repedezett, több helyen leszakadt. Az energiaválság miatti nyitva tartás szüneteltetése a 
nyílászárók elvetemedéséhez, az álmennyezet leválásához, a falazat helyenkénti 
vizesedéséhez vezetett. A kültéri állandó tablókiállítás anyaga elöregedett, a képek kifakultak, 
néhány már széttört. Ezen problémák megoldásához pénzügyi forrás szükséges. 
 
A Gyártörténeti Emlékpark 
A pályázati kivitelezés, amelynek az emlékpark a létrejöttét köszönheti alig több, mint 7 éve 
valósult meg. Mára számos probléma merült fel az üzemeltetése kapcsán. 
A legnagyobb gondot a számos helyen elkövetett garázdaság nyomai okozzák. A történetileg 
rekonstruált árpád-kori bucakemence pavilon, a vasolvasztást bemutató felfűthető kemence a 
mai napra szinte teljesen eltűntek. Megrongálták a patakmeder fölé kialakított közlekedő 
rámpákat, a bejárat forgókapuját, az elektromos csatlakozókat, a kamerákat, a ledcsíkokat, a 
vizes játszóteret és „gyerekhenger” elnevezésű speciális játékeszközt is. Hiányoznak és 
sérültek azok a kerítéselemek, amelyek a parkot körül határolják. 
Számos helyen a betonfalak, a közlekedő betonfelületek, a védő és egyben esztétikai funkciót 
jelentő farácsozat szinte teljesen tönkrement. A pavilonok alatti helyiségek szinte a kivitelezés 
befejezése óta folyamatosan víz alatt vannak. A betonpavilonok, a lépcsők, a térszerkezeti 
elemek állapota meglehetősen sok kívánni valót hagy maga után. Gyakoriak a rongálások, a 
fémelemek eltulajdonítása. A legnagyobb értéket a műtárgyvédelmi lajstromban szereplő 
gépszobrok jelentik, amelyek állagóvása kiemelt fontosságú. A problémák megoldását a 
legutóbbi nyertes pályázat kivitelezésétől várjuk. 
 
 
A LégÓzd 
Az Ív úti társasház alatti bejáratból nyíló egykori légoltalmi pince egy pályázatnak 
köszönhetően megújult formában várja az érdeklődőket. A felújítás részben történt csak meg, 
illetve 1/3-ában már jelentkeznek megoldásra váró feladatok. Újabb, legalább 3 db 
páramentesítő gép beszerzésére, valamint szárító funkciójú levegőztető rendszerre lenne 
szükség. 
 
 
 

3. Jövő, terveink 
 
A közgyűjteményi feladatellátáshoz szükséges infrastruktúra biztosítása, a törvényi és 
társadalmi elvárásoknak való megfelelés szükségszerűen financiális forrásbővítést 
prognosztizálnak. Az épületek és őrzött értékek állagóvása, valamint a szolgáltatások 
megfelelő színvonalon történő biztosítása alapfeltétele a megfelelő működésnek.  
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Kiemelt célunk a látogatói csoportok, a visszatérő élményszerző, tudásbővítő látogatók 
számának növelése. 
1971-től gyártörténeti bemutatóként kezdődött intézményünk (múzeum) aktív élete. 1994-től 
kibővült gyűjtőkörrel: életmód, néprajz, képzőművészet, sporttörténet, pedagógiatörténet, 
régészet, geológia témákban mutatunk be kiállításokat. 2021 decemberétől országos 
jelentőségű tematikus gyűjteménynek is otthont ad, ez a LégÓzd. 
A törvényi megfelelés és a látogatói elégedettség kiszolgálása érdekében a raktárakban lévő 
dokumentum és műtárgy-gyűjteményünk elhelyezése miatt „salgó” jellegű polcrendszer, 
irattároló szekrények beszerzése szükséges. 
Az elmúlt évben időszaki kiállításaink közül voltak olyanok, amelyek népszerűsége révén 
hosszabb idejű bemutatást igényelnének, ezért terveink szerint az ózdi és környékbeli 
bányászat emlékeivel új ipartörténeti kiállítási egységet hoznánk létre. Nemrég egy felajánlás 
eredményeként, mennyiségében és minőségében is jelentős ásványtörténeti műtárgyanyag 
került telephelyünkre, amelyet szeretnénk természettudományi kiállításunkban elhelyezni. 
Ehhez újabb tárlók kialakítására lenne szükség. 
 
A LégÓzd további szolgáltatásbővítését szeretnénk. Az interaktív terek kialakításához, a 
helyiségek alkalmassá tételén kívül szükség van installációs berendezésekre: üvegvitrinekre, 
polcállványzatra; a jelenlegi eszközökkel nem tudjuk bemutatni azokat a digitalizált filmeket, 
egyedi dokumentumokat, amelyek tovább szolgálnák a látogatói élményt, a pedagógiai, az 
andragógiai foglalkozásokat. Monitorok, kivetítők és egyéb, audiovizuális eszközök 
beszerzését tervezzük. 
A LégÓzd kiállítását egy újabb tematikus egységgel, valamint időszaki kiállítótérrel 
szeretnénk bővíteni. 
Ózd Város Önkormányzata 2022. évben turisztikai fejlesztéseket célzó pályázatot 
nyújtott be, amelynek előkészítésében javaslataink is szerepelnek. A nyertes pályázatnak 
köszönhetően egyrészt megoldódik a „skanzen” gépszoborparkjának fenntartási 
problémája, a múzeum kertjébe történő áthelyezéssel, illetve a kulturális- és 
közgyűjteményeinket (NFÉ-DigitálisErőmű-Múzeum-Olvasó-Kaszinó-LégÓzd látogatói 
tengelyt) térben is összekötő gépszoborsétány kialakításával. Az ún. „urbex” légópince 
részt is érintő felújítás, szabadulószoba és interaktív kiállítótér kialakítását biztosítja 
majd reményeink szerint. 
 
ÓZDI VÁROSI TELEVÍZIÓ 
 

1. Múlt, jelen 
 
A kommunikációs ágazatban feladatunk nem változott, ez a jövőben is a városi televízió 
igényes műsorainak gyártása, sugárzása, a városi lap szerkesztése, valamint a város 
honlapjának üzemeltetése. Ezt a rendszert önkormányzati támogatásból, saját bevételből 
(reklámok, hirdetések) és pályázati támogatásból működtetjük. A városi lap kiadása, ebben az 
esztendőben is, takarékossági okok miatt szünetel, ehelyett online formában tervezünk 
megjelentetni olyan írásokat, összeállításokat, amelyeket megszoktak az olvasók a nyomtatott 
lapban. Az ozd.hu melléklete lesz ez az online folyóirat. 
 
11-en dolgoznak ebben az ágazatban. 1 szerkesztőségvezető, 4 szerkesztő, 1 operatőr, 3 
operatőr-vágó, 1 fotográfus valamint 1 képújság- és online szerkesztő. 2 fő jelenleg GYED-en 
van (1 szerkesztő és 1 gyártásvezető), utóbbi az év második felében munkába áll.  
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Bevételeink növelése érdekében folyamatosan figyeljük a pályázati lehetőségeket. A 
Médiaszolgáltatás-támogató és Vagyonkezelő Alap (a továbbiakban: MTVA) műsorkészítésre 
kiírt pályázatán magazin kategóriában 2016 óta folyamatosan (1-2 negyedév kivételével) 
sikerrel szerepeltünk. A tavalyi és az idei évben megnyert pályázatokból, a szerződés 
áthúzódása miatt 2024-ban is bevételhez jutunk a pályázat ütemezésének megfelelően. Az 
Ózdi Krónika című hírműsorunkat és a Kaleidoszkóp című kulturális magazinunkat érinti ez a 
támogatás. 
Bevételeink szempontjából éveken át segítség számunkra a több Európai Uniós pályázathoz 
kapcsolódó nyilvánossági és PR feladat ellátása, ezeket a megbízásokat pályázat útján nyertük 
el. Az idei évben is van már 10 projekt, amelyben ezen feladatokat mi végezzük. 
 

2. Feladataink 
 
ÓVTV – 2024-ben is további célunk a televíziós műsorok minőségének javítása, a 
látványvilág és egyes tartalmi elemek megújítása.  Minden hétköznap képernyőn van az Ózdi 
Krónika, hétvégén a 168 óra, és készülnek tematikus magazinjaink a Kaleidoszkóp, az Aréna, 
a Háttér, az Apropó, a Múlt idő és a póZdium. 
Nagy gondot fordítunk idén is a csatorna és műsorainak promóciójára, az erre irányuló 
törekvéseinket nagyon pozitívan értékelik a „fogyasztók”. 
 
Évente több alkalommal rögzítünk helyi eseményeket, rendezvényeket, ünnepségeket teljes 
terjedelmében, amelyeket felvételről sugárzunk, vagy még aznap, vagy egy későbbi 
időpontban (nemzeti ünnepek, helyi kulturális előadások). Évek óta hatalmas siker a póZdium 
talkshow, amely nagyszámú közönség előtt egy másik ágazatunk telephelyén, az Olvasóban 
kerül felvételre. A televíziós- és egyben színházi produkció iránt olyan nagy az érdeklődés, 
hogy a felvétel helyszínén az idei évtől változtatunk, az ÓMÉK-Olvasó Adorján Lajos terme 
helyett az 565 fő befogadására alkalmas színházterembe költöztetjük a pódiumbeszélgetést. 
 
Az elmúlt években átalakítottuk műsorszerkezetünket. A híradó és magazinműsoraink 
ismétlését megtöbbszöröztük, most az első közlést követően hét ismétlés teszi lehetővé, hogy 
senki ne maradjon le műsorainkról. Az adások közötti szünetekben Képújságot sugárzunk. Az 
információk bővítését nemcsak az oldalszám növelésével értük el, a képernyő alján egy 
folyamatosan futó információs sáv is segíti a tájékoztatást a műsorainkkal, a hírekkel, a 
programokkal kapcsolatban.  
 
Folytatódik idén is a beszédképzés és házi műsorelemzésekkel a kollégák elméleti és 
gyakorlati tudásának gyarapítása. Ez a lehetőség már az egyéb ágazatokban dolgozók számára 
is adott. Emellett néhány alkalommal szakmai műhelynapokat is szervezünk a 
műsorkészítéssel kapcsolatos tapasztalatok megbeszélésére, a szakmai munka színvonalának 
javítása érdekében.  
 
Évek óta nagyfelbontásban, HD-ben sugározzuk műsorainkat. Adásunk online is nézhető 
interneten, amely nagy előrelépést jelentett a nézőszám növelésében, hiszen így azok is 
hozzájutnak frissen, azonos időpontban műsorunkhoz, akik nem a telekommunikációs cégek 
hálózatán keresztül televízióznak. 2023-tól az Ózd KábelTV-NET megszűnésével, 
bérbeadásával a Telekom és a Vodafone hálózatán is megtalálhatnak bennünket a nézőink. Az 
átállást követően a kezdeti problémák megszűntek, az utóbbi félévben már elmondható, hogy 
zavartalan az adás. Sajnos egyik csatornán sem HD minőségben vagyunk láthatóak, pedig mi 
így adunk, csak SD minőségben tudnak fogni bennünket a két telekommunikációs cég 
előfizetői. Önálló YouTube csatornát is indítottunk, műsoraink ott is online és később 
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visszakereshető formában is nézhetőek. Látható a híradó online a Facebook oldalon is, a 
nézők naponta értesítést kapnak, már a késő délutáni órákban arról, hogy az Ózdi Krónikát ott 
nyomon követhetik. Követőink egyéb friss műsorainkat is megkapják egy-egy értesítésben. 
Jelen vagyunk az Instagramon, az idén a TikTok csatornára is felkerülünk, célunk az eddig 
még el nem ért korosztályok bevonása. 
 
VISSZHANG –A város lapja az idei évben sem jelenik meg nyomtatásban (takarékossági 
okok miatt), a megszokott információk az ozd.hu Visszhang rovatában lesznek olvashatóak, 
online formában. 
 
OZD.HU –2021-ben újult meg az ozd.hu honlap (szerkezetileg és látványában is), a honlap 
finomításán a tapasztalatok alapján jelenleg is dolgozunk. Az elmúlt hónapokban egy frissítést 
követően könnyebben kezelhetőek az oldalak a felhasználó számára. 
A városi honlapon található információk aktualizálása, frissítése naprakész. Hírportál jellegű 
felület az ozd.hu, amelynél továbbra is szem előtt tartjuk a városi honlap elvárásait. Az ozd.hu 
információinak feltöltéséről a hivatallal együttműködve egy főállású munkatárs gondoskodik, 
aki a televízió Képújságjáért is felel. Igyekszünk frissek, aktuálisak lenni és minél több 
információt megosztani ezen a fórumon keresztül is Ózdról a nagyvilággal.  
 

3.Jövő, terveink 
 
A pályázati eredményeinknek köszönhetően tudtuk folytatni a korábbi évek korszerűsítésére 
épülő folyamatot.  
 
Egy televízióban nagyon meghatározó a „képivilág”. Mivel napi szinten kerülnek a 
képernyőre műsoraink, a stúdió látványvilágának megújítása, a főcímek korszerűsítése, 
cseréje időről időre esedékes. Már több, mint három éve újult meg az Ózdi Krónika, 2022-ben 
a Háttér és az Apropó, 2023-ban a Kaleidoszkóp látványvilága modernizálódott komplex 
módon (főcím, díszlet). Az idén is tovább visszük a hasonló fejlesztéseket. 
 
Műsoraink száma egyelőre változatlan marad. A tartalmi minőség további javítása a cél. A 
híradó, a hétvégi híradó változatlan marad, hetente 2 állandó magazint, illetve kéthetente 3 
ritkábban jelentkezőt tervezünk, a többi műsoridőt a helyi televíziók együttműködésének 
köszönhető regionális magazinokkal, ingyenesen kapott vagy minimális összegért 
megvásárolt sorozatokkal töltjük ki. Természetesen továbbra is a nézők maximális 
kiszolgálása a cél. 
 
Mindent figyelembe véve a takarékossági intézkedések, az önkormányzati támogatás, a 
jelenleg érvényes pályázati szerződések ismert forrásai, a remélt pályázati bevételek, valamint 
a várható reklám- és egyéb bevételek, reményeink szerint biztosítja az ÓMÉK Ózdi 
Művelődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. napi működésének feltételeit. Ettől függetlenül 
fontosnak tartjuk, hogy az első félév pontos gazdálkodási eredményeinek ismeretében 
áttekintsük a helyzetet – és amennyiben a folyamatok kedvezőtlenebbül alakulnak a vártnál, 
akkor megtegyük a szükséges intézkedéseket. 
 
Ózd, 2024. február 29. 
 

Bukovinszki Zsolt László 
ügyvezető, főszerkesztő 
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Tervezett bevételek és kiadások 2024. évre: 
2024 

BEVÉTELEK összesen 471 037 000,00   

Műsorkészítés, filmjog átadás,reklám,hirdetés bevételei 2 500 000 
Múzeális gyűjtemény bevételei 500 000 
Rendezvények,helységbérletek bevételei 10 000 000 
Önkormányzat működési támogatása 402 037 000 
Önkormányzat fejlesztési, létesítmény fenntartási támogatása 14 000 000 
Önkormányzat rendezvények támogatása 30 000 000 
Tervezett pályázati bevételek 12 000 000 
Rendkívüli bevételek 0 
Pénzügyi műveletek bevételei 0 

KIADÁSOK összesen 471 037 000,00   

Anyagköltségek 74 171 000,00   

műsorgyártás anyagköltsége 1 000 000 
egy éven belül elhasználódó anyagi eszközök 5 000 000 

egyéb anyagköltségek 8 171 000 
létesítmény fenntart. anyagköltségei 60 000 000 

Anyag jellegű szolgáltatások 55 000 000,00   

bérleti díjak 800 000 
karbantartási költségek 5 000 000 

oktatás 400 000 
utazási és kiküldetési költségek 500 000 

könyvviteli szolgáltatások 4 500 000 
egyéb igénybe vett szolgáltatások 25 300 000 

műsorgyártás egyéb költségei (pályázat is) 18 500 000 

Egyéb szolgáltatások költségei 68 850 000,00   

hatósági, igazgatási, pénzügyi, biztosítási díjak 3 500 000 
pályázatok díjai 500 000 
szerzői jogdíjak 1 500 000 

műsorszolg-i és frekv. használati díjak 2 500 000 
rendezvények 30 000 000 

városi rendezvénykeret 30 000 000 
egyéb 850 000 

Bér és bérjellegű kifizetések 217 909 000,00   

alkalmazotti állomány bérköltségei 204 209 000 
megbízási díjak 5 860 000 

felügyelőbizottság 2 640 000 
jóléti és kulturális ktg-ek 3 700 000 

egyéb személyi jellegű kifizetések 1 500 000 
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Bérjárulékok 

 
28 107 000 

Műszaki fejlesztés, létesítmény-fenntartás 14 000 000 
Értékcsökkenés 6 300 000 
Egyéb ráfordítások ( le nem vonható áfa, stb.) 6 700 000 

 

EGYENLEG (BEVÉTELEK-KIADÁSOK) 0,00 
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6.) Napirend 

Javaslat az Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti tervének 
elfogadására 

 
Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság 8 
egyhangú igen szavazattal fogadta el az üzleti tervet.  
 
Kellóné Mezőtúri Márta az Oktatás, Kulturális és Sport Bizottság elnöke elmondta, hogy a 
Bizottság az üzleti tervet 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja. Megjegyezte, köszönettel 
tartoznak az ügyvezetőnek és minden munkatársának, hogy az elmúlt évben a nehézségek 
ellenére sok sikert elértek és egyre több embert mozgatnak meg a sport világában. 
Megemlítette, hogy újra - negyedik alkalommal - írt a sportért felelős államtitkárságnak 
kérelemmel fordulva feléjük, miszerint már az előző - Szabó Tünde - államtitkárnak is írt 
levelet a Stadion külső üléseinek felújítása érdekében. Ezután Schmidt Ádám államtitkárnak 
és az országgyűlési képviselőnek is elküldte a kész terveket és az anyagot. Most ismételten 
kérte, hogy a Stadion felújításában segítségükre legyen, mert ha beindul a Zöld Sziget 
pályázat, akkor - tudtával - a stadionon kívül eső részek részben fel lesznek újítva 
futópályával, stb., nem szeretné most felsorolni. Nagyon félő, hogy ha egyszer valamikor az 
omladozó ülések felújítására kapnak keretet, vagy pályázatot, hogy azok megvalósulhassanak, 
hogy felújíthassa a város, akkor amit most 300 akárhány M Ft-ért megvalósítanak - a Stadion 
külső köre, stb. – azt a nehéz gépek és teherautók, stb., tehát ott a munkafolyamat tönkre fogja 
tenni és azért jobb lenne ezt a Zöld Sziget program idejében megvalósítani. Jelen pillanatban 
sem kapott rá semmilyen választ. Nagyon reméli, hogy a sportért felelős államtitkárság ezt 
méltányolni fogja. Tervezi még kicsit „sürgető” levél írását, hogy nem kapott választ és a 
városnak fontos lenne, hiszen nagyon jó lenne megcsinálni az üléseket és betontörmeléket 
elhordani és utána megvalósulhatna a Zöld Sziget. Elmondta még, hogy - biztos mindenki 
tudja már - készül a kiváló edzői emléktábla is, amit az öltöző falára akarnak elhelyezni. Sok 
emberrel tárgyalt, beszélt, sok ötlet van. Ez még képlékeny, nagyon reméli, hogy 1-2 hónapon 
belül ez is elkészül, a tervezet is és a megvalósítás is.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök megköszönte az Oktatás, Kulturális és Sport Bizottság 
elnökének a fáradozásait, amik már sokszor eredményre vezettek. Így lesz ez most is, csak 
meg kell várni a 2 hónapos kampányt. Kampányban biztos, hogy nem fognak segíteni, mert 
azzal a saját esélyeiket rontanák. Ha ezen túlmennek biztos, hogy segíteni fognak, hiszen 
eddig is az Önkormányzat mellett álltak mindig. Nagyon sok támogatást sikerült a 
Kormányzattól egyedileg is elhozni, bízik benne, hogy így lesz ez a jövőben is.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő az elnök munkáját megköszönte, amelynek ténylegesen látták 
már eredményét is. Bízik benne, hogy még a jövőben is lesz lehetőségük arra, hogy lássák, 
akár a következő 2 hónapban is. Annak örülne a legjobban. Nem ért egyet azzal, hogy az 
esélyeiket csökkentené, ha ez megvalósulhatna a következő 2 hónapban. Tisztázó kérdést 
szeretne feltenni. Legjobb tudomása szerint a Stadion külső körét nem érinti a Zöld Sziget 
pályázat, mivel nem a meglévő futókör lesz felújítva, hanem egy teljesen újat alakítanak ki. 
Bár azt sem érti miért, nem kérdezték meg erről a véleményüket. Ez most csak egy zárójeles 
megjegyzés. De a Stadion felújítása amennyiben megvalósul bármikor, akár a következő 2 
hónapban, akár a következő 5 éves ciklusban, nem fogja veszélyeztetni a megvalósult Zöld 
Sziget projektből megvalósult beruházásaikat, ha jók az információi. 
 
 



 

62 
 

Janiczak Dávid levezető elnök válasza, hogy jók. A további kérdés, hozzászólás, észrevétel 
hiányában kérte, hogy az üzleti terv elfogadásáról szavazzanak. 
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 15 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

16/2024. (IV.05.) határozata  
az Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti tervének elfogadásáról  

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
3. Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ózdi Sport- és Élményközpont 

Nonprofit Kft. 2024. évi üzleti tervét a határozat 1. melléklete szerint 289.531 e Ft 
tervezett összes bevétellel, és 0 e Ft tervezett adózás előtti eredménnyel elfogadja. 
Felhívja az Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. ügyvezetőjét a szükséges 
intézkedések végrehajtásának megtételére.  
 

Felelős:  az Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. ügyvezetője  
Határidő:  folyamatos  
 

4. A társaság 2024. évre elfogadott üzleti tervét befolyásoló körülmény jelentős változása 
esetén az üzleti terv módosítására vissza kell térni. 
 

Felelős:  az Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. ügyvezetője  
Határidő:  folyamatos  
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1. melléklet a 16/2024. (IV.05.) határozathoz 

 
 
 
 
 
 Ózdi Sport-és Élményközpont Nonprofit Kft 
3600 Ózd, Bolyki főút 4. 
Tel: 48/470-376 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Az Ózdi Sport-és Élményközpont Nonprofit Kft. 
2024. évi üzleti terve 

 
 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ózd, 2024. február 05. 
 
 
 
 
 
        Nagy-Mengyi Péter 
               ügyvezető 
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1. A vállalkozás alapadatai 

 
A vállalkozás teljes neve:   Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. 

Alakulás éve:      2015. 

Alakulás társasági formája:    Korlátolt felelősségű társaság 

Székhely:      3600 Ózd, Bolyki főút 4. 

Telefon:      48/470-376 

Számlavezető bank:    OTP Bank Nyrt. 

A Kft. törzstőkéje:    3.000.000,- Ft 
 
 
 
 

Az Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. alapító tagja és részesedése 

Név Tulajdonosi arány 

Ózd Város Önkormányzata 100% 

 
 

Az ÓSÉK NKft. törvényes képviselője 

Név Képviselet módja 

Nagy-Mengyi Péter önálló 
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A Társaság tevékenységi körei 
 

24. Főtevékenység: 
 

9311’08 Sportlétesítmény működtetése 
 

Egyéb tevékenységi körök: 
 

 47.64 Sportszer kiskereskedelem 

 47.71 Ruházat kiskereskedelem 

 47.72 Lábbeli, bőráru kiskereskedelem 

 55.20 Üdülési, egyéb átmeneti szálláshely-szolgáltatás 

 55.30 Kempingszolgáltatás 

 55.90 Egyéb szálláshely-szolgáltatás 

 56.10 Éttermi, mozgó vendéglátás 

 56.21 Rendezvényi étkeztetés 

 56.29 Egyéb vendéglátás 

 56.30 Italszolgáltatás 

 68.20 Saját tulajdonú, bérelt ingatlan bérbeadása, üzemeltetése 

 68.32 Ingatlankezelés 

 77.21 Szabadidős, sporteszköz kölcsönzése 

 81.10 Építménykezelés 

 85.51 Sport, szabadidős képzés 

 93.12 Sportegyesületi tevékenység 

 93.13 Testedzési szolgáltatás 

 93.19 Egyéb sporttevékenység 

 93.21 Vidámparki, szórakoztatóparki tevékenység 

 93.29 M.n.s. egyéb szórakoztatás, szabadidős tevékenység 

 96.04 Fizikai közérzetet javító szolgáltatás 
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1.1. A vállalkozás története 

 
Az Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft-t 2015. április 01. napjától alapította Ózd 
Város Önkormányzata. Célja elsődlegesen Ózd Város sportlétesítményeinek kezelése, 
üzemeltetési feladatainak ellátása. Ez a tevékenység jelenleg is a társaság feladatát képezi, 
kibővítve a 2015. 08. 17-től a sportszervező iroda tevékenységeinek, feladatainak ellátásával. 
 
1.2. Tevékenységi terv 
 
Az Önkormányzat képviselő testületének jóváhagyásával megítélt működési támogatásra 
kapott összeget és a saját bevételeket a létesítményeinek működtetésére, technikai- műszaki 
állapotának karbantartására, fejlesztésére, sportesemények, sportrendezvények szervezésére, 
lebonyolítására fordítjuk. A létesítmények nyitva tartásánál figyelembe vesszük a racionalizált 
nyitva tartás elvét. 
 
Sportcsarnok: 

- Létesítmény fenntartás, sportrendezvények lebonyolítása 
Stadion: 

- Létesítmény fenntartás, sportrendezvények lebonyolítása 
Uszoda: 

- Létesítmény fenntartás, sportrendezvények lebonyolítása 
Strand:  
      - Létesítmény fenntartás, időszakos üzemeltetés, sportrendezvények lebonyolítása 
 
1.3. Személyi feltételek 
 
1.3.1. Központi irányítás  

 
A Központi Irányítás szerepe a létesítmények működésének koordinálása, összehangolása, 
számviteli, pénzügyi és munkaügyi feladatainak ellátása. 
Idetartozik az ügyvezető, a gazdasági vezető, az irodavezető. 
A Felügyelő Bizottság létszáma 4 fő. 
 

1.3.2 Stadion 
 
A stadion területén 2 fő munkabérének költségét különítjük el: 1 fő karbantartó, 1 fő 
villanyszerelő. 
A közfoglalkoztatási program keretében 36 fő segédmunkással és szakmunkással tervezünk. 
 
 

1.3.3.Uszoda  
 
Az uszodában a műszaki vezető (uszodamester), 2 fő uszodamester, 2 fő uszodagépész, 4 fő 
pénztáros dolgozik. 
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2. Távlati elképzelés 
 
A Kft. feladata a létesítmények gazdaságos üzemeltetése, karbantartása, lehetőség szerinti 
fejlesztése, kihasználtságuk javítása kielégítve a felhasználói igényeket, valamint a városban 
működő diáksporttal kapcsolatos tevékenységek koordinálása, sportegyesületek segítése. A 
szünidőben 2 héten keresztül gyerekeknek nyári tábort tervezünk, diák- és sportprogramok 
megrendezését is meg szeretnénk valósítani. 
Anyagi lehetőségeink korlátozottak, ezért nagyobb értékű eszközvásárlásra, fejlesztésre ebben 
az évben csak pályázati úton kerülhet sor. 
 
3. Szervezeti terv (1. sz. melléklet) 
 
3.1. Társasági forma 

1.)    Tulajdonosi döntés alapján nonprofit korlátolt felelősségű társaságként működünk. 
 
3.2. Tulajdonos 

Ózd Város Önkormányzata 
 
3.3. Vezetés 

2.) ......................................................................................................................... N
agy-Mengyi Péter a vállalkozás ügyvezetője. Teljes munkaidőben a cégnél dolgozik. Ő 
látja el az irányítási és szervezési feladatokat. A működés koordinálásáért és az emberi 
erőforrások kezeléséért felelős. 

3.) ......................................................................................................................  
4.) ......................................................................................................................... L
osonczi László műszaki vezető, feladatát teljes munkaidőben látja el. A létesítmények 
zavartalan működéséért felelős.  

 
5. Szemkó Nóra gazdasági vezető, feladatát teljes munkaidőben látja el. 
Gazdasági feladatokért felelős. Hozzá tartozik a bérszámfejtés, kifizetések 
lebonyolítása, pénztárkezelés. 
 
6. Fehér Orsolya irodavezető, feladatát teljes munkaidőben látja el. Ő foglalkozik 
a szerződések előkészítésével, pályázatokkal, ajánlatkérésekkel. Adminisztrációs 
feladatok ellátása, diáksport rendezvények koordinálásával. 
 

3.4. Szervezeti felépítés:  

 
Társaságunk létszáma az alábbiak szerint alakult: 
 14 fő főállású munkavállaló 
 2024. 01. 01-től 2024. 02. 29-ig 36 fő közfoglalkoztatásban  
 2024.03.01-től 2024.12.31-ig tervezett 36 fő közfoglalkoztatásban 
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3.5. Humánpolitika 2024. évben: 
 

5.) A társaság 2024. évben személyi feltételeit a fentiek szerint tervezi. 
 
4. Eredményterv (2. sz. melléklet) 

 
Az eredménytervben bemutatjuk a vállalkozás tervezett bevételeit és kiadásait, illetve 

ráfordításait. 
A korlátozott nyitva tartás miatt létesítményeink bevételei jelentősen csökkennek. Bár a 
nyitva tartás racionalizálása folytán a működési költségeknek csökkennie kellene, de 
sajnos az infláció és az energia költségek megemelkedése miatt a kiadásaink jelentősen 
nőnek. Ezek figyelembe vételével számoltuk az eredménytervet. 
 
Tervezett bevételeink a 2024-as évben: 289.531 e Ft  

Tervezett kiadásaink a 2024-as évben: 289.531 e Ft 

 
Lehetőség szerint a létesítményeinkben felmerülő munkálatok saját személyi erőből 
történő megvalósítására törekszünk, a speciális szakmai munkát követelő 
karbantartásokat, felújításokat, ellenőrzéseket külső szakvállalkozókkal csináltatjuk. 
Költségek esetében a minimálbér jogszabályi változása, valamint az árszínvonal és 
közüzemi költségek emelkedése okán alacsonyabb összegekkel tervezni nem tudunk, a 
2024. évi személyi változások költséghatásaival terveztünk. 
 
Tervezett eredmény: 0 Ft 
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Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft szervezeti felépítése 

2024. 
 

 
 
 

ÜGYVEZETŐ 

1 fő 
ÓZD VÁROS 

ÖNKORMÁNYZATA 
FELÜGYELŐ 
BIZOTTSÁG 

IRODAVEZETŐ 
1 fő 

         GAZDASÁGI VEZETŐ 
1 fő 

MŰSZAKI VEZETŐ (uszodamester) 

1 fő 

USZODAMESTER 
2 fő 

VILLANYSZERELŐ 
1 fő 

KARBANTARTÓ 
1 fő 

USZODA GÉPÉSZ 
2  fő 

USZODA PÉNZTÁROS 
4 fő 
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 Ózdi Sport- és Élményközpont Nonprofit Kft. 2024. évi eredményterve (adatok e Ft-ban) 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Megnevezés 
Uszoda Stadion és Sportcsarnok Strand ÖSSZESEN 

terv 
Központi 

irányítás terv 
terv terv terv 

1. Bevételek összesen 16 000 218 031 30 000 25 500 289531 
    nettó árbevétel 16 000 6 200 30 000 25 500 77 700 
    Egyéb bevételek      
    aktivált saját teljesítmény      
      
    önkormányzattól kapott tám.   145 367   145 367 
    B.A.Z. Megyei Korm.  66 464   66 464 
2. Anyagjell. ráfordítás összesen 53 100 21 567 27 851 35 425 137 943 
    anyagköltség 31 000 8 467 5 649 23 825 68 941 
    igénybevett szolgáltatás 22 100 13 100 22 202 11 600 69 002 
    egyéb igénybevett szolgáltatás      
3. Egyéb szolgáltatások költségei 1 500 2 000 2 500 1 500 7 500 
4. Személyi jellegű ráfordítás 35 799 105 788   141 587 
     bérköltség (bruttó) 31 680 34 800   66 480 
     közfoglalkoztatás bérköltsége  62 407   62 407 
     személyi jell. egyéb kifizetések      
     bérjárulékok 4 119 4 524   8 643 

     közfoglalkoztatás bérjáruléka  4 057   4 057 

5. Értékcsökkenési leírás  2 501   2 501 
6. Egyéb ráfordítás      
7. Költségek összesen (2-6.) 90 399 131 856 30 351 36 925 289 531 
EREDMÉNYTERV:     0 
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Janiczak Dávid levezető elnök gratulált az elkészítéshez és kívánja, hogy ebben az évben is 
hasonlóan, vagy még sikeresebbek legyenek, mint az előzőben.  
 

7.) Napirend 
Javaslat az Ózdi Városi Óvodák Alapító Okiratának módosítására 

 
Kellóné Mezőtúri Márta az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke elmondta, hogy a 
Bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a módosítást. 
 
Garami György az Ügyrendi és Rendészeti Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság 8 
egybehangzó igen szavazattal a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a testületnek.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérdés, hozzászólás, észrevétel hiányában kérte, hogy 
szavazzanak az Alapító Okirat módosításáról. 
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 15 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

17/2024. (IV.05) határozata 
az Ózdi Városi Óvodák Alapító Okiratának módosításáról 

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és a következő határozatot hozta: 
 
1) A Képviselő-testület az Ózdi Városi Óvodák alapító okiratának módosító okiratát az 1. 

melléklet, az egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát a 2. melléklet szerinti 
tartalommal jóváhagyja. 
 

Felelős:  Polgármester  
Határidő:  azonnal  
 

2)  A Képviselő-testület elrendeli a módosított alapító okiratnak a Magyar Államkincstár 
által vezetett törzskönyvi nyilvántartásba vételével kapcsolatos intézkedés megtételét. 

 
Felelős:  Pénzügyi és Gazdasági Osztály vezetője 
Határidő:  Alapító okirat aláírását követő 10 napon belül 
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8.) Napirend 

Javaslat az Ózdi Városüzemeltető Intézmény Alapító Okiratának módosítására 
 
Garami György az Ügyrendi és Rendészeti Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság 8 
egybehangzó igen szavazattal javasolja a határozati javaslat elfogadását. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérdés, hozzászólás, észrevétel hiányában kérte, hogy 
szavazzanak az Alapító Okirat módosításáról. 
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 15 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

18/2024. (IV.05.) határozata 
az Ózdi Városüzemeltető Intézmény alapító okiratának módosításáról 

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és a következő határozatot hozta: 
 
2) A Képviselő-testület az Ózdi Városüzemeltető Intézmény alapító okiratának módosító 

okiratát az 1. melléklet, az egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát a 2. melléklet 
szerinti tartalommal jóváhagyja. 
 

Felelős:  Polgármester  
Határidő:  azonnal  
 

3) A Képviselő-testület elrendeli a módosított alapító okiratnak a Magyar Államkincstár 
által vezetett törzskönyvi nyilvántartásba vételével kapcsolatos intézkedés megtételét. 

 
Felelős:  Pénzügyi és Gazdasági Osztály vezetője 
Határidő:  Alapító okirat aláírását követő 10 napon belül 
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9.) Napirend 

Javaslat civil szervezetek, sportszervezetek és egyházak 2024. évi támogatására 
 

Kellóné Mezőtúri Márta az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke elmondta, hogy 
mindegyik pályázati részt – a civil, a sport és az egyházi pályázatot is - 6 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a Bizottság. 
 
Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság mind a 
három határozati javaslatot 7 igen szavazattal, ellenszazat nélkül, 1 tartózkodással fogadta el.   
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő elmondta, hogy módosító javaslattal kívánnak élni. És hogy 
miért most, miért nem a bizottsági üléseken? Azért mert nem volt kellő időt arra, hogy 
megismerhessék az előterjesztést. Ezért nézze el a polgármester, hogy most élnek módosító 
javaslattal. Előjáróban annyit, hogy ezt a civil keretet – most a civil keretre koncentrál – jól 
elosztani nagyon nehéz, hiszen kicsi a keret, viszont gazdag civil élettel rendelkezik a város. 
Ezért a civil keretnél azt javasolják, hogy tartalék kerettel ne számoljanak, hanem osszák fel 
az egész keretet és ha év közben úgy látják, hogy van lehetőség feltölteni - úgymond - a civil 
keretet, töltsék fel, ha nem, akkor pedig a beérkezett igényeket az általános tartalék keret 
terhére is lehet teljesíteni. Azt látják, hogy több a keret a tavalyi évhez képest, mégis sokan 
kevesebbet kapnának mint a tavalyi évben, tehát azt a szintet sem érnék el. Kiemelte a 
Gömöri Lovas Egyesületet, amely minden városi rendezvényen biztosítja azt, hogy kellő 
színvonalú rendezvényt tudjanak a városban tartani és országos szinten, de még nemzetközi 
szinten is viszik a város jóhírét. Számára felháborító, hogy ők például kevesebb forrást 
kapnának. Azt is javasolta, hogy az iskolai-óvodai civil szervezetek is több pénzt kapjanak. 
Illetve nem érti az elosztási metodikát, hogy a városrészi civil szervezetekhez képest, 
városrészi nyugdíjas civil szervezetekhez képest a városi nyugdíjas szervezet kevesebb pénzt 
kap. Tehát ennél nem látja a logikát, hogy ebben mi volt a logika. A sportkeretnél azt látja, 
hogy túl nagy a tartalék keret, így minimális tartalék kerettel ugyan, de itt is új javaslatot 
kívánnak tenni. Konkrétan menjenek is bele. Kezdte az egyházi keretmódosítással. Itt 
egyszerű a helyzet. Egyvalamit nem ért, hogy azt az 1.600.- Ft-ot miért kellett lehúzni az Ózd 
Bolyok Római Katolikus Plébániától. Itt azt javasolta, hogy 250.000,- Ft helyett 251.600.- Ft-
ot kapjon meg az egyházi szervezet. Áttért a sportkeretre. Kérdése, hogy megfelel-e úgy, ha 
tételesen mondja, hogy melyik sorra, hogyan szeretné a módosító javaslatot megtenni? 
 
Janiczak Dávid levezető elnök válasza, hogy igen.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő a Hódoscsépányi Sport Egyesületnél 150.000,- Ft helyett 
500.000,- Ft-ot javasolt. Az Ózdi Teknőc Diák- és Szabadidősport Egyesület, mivel a város 
egyik legaktívabb sportszervezete és egész évben számos programot szerveztek már év 
elejétől kezdve, ezzel is ünnepelve a jubileumi évfordulójukat, ezért a maximális támogatási 
összeget amit igényeltek, 900.000,- Ft-ot javasolt számukra. 2-es sor, tehát 800.000,- Ft 
helyett 900.000.- Ft. A következő 3-as sor, az Ózdi Baseball sé Softball Sportegyesület 
részére 150.000,- Ft helyett 250.000.- Ft-ot javasolt. Az Ózdi Sakk Sportegyesület és az Ózdi 
Úszó Klub támogatási összegével egyetértenek. Az Ózdi Kerékpáros Egyesület részére 
400.000,- Ft helyett 600.000,- Ft-ot javasolnak támogatásként. Az Ózdi Meteor Lövész 
Klubnál, a 7. sorban 300.000,- Ft helyett 600.000,- Ft támogatási összeget javasolnak. Az Ózd 
Városi Sportegyeületnél, amely a focit, a labdarúgást foglalja többek között magába 5 M Ft 
helyett 8 M Ft-ot javasolnak és azért teszik, mert a sportegyesületek sajátja, hogy nem év 
közben alakul ki a menetrend, nem év közben alakulnak ki célok működésüket tekintve, 
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hanem év elején már tudnak ezzel tervezni egy meghatározott menetrend szerint. Pontosan 
ezért fontos, hogy egy megemelt sportkeretből tudjanak gazdálkodni, ők is tudjanak ezzel 
számolni és tervezni az évben. Tehát 5 M Ft helyett 8 M Ft. A Szentsimoni Sport Egyesület 
700.000,- Ft-os támogatási összegével egyetértnek. A Lóci Diáksport Egyesület 1.600.000,- 
Ft-os támogatási összegével egyetértenek. Az Ózd Boxing Team Egyesület 100.000,- Ft 
támogatási összegét 400.000,- Ft-ra javasolta emelni. A Besztercei Kempo Sport Egyesület 
támogatási összegével egyetértenek, ugyanígy egyetértenek az Ózd Géza Úti Sport és 
Testépítő Egyesület támogatási összegével. A Chili Horse Sportegyesület 100.000,- Ft-os 
támogatási összegét 250.000,- Ft-ra javasolta emelni. A következő sorban, a 15. sorban az 
Ózdi Súlyemelő és Fitness Club támogatási összegét 450.000,- Ft-ról 600.000,- Ft-ra javasolta 
emelni. Az Ózdi Kulturális és Sportegyesületnél 100.000,- Ft-ról 150.000 Ft-ra és az Ózdi 
Kézilabda Clubnál 6,5 M Ft-ról 8 M Ft-ra javasolta a támogatási összeget emelni. Így 
összesen 27.700.000,- Ft-ot költenek el a 30 M Ft rendelkezésre álló keretből és 2,3 M Ft 
tartalék kerettel tudnak számolni, amely bőven elég ahhoz, hogy ezeknél a szervezeteknél 
felmerülő igényeket az év további részében tudják támogatni. Nem tudja, hogy áll most az 
időkerete, de ha megengedik és túlléphetné – arra való hivatkozással hogy későn kapták meg 
a javaslatot, az előterjesztést és azért nem volt idejük átnézni – folytatná a civil szervezetek 
támogatási összegével. Rendező elvük az volt, mind a sportszerveteknél - ahogy láthatják - 
mind a civil szervezeteknél, hogy kevesebbet a kiküldött javaslatnál senki ne kapjon 
kevesebbet, viszont az is rendező elv volt, hogy a tavalyi évhez képest se kapjon senki 
kevesebbet. Itt csak azt mondaná el, aminél módosító javaslatot tenne, a többit nem sorolja 
fel, amivel egyetértettek. Az 5. sorban az Ózdi Református Alapítványnál 50.000,- Ft helyett 
80.000,- Ft-os támogatási összeget javasolt. A 6. sorban a Hétvölgy Mosolya Alapítványnak, 
mivel az ÓTSZEGYII, az Önkormányzat intézményének munkáját és munkatársainak 
munkáját segítő alapítvány, mindenképp egy magasabb támogatási összeget javasolt, 50.00,- 
Ft helyett 100.00,- Ft-ot. A 7. sorban a Mozgáskorlátozottak Ózd Városi Egyesületének a 
tavalyi éves támogatási összeg 60.000,- Ft volt, ezért javasolta, hogy ugyanezen összegre 
növeljék meg, tehát 50.000,- Ft-ról 60.000,- Ft-ra a javaslathoz képest. 14. sorban a Lajos 
Árpád Honismereti Kör számára 80.000,- helyett 100.000,- Ft-ot javasolnak támogatási 
összegként megítélni. A Gömöri Lovas és Népi Hagyományőrző Egyesületnek a 16. sorban a 
tavalyi évben meghatározott támogatási összeget, 450.000,- Ft-ot javasolnak a javasolt 
300.000,- Ft helyett. A 17. sorban a Hunnia Gyermekei Íjász és Hagyományőrző 
Egyesületnek, amely a gyerekeknek nyári tábort szervez idén is 100.000,- Ft helyett 130.000,- 
Ft támogatási összeget javasolnak. Az Ózdi „Kerisek” Alapítványnak - itt össze is vonná, 
hogy gyorsabban tudjanak haladni – tehát az iskolai alapítványoknál a 19-20-21-22-23. 
sorban mindenhol egységesen 70.000,- Ft támogatási összeget javasolnak biztosítani. A 25. 
sorban az Ózdi Városi Vegyeskarnak 40.000,- Ft helyett 70.000,- Ft támogatási összeget 
javasolnak. A 33. sorban az Ózdi Gyöngyvirág Néptánc Egyesületnek 50.000,- Ft helyett 
80.000,- Ft összeget javasolnak. Az Ózdi Kék Hold Egyesületnek 50.000,- Ft helyett 80.000,- 
Ft-ot javasolnak támogatási összegként. Jönnek a nyugdíjas egyesületek. Az Uraji, a Susai, a 
Szennai, a Szentsimoni és az Ózdi Nyugdíjas Klubnak egységesen 90.000,- Ft támogatási 
összeget javasolnak egyenként. Jönnek az óvodai alapítványok, civil szervezetek. Itt is 
összevontan kezelné: a 43-44-45-46-47-48 sorokban – az óvodák mellett működő 
alapítványoknak - egységesen mindenki részére 70.000,- Ft támogatási összeget javasolnak. 
Az ÓMÉK Természetbarátok Körének, amely a város egyik legaktívabb és legnépesebb civil 
szervezete 100.000,- Ft helyett 150.000,- Ft támogatási összeget javasolt. Az Ózdi 
Rejtvényfejtők Klubja részére a tavaly megkapott támogatási összeget, 60.000,- Ft-ot 
javasolnak 50.000,- Ft helyett. Az Uraj-Susa Jövőjéért Egyesület részére minimálisan a tavaly 
megadott keretet, tehát 110.000,- Ft-ot javasolnak 100.000,- Ft helyett. Így ki is merítik a 6 M 
Ft-os civil keretet. Megismételte, látható, hogy gazdag civil világgal, közösséggel rendelkezik 
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a város, éppen ezért a 6 M Ft-ot javasolta most felosztani és ha az év közben úgy látják, hogy 
rendelkezésre áll további forrás, akkor lehet növelni a keretet, vagy az általános tartalékból 
támogatni. Kérte, hogy a módosító javaslatokat fogadja el a testület.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök 15 perc szünetet rendelt el, mely után folytatják.  
 

- . - . - 
 
Janiczak Dávid levezető elnök elmondta, hogy a szünetnek vége, az ülést folytatják. A 
szünet előtt dr. Csuzda Gábor képviselő módosító javaslatokat tett az előterjesztéshez. Az 
előterjesztő az Oktatás, Kulturális és Sport Bizottság elnöke, akinek megadta a szót.  
 
Kellóné Mezőtúri Márta az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke elmondta, hogy 
nincs könnyű helyzetben, mint ahogy a testület sem. Ismertette az egésznek a folyamatát, mert 
a sok-sok módosítást nem tudja fogadni a következők miatt. Amikor az anyagot megkapta 
akkor minden egyes Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsági tagot felhívott telefonon, 
egyeztetett velük időpontot, hogy munka-megbeszélésre hívja össze a tagokat. A 
munkamegbeszélés 3 órától volt. Egyedült ült a folyosón, mert akik jelezték, hogy nem 
tudnak eljönni, az természetes volt, akik jelezték, hogy el tudnak jönni és itt lesznek, azokat 
várta fél órán keresztül. Akik jelezték, hogy nem tudnak eljönni, azokhoz személyesen elment 
aznap vagy másnap és egyeztetett velük, megmutatta, hogy milyen összegeket igényeltek, 
milyet kaptak tavaly és kb. milyen pályázati összegre gondolt. Utána egyeztett még a 
Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnökével is. Úgy gondolja, hogy annyi munka és egyeztetés 
után a sok-sok módosítás – véleménye szerint – kicsit káoszt okoz. Abban nem ért egyet, 
hogy tartalék keret ne maradjon, mégpedig azért nem, mert az év vége még messze van és 
több egyesület, nyugdíjas klub, sportegyesület, stb. számtalan rendezvényt tud még szervezni, 
vagy összehozni és ezekre a rendezvényekre mindig a tartalék keretből tudtak juttatni 
számukra. Azt kérte a bizottsági ülés végén is, hogy tartalék keretet mindenképpen hagyjanak, 
mert azért az év folyamán számtalan lehetőség nyílik, amit szeretnének megrendezni városi 
szinten, vagy egyesületi szinten. Véleménye szerint nagyon sok a módosítás. Tehát a civil 
keretnél maradva úgy érzi, hogy mindenféleképpen fog kelleni tartalék keret. Minden év 
bizonyította, hogy szeretik az egyesületek és van mihez nyúlni, van honnan kérni 
pénzösszeget. A sportkeret megint olyan dolog, hogy maradt 8,5 M Ft tartalék keret. Ezeken a 
kidolgozott adatokon ne változtassanak, hanem javasolta, hogy esetleg egy másik pályázati 
lehetőséget nyissanak meg újra és akkor még lehessen igényelni az egyesületek, vagy civil 
szervezeteknek. Talán ez így lesz igazságos, hogy ezen az anyagon egyenlőre ne 
változtassanak, nagyon sok így végigmenni rajta. Azt gondolja, hogy lehetőség volt akár az 
előző megbeszélésen, amire senki nem jött el, vagy a bizottsági üléseken is. Egyenlőre ez 
maradjon így és a javaslata az, hogy nyissanak egy új ablakot egy új pályázatnak, hogy 
minden egyesület élhessen a lehetőséggel.  
 
Janiczak Dávid levezető elnökben felmerült, hogy ha dr. Csuzda Gábornak 1 nap nem volt 
elég, hogy áttanulmányozza az anyagot, akkor a majdnem mindenhez szóló módosító 
javaslatokra vajmi kevés 15 perc. Kérdése, hogy mivel az előterjesztő nem fogadta be a 
módosító javaslatokat, fenntartja-e azokat? 
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő nem szeretné a véleményét igazából kifejteni, azt majd a 
választópolgárok meg fogják tenni június 9-én. Felháborítónak tartja azt a választ, amit adtak. 
Nem vettek el sehonnan senkitől, mindenkinek csak többet szerettek volna adni. A mósodító 
javaslatokat továbbra is fenntartja és ha nem is szavazzák meg a javaslatokat, a FIDESZ-
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KDNP meg fogja szavazni az előterjesztést, mert szeretnék, ha a civil szervezetek megkapnák 
azt a pénzt, ami az övék és ami nekik jár. Ettől csak többet szerettek volna szétosztani. Nem 
érti mi értelme van annak, hogy most kiírnak egy új pályázati felhívást. Most volt kiírva pár 
hete. Mindenki végiggondolta, hogy akar-e pályázni, mindenki végiggondolta az évét, 
összeállított egy elég részletes pályázati anyagot, leírta benne,hogy milyen tevékenységet fog 
végezni ez idei évben, mihez szeretne támogatást kérni az Önkormányzattól. Most csak azért, 
hogy ne fogadják el a javaslatot – mert egyébként nem lát más okot arra, hogy ezt miért teszik 
– nem gondolja hogy játszani kellene a civil szervezetekkel ilyen szempontból. És azt sem 
gondolja, hogy az időt kellene húzni, hogy majd egy újabb előterjesztést behozzanak, holott 
itt most minden lehetőség megvan és ha jól értette bizottsági ülésen akkor van pénz a 
költségvetésben. Látható már az is, hogy a maradványból lesz, hiszen azt mondták, hogy a 
városrehabilitációs keretet ki fogják tudni egészíteni 35 M Ft-tal. Akkor nem gondolja, hogy 
az év további részében, ha úgy fogják látni, hogy szükség van a civil keret növelésére, akkor 2 
M Ft-ot ne tudnának még hozzácsapni. Igazából a polgármester egyszemélyben megteheti, 
hiszen alkalmanként – erről már sokat beszéltek – lehetősége van 15 M Ft-ig átcsoportosítani. 
Ezt bármikor megteheti majd, hogy feltölti a civil keretet, még csak testületi döntés sem kell 
hozzá. Kérte a város vezetését és a Képviselő-testület tagjait, hogy gondolják végig a kérdést. 
Ne csináljanak belőle politikát, ők sem csinálnak belőle politikát, ebből a kérdésből. Még 
egyszer elmondta, hogy az alap elképzelést is meg fogják szavazni. Csak többet tettek hozzá. 
Tisztelettel kérte a képviselőket, hogy szavazzák meg a módosító javaslatokat, adjanak több 
pénzt. Ha már év elején megszavazta a Képviselő-testület többsége, hogy adjanak több pénzt 
a civil és sportszervezeteknek, akkor osszák szét. Tehát a módosító javaslatát fenntartja és 
kérte, hogy szavazzon róla a Képviselő-testület.  
 
Kiss Sándor képviselő nem is tudta, hol kezdje. Többet szeretnének adni az egyesületeknek, 
jómaguk is. Vannak még páran képviselők, akiknek nem ez a módosítás a megfelelő, hanem 
még ide is adnának 50 ezret, még oda 100 ezret. Teljesen jó elmélet az, hogy ki kell nyitmi 
még egyszer az ablakot és ezek az egyesületek ugyanúgy tudnak pályázni. Azt mondta dr. 
Csuzda Gábor, hogy játszanak a civil egyesületekkel, szervezetekkel, sporttal, egyházzal. 
Akkor nem volt játék, amikor a költségvetést nem szavazzák meg? Most azért tudnak ennyit 
elosztani, hiszen 6 M Ft van a civil keretben, ami korábban 4 M Ft volt. A sportban 30 M Ft 
van, ami 10 volt előző évben. Ahhoz, hogy 30 M Ft legyen a sportkeretben, vagy a civil 
keretben 6 M Ft, ahhoz kellett a költségvetés megszavazása. A költségvetést meg kellett 
szavazni, mert különben most nem volna mit felosztani. Ne vádolja őket senki, hogy játszanak 
a civil szervezetekkel. A lehetőség ugyanúgy ott lesz, a következő időszakban ugyanúgy lehet 
pályázni, semmilyen hátrány nem éri a civil szervezeteket, a sportegyesületeket. Hiszen ha 
valaki, jómaga volt minden évben a költségvetésnél, aki harcolt azért, hogy minél nagyobb 
legyen a sport támogatása.  
 
Váradi József képviselő elmondta, hogy nem tudott eljönni a megbeszélésre, azt jelezte is. 
Volt személyes egyeztetésük a Bizottság elnökével, az előterjesztés viszont nem tükrözi 
azokat az összegeket, amiket megbeszéltek. Itt valaki a végén az összegeket - ami volt a 
szervezetek részére - átmódosította. Az nem igaz, hogy a Sport Bizottság tagjai állították 
össze. Megszavazta a költségvetést és most azt mondja, ha van lehetőség, ha van tartalék, 
akkor adjanak többet a sportszervezeteknek és a civil szervezeteknek.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő megköszönte a polgármesternek, hogy több hozzászólási 
lehetőséget biztosít számára ehhez a kérdéskörhöz, mint amennyi egyébként az SZMSZ 
alapján rendelkezésére állna. Igaza van Kiss Sándornak abban, hogy a költségvetési rendeletet 
abban a formájában - ami nemcsak arról szólt, hogy a civil szervezeteket, vagy 
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sportszervezeteket támogatják-e vagy sem, hanem az összegészről, hogy hogyan osztják el a 
rendelkezésre álló pénzt - azzal nem értettek egyet. Ez így van. Másként csinálnák. Sokkal 
többet adnának a civileknek, mert sokkal többet érdemelnek. És jól látszik - mert büszkének 
kell lenniük arra és biztos benne - hogy a Képviselő-testület minden tagja büszke arra, hogy 
milyen gazdag civil- és sportélettel rendelkezik még a város és ezért volt az, hogy az ellen 
szót elemelt, hogy sokkal több támogatási forrást érdemelnének. Jelen pillanatban ott vannak, 
hogy van egy megszavazott keret, amelynek nem járulnak hozzá a szétosztásához. Még 
egyszer tisztelettel kérte a Képviselő-testület tagjait, ha kell, fél órás szünetet rendeljenek még 
el, fél óra alatt ezt nyugodtan átnézhetik. Elég világosan elmondta a rendező elveit, nem hiszi, 
hogy bárki ebben bármiféle kivetnivalót találna, hiszen nem összegszerűségről szólt, hanem 
elveket és olyan módszereket próbált benne, ami védhető és nem hiszi, hogy nincs egyetértés 
közöttük. Ne menjenek bele olyan kérdésbe, hogy mely civil szervezetek érdemelnek esetleg 
többet, vagy miért érdemelnek többet, mint mondjuk az iskolai-óvodai alapítványok. Számára 
ez is elég visszás dolog, hogy méltatlanul alacsony összeget kapnak, ezért próbáltak ezen is 
emelni. Nem gondolja, hogy bárki a Képviselő-testületben ne értene egyet azzal, hogy a 
Gömöri Lovas és Nép Hagyományőrző Egyesület minimum azt, amit a tavalyi évben 
megkaptak, az idei évben is megérdemlik. Hiszen minden egyes városi rendezvénynél ott 
vannak és nekik köszönhetik azt, hogy méltóan tudnak ünnepelni a városban. Tisztelettel 
kérte a polgármestert, hogy fogadják el a módosító javaslatokat, ne csináljanak politikát ebből 
a kérdésből, osszák szét a forrást, ami rendelekezésre áll és ha az év további részében lesz 
még lehetőség növelni a civil keretet, akkor azt támogatni fogják. Erre most ígéretet tesz.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök gondolkodott és figyelte dr. Csuzda Gábor szavait. A 
hidegrázás kerülgeti akkor, amikor rágondol arra, hogy három FIDESZ-hez köthető civil 
szervezet 80 M Ft állami támogatást kapott és most 6 M Ft felosztásánál 50-60 e Ft-ról 
beszélgetnek úgy, hogy összesen 80 M Ft érkezett három ózdi civil szervezethez. Ugyanebből 
a keretből megpályázva az Ózdi Ipari Örökségvédők Baráti Köre - akik dr. Csuzda Gábor 
körzetében akartak szobrot állítani - nem kapta meg a pár M Ft pályázati összeget, azok a 
szervezetek meg alig látható tevékenységekre 80 M Ft-ot vittek el. Egészen elképesztő, hogy 
utána pedig dr. Csuzda Gábor küzd a 40-50-60 ezer Ft-os támogatásokért. Megtehette volna a 
saját pártjánál, Kormányánál is, hogy a ózdi szervezetek esetleg több támogatásban 
részesüljenek, ne három kapjon 80 M Ft-ot. Azt kérte a Képviselő-testülettől – mivel jól 
kitárgyalták a felvetéseket - hogy a módosító javaslatokról szavazzanak. Egyenként kell 
minden módosító javaslatról szavazni. Kezdenek a civil kerettel. Soronként fognak menni, 
mondja a sorokat és akkor kell szavazni arról, hogy a Képviselő-testület támogatja-e a 
módosító javaslatot vagy nem. Kérte, szavazzanak az 5. sorban az Ózdi Református 
Alapítvány 50.000,- Ft helyett 80.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 6. sorban a Hétvölgy Mosolya 
Alapítvány 50.000,- Ft helyett 100.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 



 

98 
 

Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 7. sorban a Mozgáskorlátozottak Ózd 
Városi Egyesülete 50.000,- Ft helyett 60.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 14. sorban a Lajos Árpád Honismereti 
Kör 80.000,- Ft helyett 100.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 16. sorban a Gömöri Lovas és Népi 
Hagyományőrző Egyesület 300.000,- Ft helyett 450.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 17. sorban a Hunnia Gyermekei Íjász és 
Hagyományőrző Egyesület 100.000,- Ft helyett 130.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 19. sorban az Ózdi „Kerisek” Alapítvány 
50.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 20. sorban a Bolyky Tamás Általános 
Iskola Diákjaiért Alapítvány 40.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 21. sorban az Ózdi József Attila 
Gimnázium Alapítványa 50.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
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Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 22. sorban a Gyermekeinkért 2001. 
Alapítvány 40.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 23. sorban az Ózdi Vasvár Úti Általános 
Iskola Fejlesztéséért Alapítvány 50.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os támogatásával 
kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 25. sorban az Ózdi Városi Vegyeskar 
40.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 33. sorban az Ózdi Gyöngyvirág 
Néptánc Egyesület 50.000,- Ft helyett 80.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 34. sorban az Ózdi Kék Hold Egyesület 
50.000,- Ft helyett 80.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 38. sorban az Uraji Nyugdíjas Klub 
60.000,- Ft helyett 90.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 39. sorban a Susai Nyugdíjas Klub 
60.000,- Ft helyett 90.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
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Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 40. sorban a Szennai Nyugdíjas Klub 
60.000,- Ft helyett 90.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 41. sorban a Szentsimoni Nyugdíjas 
Klub 60.000,- Ft helyett 90.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 42. sorban az Ózdi Nyugdíjas Klub 
50.000,- Ft helyett 90.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 43. sorban a Gyermekeink Mosolyáért 
Alapítvány 50.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 44. sorban a Kék Óvoda – Színes Világ 
Alapítvány 50.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 45. sorban az Ózd, Árpád Vezér Úti 
Óvoda Gyerekeiért Alapítvány 50.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 46. sorban a Csupa Fény Alapítvány 
50.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
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Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 47. sorban a Derűs Gyermekkor Óvodai 
Alapítvány 50.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 48. sorban az Összefogás az Ózdi 
Nemzetőr Úti Óvoda Gyermekeiért Alapítvány 50.000,- Ft helyett 70.000,- Ft-os 
támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak az 50. sorban az ÓMÉK Természetbarátok 
Köre 100.000,- Ft helyett 150.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak az 51. sorban az Ózdi Rejtvényfejtők 
Klubja 50.000,- Ft helyett 60.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak az 57. sorban az Uraj-Susa Jövőjéért 
Általános Védelmi, Bűnmegelőzési, Településszépítő Egyesület 100.000,- Ft helyett 
110.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök elmondta, hogy következik a sport keret. Kérte, szavazzanak 
az 1. sorban a Hódoscsépányi Sport Egyesület 150.000,- Ft helyett 500.000,- Ft-os 
támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 2. sorban az Ózdi Teknőc Diák- és 
Szabadidősport Egyesület 800.000,- Ft helyett 900.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
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A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 3. sorban az Ózdi Baseball és Softball 
Sportegyesület 150.000,- Ft helyett 250.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 6. sorban az Ózdi Kerékpáros Egyesület 
400.000,- Ft helyett 600.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 7. sorban az MTTSZ Meteor Lövész 
Klub 300.000,- Ft helyett 600.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 8. sorban az Ózd Városi Sportegyesület 
5.000.000,- Ft helyett 8.000.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 11. sorban az Ózd Boxing Team 
Egyesület 100.000,- Ft helyett 400.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 14. sorban a Chili Horse Sportegyesület 
100.000,- Ft helyett 250.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 15. sorban az Ózdi Súlyemelő és Fitness 
Club 450.000,- Ft helyett 600.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
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Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 16. sorban az Ózdi Kulturális és 
Sportegyesület 100.000,- Ft helyett 150.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérte, szavazzanak a 17. sorban az Ózdi Kézilabda Club 
6.500.000,- Ft helyett 8.000.000,- Ft-os támogatásával kapcsolatban.  
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal, 8 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül nem fogadta el a módosító 
javaslatot. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök az egyházi keretnél javasolta a 2. sorban szereplő Ózd Bolyok 
Római Katolikus Plébánia támogatását a kért összegre, 1.600,- Ft-tal megemelni. Kérte, 
szavazzanak a támogatási összeg 251.000,- Ft-ról 251.600,- Ft-ra történő megemeléséről. 
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 12 igen 
szavazattal, 3 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül elfogadta a módosító javaslatot. 
 
Obbágy Csaba képviselő kérte, döntsék el, hogy most mondja el az egyházakkal kapcsolatos 
hozzászólását, vagy később? Szavaznak előbb, vagy utána? 
 
Janiczak Dávid levezető elnök válasza, hogy most, mert utána már elfogadják a határozati 
javaslatokat. 
 
Obbágy Csaba képviselő kérdése, mi lehet az oka, hogy tavaly nem volt ilyen támogatás, 
most 2024-ben pedig van? Bizonyára nem az, hogy június 9-én önkormányzati választás lesz, 
sokkal inkább az, amit a polgármester állít, hogy jobb anyagi kondíciókkal rendelkezik a 
város, illetve a költségvetés. Ha tényleg így van és több jut mindenre, az egyházi támogatásra 
is, akkor hogyan lehetséges, hogy a 1,5 M Ft-ból mindössze 420.500 Ft-ra érkezett be igény? 
Esetleg nem volt elég alapos az előkészítés? Esetleg nem fért be valamelyik referensi 
munkakörbe a kapcsolatfelvétel az egyházakkal? Esetleg úgy gondolták, hogy adnak is meg 
nem is? Adnak, de bekorlátozzák, hogy mire és ezzel kizárják a támogatásból azokat a jól 
működő egyházi közösségeket, akiknek a fenntartásában éppen nincs temető. De ez sem igaz, 
hiszen nézzék meg például a görög katolikusokat. Ott az altemplomban vannak kialakítva az 
urnás és koporsós temetkezési helyek, nagyon szigorú előírások szerint, ahogy nagyon sok 
magyar nagyvárosban. Nyilván nem lehet füvet kaszálni egy altemplonban, de éppen a 
hozzátartozók érdekében most történik egy oldalbejárat kialakítása a Lomb utca felől, hogy 
könnyebben lehessen megközelíteni az elhunytak sírhelyeit. Miért zárnák ki a támogatásból 
éppen a  görög katolikusokat, ahol egyébként a legrendezettebbek a temetkezési 
körülmények? (Zárójelben megjegyezte, hogy maga a beruházás 400.000,- Ft.) Édesapja - 
Isten nyugtassa - annak idején gyakran mondta, hogy egy statisztikai adattal még tartozik a 
rendszer. Arról ugyanis nincs, sosem volt kimutatás, hogy a börtönökben elítéltek közül 
hányan vannak azok, akik keresztény hitüket megélő, templomba járó emberek voltak. 
Feltételezhető, hogy az a szám igen kicsi lenne. Miért mondja mindezt? Mert hiszi, hogy ha a 
gyerekek a templom körül nőnek fel, ha jóra, igazra és szépre tanítják őket, akkor teszik értük 
és önmagukért is a legtöbbet. A költségvetés vitájánál elmondta, hogy jó, ha a bűnüldöző 
szerveket, a rendőrséget, a polgárőrséget, vagy a rendészetet támogatják, de még fontosabb 
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feladata lenne véleménye szerint az Önkormányzatnak, ha nemcsak a bűnüldözést, hanem a 
bűnmegelőzést is segítenék. Ehhez pedig igen hatékony eszköz lehet az egyházak, az egyházi 
közösségek valódi támogatása. Az elmondottakból következik a javaslata. Kérte, hogy az 
egyházi keretre vonatkozó előterjesztést szavazzák meg, de a következő testületi ülésre 
készüljön egy költségvetés módosítás 1-2 mondatos, rövid szöveges kiegészítéssel, amelyel 
feloldják a saját maguk által hozott korlátozó szabályt és így a temető kaszáláson túl az 
Önkormányzat támogathatja a helyi történelmi egyházak közösségi tevékenységét is, ahogyan 
azt tették a korábbi években és ahogyan teszik a nyugdíjas klubbokkal, egyéb civil- vagy 
sportszervezetekkel. Kérte az előterjesztőt, hogy fontolja meg a javaslatát és ha mégsem 
értene vele egyet, akkor kérte, hogy az indítványt szavaztassa meg.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök szerint aki nyerni akar, először lottót kell hogy vegyen. A 
görög katolikus egyháznak nem látta a benyújtott pályázati kérelmét temetőgondozásra. Ha 
van neki, akkor arra nyugodtan nyújthatott volna be. Elfogadták mindenkinek, aki a 
költségvetésben meghatározott módon benyújtotta pályázatát. Az első kérdés, hogy miért van 
az idén ilyen keret, mikor tavaly nem volt? Obbágy Csaba a választással hozta össze. Sokkal 
egyszerűbb és puritánabb erre a válasz. Az egyházaknak is vannak temetőik, csakúgy, mint 
városnak. Azoknak a karbantartása az egyházaknak valahogy nem megy, örökké problémába 
ütköznek. Vagy nincs pénzük rá, vagy nem tudják bármilyen más okból megoldani. De az 
érinti a lakosságot, hiszen a lakosság kijár az egyházi temetőkbe is. Az Önkormányzatnak 
nem feladata az egyházakat támogatni, a lakosságot annál inkább. Ezért saját javaslata volt az, 
hogy hozzanak létre egy olyan keretet – bár nem feladatuk, de rengeteg embert érintenek az 
egyházi temetők is – hogy az egyházaknak lehetőségük legyen - ha már fentebbi szintekről 
nem kapnak erre támogatást - hogy a saját temetőiket karbantartsák, kapjanak az 
Önkormányzattól erre és éljenek ezzel a lehetőséggel. Voltak, akik éltek ezzel a lehetőséggel 
a pályázatban. Maximálisan mindenki támogatva volt, ez sincs lezárva. A görög katolikusok, 
ha a temetőjüket akarják, vagy az urnafalukat helyrehozni, akkor természetesen arra 
pályázatot nyújthatnak be még a későbbiekben is. Továbbra is javasolja minden egyháznak, 
hogy teljesítse a feladatát úgy, ahogy az Önkormányzat is a nehéz lehetőségei mellett 
igyekszik minden feladatát ellátni. Nekik az az úgymond lakosságot legbővebben érintő 
külterületi feladatuk, hogy a temetőiket karbantartsák, a szemetet elszállítsák, a füvet 
lenyírják benne. Ezeket általában társadalmi kezdeményezésekre szokták megvalósítani a 
civilek. Javasolta és természetesen fog beszélni majd az egyik plébániával, ami szintén nem 
nyújtott be igényt, de tudják, hogy több temetője van. Őket is szeretnék támogatni. Bízik 
benne, hogy még ők is nyújtanak be igényt és a temetőik gondozását meg tudják az elnyert 
összegből valósítani.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő az egyházi temetők ügyében egy rövid megjegyzést szeretne 
tenni. Riz Gábor országgyűlési képviselő mellett volt lehetősége megismerkedni a körzet, a 
választókerület 71 településével, illetve korábban a vidékfejlesztési hálózatot szervezte a 
megyében, így elég jól ismeri a megye szinte minden települését. Nem mondja, hogy az 
összeset, de nagyon sokat. 71 településen, ami ehhez a választókerülethez tartozik, nem ismer 
még egy olyan önkormányzatot, amely különbséget tenne a temetők karbantartása között 
abból a szempontból, hogy az önkormányzati vagy egyházi fenntartású. Egy javasolatot 
szeretne megfogalmazni, hogy érdemes lenne esetleg azon elgondolkodni a jövőben, hogy 
közfoglalkoztatási program keretében nem-e lehetne ezt a feladatot megoldani és ezt a 
kötelességet és az emberek felé való gesztust az Önkormányzat nyugodtan vállalhatná és 
elvégezhetné ezeknek a temetőknek a karbantartását, a jövőben ezzel is segítve a helyi 
egyházakat és azon keresztül a hozzátartozók mindennapjait. 
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Janiczak Dávid levezető elnök szerint ez hatalmas ötlet, egyúttal javasolta, hogy akkor 
mindenkinek a magánportáját is kezdjék el rendbetenni. Senkit ne szabadítsanak már meg a 
saját felelősségétől. Mindenkinek van felelőssége, az egyháznak vannak temetői, az ő feladata 
azt rendben tartani. Már most is ott tartanak, hogy az Önkormányzat ad rá pénzt. Ezzel nincs 
gond, hiszen jómaga javasolta, ezért senki ne törjön pálcát felette. Az egyház feladata lenne, 
az ő pénzükből kellene megvalósítani, de azt mondták, hogy adnak rá pénzt. Nem is érti, hogy 
dr. Csuzda Gábor képviselő milyen javaslatot tett. A közmukások idegen tulajdonon nem 
dolgozhatnak, ha az Önkormányzat veszi fel a közmunkást, az egyházi tulajdonon nem 
dolgozhat. Azt gondolja, hogy mindenki ha a saját feladatát ellátja, akkor nincs probléma. 
Abból van a probléma, amikor valaki nem látja el a saját feladatát. Abból vannak romos 
házak, romos udvarok, nem elfogadható kertek, nem elfogadható temetői állapotok. Ezen 
igyekeznek most is javítani.  
 
Obbágy Csaba képviselő szerint a javaslat jó. Az, hogy a temetőket le kell kaszálni, rendben 
kell tartani, az teljesen jó. Ahhoz, hogy az Önkormányzat ehhez ad támogatást, az is teljesen 
jó. A saját javaslata nem ezt vitatta, vagy kritizálta, hanem hogy nyissák ki azt a kaput, ami a 
1,5 M Ft-ra vonatkozik. Ha a polgármester visszaemlékszik, amikor a pályafutása elején volt, 
akkor azt mondta, hogy Ózd városban az építő embereket fogja segíteni, a rombolóktól pedig 
megszabadítja a várost. Amit jómaga kér, az az építő emberek, az építő közösségek 
támogatása. Ha kinyitják a lehetőséget akkor nemcsak a kaszálás valósul meg, a megmaradt 
összegből lehetne közösségi rendezvényeket, vagy egyebet támogatni. Látták itt, hogy másra 
is kértek. Valamikor amikor Benedek Mihály volt a polgármester és kb. a XX. Sajóvárkonyi 
Napokra készült, akkor odament hozzá, hogy támogatná-e a jubileumi rendezvényt, adna-e rá 
valamennyi pénzt? Az volt a válasz, hogy: „Neked? Biztos hogy nem!” Akkor nagyon rosszul 
érintette, hogy ennyire kerek-perec megkapta, de így utólag visszagondolva azt mondja, hogy 
legalább az világos beszéd volt, hogy nem ad és kész. Most az egyházaknak akkor adnak, 
vagy nem adnak, vagy ez a pénz bentmarad? Akinek nincs temetője, hagy használja már fel 
valami egyéb hasznos dologra, hiszen építő közösségekről van szó.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök további kérdés, hozzászólás, észrevétel hiányában kérte, hogy 
a civil szervezetek támogatásáról szavazzanak. 
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 15 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózdi Város Önkormányzata Képviselő testületének  

19/2024. (IV.05.) határozata  
civil szervezetek 2024. évi támogatásáról 

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést 

megtárgyalta és a következő határozatot hozta: 
 

A Képviselő-testület a civil szervezetek 2024. évi támogatását a határozat 1. melléklete 
szerint hagyja jóvá. 
 
Felelős:  Pénzügyi és Gazdasági Osztály vezetője 
Határidő:  folyamatos 
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Janiczak Dávid levezető elnök további kérdés, hozzászólás, észrevétel hiányában kérte, hogy 
a sportszervezetek támogatásáról szavazzanak. 
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 15 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózdi Város Önkormányzata Képviselő testületének  

20/2024. (IV.05.) határozata 
sportszervezetek 2024. évi támogatásáról 

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést 

megtárgyalta és a következő határozatot hozta: 
 

A Képviselő-testület a sportszervezetek 2024. évi támogatását a határozat 1. melléklete 
szerint hagyja jóvá. 
 
Felelős:  Pénzügyi és Gazdasági Osztály vezetője 
Határidő:  folyamatos 
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Janiczak Dávid levezető elnök további kérdés, hozzászólás, észrevétel hiányában kérte, hogy 
az egyházak támogatásáról szavazzanak. 
 
A szavazásban 15 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 15 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózdi Város Önkormányzata Képviselő testületének  

21/2024. (IV.05.) határozata 
egyházak 2024. évi támogatásáról 

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést 

megtárgyalta és a következő határozatot hozta: 
 

A Képviselő-testület az egyházak 2024. évi támogatását a határozat 1. melléklete szerint 
hagyja jóvá. 
 
Felelős:  Pénzügyi és Gazdasági Osztály vezetője 
Határidő:  folyamatos 
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- . - . - 

 
Dr. Vámos Henrietta képviselő távozott az ülésről. 

 
- . - . - 

 
10.) Napirend 

Javaslat a 2024. évi városi rendezvényekre előirányzott keret felosztására 
 
Kellóné Mezőtúri Márta az Oktatási, Kulturális és Sport Bizotság elnöke elmondta, hogy a 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Bizottság. 
 
Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke elmondta, hogy a javaslatot a 
Bizottság 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül fogadta el. Felvetődött 
bizottsági ülésen, hogy részletezni kellene a keret felosztását, ami testületi ülés előtt 
kiosztásra került mindenkinek.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérdés, hozzászólás, észrevétel hiányában kérte, hogy a keret 
felosztásáról szavazzanak. 
 
A szavazásban 14 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 14 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózdi Város Önkormányzata Képviselő testületének  

22/2024. (IV.05.) határozata  
a 2024. évi városi rendezvényekre előirányzott keret felosztásáról 

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést 

megtárgyalta és a következő határozatot hozta: 
 
A Képviselő-testület a 2024. évi városi rendezvényekre előirányzott támogatási keret 

felosztását a határozat 1. melléklete szerint hagyja jóvá. 
 
Felelős:  Pénzügyi és Gazdasági Osztály vezetője 
Határidő:  folyamatos 
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11.) Napirend 

Javaslat a 2024. évi városrehabilitációs feladatokra biztosított keret felhasználására 
 
Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke bizottsági ülésen is elmondta, hogy az 
előző évek nehézségei ellenére hál’ Istennek a költségvetésben volt lehetőség 35 M Ft-os 
keretet biztosítani városrehabilitációs feladatokra. Előző években erre nem volt lehetőség. A 
35 M Ft-ot a 10 egyéni választókörzetben is szét lehetett volna osztani, de akkor nem 
megfelelő mennyiségű összeg juttott volna egy-egy körzetre, hanem csak szét lett volna 
aprózva. Azt a javaslatot fogadta el a Bizottság, hogy szám szerint az első 5 körzetben 
történik először a beruházás, majd a költségvetés módosításánál újabb keretet fognak 
megnyitni, ahol a következő 5 terület fogja megkapni a beruházásra a pénzt. Ezt a Bizottság 7 
igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodással fogadta el.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő elmondta, bizottsági ülésen már volt szó erről a kérdésről és 
akkor kifejtette azt, hogy nem ért egyet azzal az elosztási mechanizmussal, amit itt 
gyakoroltak. Tegnap hallottak egy olyan ígéretet – jómaga legalábbis annak vette a 
polgármester részéről és a jegyző részéről is arra nézve - hogy látnak pénzt a költségvetésben, 
lesz egy újabb városrehabilitációs keret és a következő ilyen jellegű előterjesztésben azt 
fogják olvasni, hogy a 6-7-8-9. és 10. választókerületek fejlesztései lesznek megvalósítva. 
Ennek nagyon örül és mivel ezt jegyzőkönyvbe is mondták, írásbeli ígéretnek veszi. 
Természetesen előljáróban szeretné előrebocsájtani, hogy támogatni fogják az előterjesztést, 
hiszen nem ellenségei semmiféle fejlesztésnek, ami a városban megvalósulhat. Azt azonban 
szeretné megkérdezni a polgármestertől, akinek van egy olyan lehetősége, hogy alkalmanként 
15 M Ft-tal tudja módosítani a költségvetést, hogy ha ez sikerült tavaly a Hétvölgy Fesztivál 
érdekében, amikor közel 30 M Ft-ot át tudott csoportosítani, hogy egy rendezvényt meg 
lehessen szervezni a városban, akkor ezt most, ez előtt az előterjesztés előtt miért nem tudta 
megtenni annak érdekében, hogy egyszerre, mind a 10 körzetben fejlesztések valósulhassanak 
meg? Hogy a Táblában, a Várkonyon, a Faluban, Csépányon, vagy Uraj-Susa-Szennán élő 
emberek ne érezhessék azt, hogy valamiért háttérbe vannak szorítva. Hogy az ő fejlesztési 
igényeik nem most fognak kielégítődni, hanem majd várhatóan árpilis végén, vagy május 
elején tudnak róla újra szavazni. De egy bizonytalan jövőbeli eseménytől teszik ezt függővé. 
Ha látnak pénzt a költségvetésben nem érti, miért nem történt ezirányú módosítás, hiszen a 
jogszabály - ahogy a jegyző kifejtette - lehetőséget biztosít erre. Tisztelettel kérdezte a 
polgármestert, illetve kérte a polgármestert, gondolja már végig. Ne kelljen már várni a 
költségvetés módosításra, éljen a lehetőséggel, módosítsa, csoportosítsa át és akkor ki tudják 
elégíteni mind a 10 választókerületben, mind a 10 körzetben, mind a 10 képviselőnek és az ott 
élőknek a fejlesztési igényeit. Ezzel úgy gondolja a többi képviselő is így van. Kicsit területi 
képviselőként is dolgozva küldött a polgármesternek már a tavalyi évben is, októberben egy 
80 aláírással ellátott fejlesztési javaslatot, amely a Kisamerikai balesetveszélyes járdasor 
felújítását tartalmazza. Nagyon sok baleset történt ott az elmúlt évben, éppen ezért javasolta 
már többször, tavaly írásban is. Aláírásgyűjtést is szerveztek, pontosan azért, hogy lakossági 
igényekkel is alá legyen támasztva. Mindemellett küldött a polgármesternek január elején is 
egy új javaslatot, amiben több felújítandó járdaszakasz, útszakasz is van, így a Pázmány úti 
járdának a felújítása, ami már rendkívül rossz állapotban van és amire egyébként a képviselői 
keretéből is csoportosított összeget és a legrosszabb részeket ebből ki fogják javítani. De 
javasolta a Bajcsy-Zsilinszky Endre úti járda felújítását, a Bem utca 20-18. és 16. számú 
társasházakhoz vezető saras-salakos út aszfaltozását, a Pázmány út szervízútjának 
aszfaltozását, illetve a Toldi Miklós-Szondi György utak aszfaltozását is, valamint a 
Cserdalápai temetőhöz vezető út javítása is szükségszerű volna már. Van itt még több parkoló 
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felújítás is, a posta mögötti parkoló, ami egyrészt salakos, nem megfelelő minőségben 
szolgálja az ott parkoló autók célját és emberek érdekét. Nem is akar belemenni ebbe, mert 
tudja, hogy ez mind nem fog belekerülni, látja a keretet. Csak azzal nem ért egyet, hogy így 
ketté kell választani a várost és ha van rá jogi lehetőség - látják a pénzügyi forrást - akkor 
miért nem élt azzal a lehetőségével, hogy többletforrást biztosítson erre a célra és ne kelljen 
képviselőket szembeállítani. Jelezte, hogy ebbe a politikai csatározásba nem fognak 
belemenni, támogatni fogják az első 5 körzet fejlesztési javaslatait. Még egyszer elmondta, 
nem érti, hogy miért így hozták be az előterjesztést, illetve érti csak nem biztos, hogy itt kell 
kifejteni.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök elmondta, hogy nem minden képviselő egyforma. Dr. Csuzda 
Gábor sorolta a többi körzetet is, mondjuk a táblai körzetből 10 év alatt nem kapott javaslatot, 
hogy mit szeretnének megvalósítani. Dr. Csuzda Gábortól természetesen kapott, amiket 
felsorolt mind át is nézte. Egyeztetni fognak. Amint mondta, egy ilyen előterjesztés 
előkészítése nem úgy működik, mint a javaslatok a civil- meg a sportkerethez, hogy fals 
számokat beirkálnak. Azokat a pályázatokat is át kellett valakinek olvasni. Itt is egyeztetni 
kell először a képviselőkkel, másrészt aki nem olyan előredolgozó, mind dr. Csuzda Gábor, 
hogy megvannak a bekerülési költségek is, azoknál akiknél csak ötletek vannak, ott a 
felméréseket is meg kell tenni. Ezek mind időt igényelnek, máskülönben pedig a költségvetés 
módosítása egy nagyon fontos téma lesz, hiszen ott szintén elő kell készíteni azt, hogy 
pontosan mekkora az a keret amiből gazdálkodnak, ehhez hozzá kell tenni azt, hogy mekkora 
többletkiadás jelentkezett intézményeknek, esetleg vannak-e többletigények, hiszen már eltelt 
egy negyedév. Tehát ez nem úgy van, hogy hipp-hopp így év elején már csoportosítanak, úgy 
hogy nem hajt a tatár. A Hétvölgy Fesztivál esetében hajtott a tatár, hiszen azonnal le kellet 
szerződni az előadókkal, és nem volt abban az évben arra előirányzott keret akkor. Most nem 
hajt a tatár, tehát ebben a hónapban nyugodtan végig tudják ezt csinálni. Megerősíti 
jegyzőkönyben - hogy az ő oldaláról is benne legyen, ha ez dr. Csuzda Gábort megnyugtatja - 
hogy lesz újabb keret a költségvetés módosítását követően és ott a 6-10. körzetekből beérkező 
igényeket fogják felosztani, úgy, hogy előtte egyeztetnek az érintett képviselőkkel.  
 
Csutor László képviselő arra reflektál, hogy a polgármester azt mondta, nem adott be 
kérelmet felé. Ha hozzákezdené sorolni, hogy mik lettek felújítva Táblában, utcáktól kezdve, 
aluljáró eltüntetve, a Vasútállomásnál megszüntetve az a tárgyadomb ami ott volt, stb. 
Úgyhogy ezt inkább hagyják. Elmondta, hogy városról beszélt a polgármester. Ha Miskolc 
felől a városba érkeznek mint városba, akkor Tábla térsége fontossági sorrendben lehet 
előrébb kerülne, mint amit felállítottak, hogy csak az első 5 körzetben lesznek felújítások. 
Gondolják át, hogy a megyeszékhelyről ide érkeznek meg leghamarabb, illetve itt vannak a 
legkomolyabb pénzt hozó gyárak, ahol dolgoznak az ózdi lakosok, megérdemelnék, hogy a 
terület fejlesztése nagyobb legyen.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérdése, hogy melyik beadott igényét szeretné megvalósítani 
ebből a körzetből? Történtek fejlesztések, de azok úgy történtek, hogy a lakosság legtöbbször 
hozzá fordult. Az útfejlesztések vagy a saját javaslata alapján történtek, vagy dr. Csuzda 
Gábor kért segítséget, mert Csutor László határidőig sem adta be a javaslatát, hogy melyik 
utat szeretné felújítani Táblában. Nem akar ebbe belemenni, mert ettől függetlenül, ahogy 
arról volt is szó, mint embert tiszteli Csutor László képviselőt, de a képviselői munkája hagy 
maga után némi kívánnivalót. Ne menjenek bele ebbe a vitába. Fog Tábla is kapni, kérte, 
hogy adjon be javaslatot, hogy a következő keretből Táblát is tudják fejleszteni.  
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Angyal Béla képviselő örömét fejezte ki azért, hogy a költségvetés lehetőséget biztosított 
arra, hogy a rehabilitációs keret létrejöjjön, illetve a módosítás után a másik oldal is 
létrejöjjön. Elhangzott képviselőtársa részéről, hogy ez egymásnak fordította a képviselőket. 
Nem érezte, hogy egymásnak lettek volna fordítva, amikor éppen akár a Falu térségében, akár 
más képviselőnél végeztek nagyobb jellegű beruházást, a saját körzetében semmit nem 
végeztek. Megkapják minden héten, minden hónapban, hogy az ÓVI mit végez, milyen 
munkák vannak. Elég sokszor kimaradt belőle, semmiféle hátrányát - olyan értelemben - nem 
érezte, hogy szembefordították volna egymással. Elhangzott az is, hogy politika. Figyelte a 
tárgyalásokat, de a saját részükről még egyszer sem hangzott el, hogy politikát vittek volna a 
dologba. Eddig ami kiugrasztotta ezt a dolgot, mind a FIDESZ-KDNP frakció részéről jött ki. 
Kérdése, hogy abban az esetben, ha egy logikátlan 10-9-8-7-6. felállás lett volna, abban az 
esetben szóba került volna az, hogy ennek a felosztásnak nem jó a módja?  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő rámutatott, hogy feltett egy kérdést Angyal Béla képviselő. Ha 
úgy jött volna be az előterjesztés, hogy a 10-9-8-7-6. körzet fejlesztései lettek volna benne és 
az első öt körzetben semmi, 0, akkor ugyanígy elmondta volna véleményét, mert attól, hogy 
területi képviselők, attól még Ózd városára esküdtek fel. Nem egy-egy városrészre, hanem a 
teljes városra. Természetesen mindenki lobbizik a saját maga körzetéért. Erre minden 
képviselőnek az elmúlt 4,5 évben volt lehetősége. Volt aki hatékonyan tette, volt aki kevésbé 
hatékonyan. Nincs ezzel semmi probléma, mert nem egyformák. A kérdésre a válasz igen, ha 
a város másik fele felé billent volna el a mérleg, akkor természetesen ugyanígy felemelte 
volna a szavát. A polgármesternek reagálva arra a mondatára, hogy nem hajt minket a tatár. 
De, hajt a tatár. Menjen ki a Bem utcába – bocsánat, hogy a saját körzetéről beszél, ebben a 
témában mindenkinek területi képviselőként a saját maga körzetét kell képviselnie, mert ha 
mindenki a saját maga körzetét képviseli, akkor le van fedve a város és a teljes város jól van 
képviselve – ahol van 3 társasház, amihez egy olyan földes úton keresztül lehet kijutni, amin 
ha esik az eső, akkor ott egyszerűen gyalogosan nem lehet közlekedni. Vagy menjen ki a 
Kisamerika sorra és beszéljen azokkal az idős nénikkel akik már többször elestek, eltörték a 
könyöküket, megütötték a lábukat, vagy menjen ki a Pázmány útra, ahol van olyan része a 
járdának, ahonnan át kell menni az úttestre, mert nem lehet a járdán balesetmentesen 
közlekedni. Ha egy rendezvény miatt lehetett sietni átcsoportosítással, akkor ilyen fejlesztések 
miatt is lehetne sietni. Ez a személyes véleménye, ha elfogadja, akkor tisztelettel megköszöni, 
ha nem azt is megérti, csak ne mondja azt, hogy nem hajt a tatár, mert talán egy 
balesetveszélyes járda felújítása fontosabb, mint az, hogy elszórakozzanak 30 M Ft-ot egy 
hétvége alatt. Ez a véleménye. Azt is támogatja, tavalyi is támogatta, akkor is elmondta. Most 
is támogatni fogja, sőt támogatták is. De ettől függetlenül talán az fontosabb, hogy ne 
legyenek a városban balesetveszélyes járdák. Ez az egy mondat volt, amire reagálni akart, 
hogy nem hajt a tatár, de hajt a tatár, mert minden ilyen helyzetet, ha van lehetőség - és van 
pénzügyi lehetőség - meg kell szüntetni.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök elmondta, hogy 10 év alatt még sajnos nem sikerült több 
évtizednyi lemaradást behozni a városban. 2014-ben, amikor odaült, azt tapasztalta, hogy az 
utak nagy része aszfaltozatlan, az aszfaltozatlan utak nagy része járhatatlanná vált, a járdák el 
voltak hanyagolva. A 2010-től 2014-ig tartó FIDESZ-KDNP városvezetés alatt 21,7 M Ft-ot 
költöttek utak aszfaltozására. Ez évi 5 M Ft-ot jelentett a ciklusban. 2014-től jelen pillanatig 1 
milliárd 50 M Ft-ot költöttek utak aszfaltozására, ez durván évi 100 M Ft szembeállítva az 5-
el. A korábbi időkbe nem ment vissza. Valószínűleg akkor is elhanyagolták az 
infrastrukturális fejlesztéseket. Az elmúlt 10 évben azon dolgoznak prioritásként - mert ez az 
alapelve - hogy az utak-járdák legyenek rendben, az autóknak legyen hol parkolni és utána 
tudnak a többi dologról is beszélni. Plusz természetesen, ha közbe jönnek jogos lakossági 
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igények, vagy olyan ad-hoc jellegű dolgok, ahol be kell avatkozni, azt is meg kell tenni. De 
egy önkormányzatnak millió dologra kell költeni. Itt volt szó az épületek felújításáról, az 
elhanyagolt, régen leromlott állapotú épületekről, közben folyamatosan jön valamilyen 
válság. Az Önkormányzat sajnos nincs abban a helyzetben – szinte egyik magyarországi sem 
– hogy arra költhet bátran, amire csak akar. Ebben vannak mértékek, van prioritás. 10 év alatt 
még nem sikerült behozni azt a több évtizedes lemaradást, hogy a garázssorok javarésze le 
van aszfaltozva, olyan helyen meg, ahol emberek élnek és napi szinten óvodába, iskolába, 
dolgozni járnak, a sárban kell csatangolni. Tehát ez az első, hogy ezeket meg kell oldani. Van 
olyan, amikor olyan pályázati lehetőség van, ami erre nem ad lehetőséget, akkor önerőből kell 
ezen a dolgon dolgozni. Valóban dr. Csuzda Gábor körzetében is nagyon sok balesetveszélyes 
rész van, de máshol. is. Mindenhova költeni kell. Folyamatosan fenntartással kezelik ezt az 
előterjesztést - holott tartalmazza, hogy lesz folytatás - mintha megállna a világ a jelenlegi 
felosztásnál, mikor az előterjesztés világosan tartalmazza, hogy lesz második kör. Ezt már 
ezerszer megbeszélték. Most eszerint a metódus szerint megy. Tavaly máskép ment, jövőre 
lehet hogy megint másként fog menni. Az a lényeg, hogy a városnak az egészét kezeljék 
folyamatosan. Nincs olyan, hogy ne a város egészét kezeljék. Egy költségvetési év január 1-
től december 31-ig tart. Ezen időn belül kell gazdálkodni a költségvetésben és ezzel tudnak 
számolni. Jómaga nagyon örül. Szomorú, hogy – bár 35 M Ft-ot el tudnak költeni felújításra 
és - ezen a képviselő-testületi ülésen kb. negyedórája tárgyalják az előterjesztést és még nem 
hangzott el senki részéről, hogy minek örülhetnek, mire lesz költve, csak arról volt szó, hogy 
melyik körzetbe nem. A Martinovics úti bedőlt árokszakasz helyre lesz állítva, a Mikes 
Kelemen út földutas része le lesz aszfaltozva, a Vár út le lesz aszfaltozva, ami ezer éve 
problémával küszködik, mert le kell húzniuk még a szemetesládát is, mert nem tud kimenni a 
hulladékgyűjtő autó. A Jedlik Ányos utcai árok ki lesz javítva, a Nemzetúr úti Óvoda előtti 
parkolók tovább lesznek bővítve, a szülők kedvére és a biztonság megteremtése érdekében 
további 10 férőhellyel. A Szabolcs köz 4. szám alőtt járda lesz felújítva, a Szabolcs köz 3. 
előtt parkoló lesz feltöltve, a Lehel vezér úton a rendelő melletti szobor meg lesz tisztítva. Az 
Újváros téri Óvoda fölötti lépcső fel lesz újítva, burkolva, a Szent István útról induló Bíben 
völgyhöz vezető út ki lesz javítva. (Folyamatosan kapta jómaga is és a területi képviselő is a 
kéréseket ebben az ügyben. Ez is már egy tovább nem várható dolog.) A Bolyki főút 16-26. 
között a kockaházak közötti járda teljes hosszában fel lesz újítva. Ezek a feladatok 35 M Ft-ot 
igényelnek, ezekre tudtak most keretet biztosítai. Hónap végén módosítják a költségvetést 
utána a többi képviselővel is leülnek tárgyalni, mindenki be lesz hívva és azt következően el 
fog indulni azoknak a megvalósítása is. Örüljenek már annak ami van, meg annak, hogy van 
még további lehetőség ilyen nehézségek ellenére is.  
 
Fidrus Péter képviselő rámutatott, dr. Csuzda Gábor hozott magával levelet tavalyi és idei 
igényekkel. Nem fogja megnyugtatni az a levél, ami saját részéről 2020-ban íródott. A 
Nagyvölgyi úti járda építésével kezdődik, amit 2020. óta vár Csépány lakossága. Tehát 
türelem, 4 év múlva sem lesz valószínű megvalósítva. Önszorgalomból egyébként elkészítette 
a munkák költségeinek a felmérését. 2021-es árakról beszélnek, akkor lett volna 3 M 914 e Ft 
a Zrínyi útig tartó 330 méteres szakasz. Nyilván az már most meg fogja ütni az 5 M Ft-ot is. 
De a Zrínyi úton is hiányzik még további járdaszakasz építése, illetve vízelvezető árkokat 
sorolt még fel, Hossó, Nyárjasalja, Gyergyó és Gubonnai úton, ahol nincs még kiépítve, vagy 
beomlott. Vannak egyébként - kétségtelen - a levelében olyan igények is, amelyek azóta hál’ 
Istennek megvalósultak. Kicsit kilóg a lóláb, de nem akar belemenni a felosztás metódusába, 
viszont nem nyugtatja meg az ígéret. Voltak itt már olyan elhangzott ígéretek, pontosan az 
aszfaltozással kapcsolatban, hogy a ciklus végére nem lesz aszfaltozatlan út. A városban, a 
saját térségében 6 olyan utca vagy útszakasz van, ami még sajnálatos módon salakos. Az 
ígéretekkel nincsenek kisegítve. Ha mégis megvalósulna csak a Nagyvölgyi úton járda 
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építése, vagy annak elkezdése, akkor nyugodtak lesznek, ha mégsem akkor meg majd 
júniusban dönt a lakosság, vagy megítéli majd, hogy mennyire váltak be az ígéretek.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök tájékoztatta, hogy az az ígéret cél-megfogalmazásként 
hangzott, vissza lehet olvasni bárhol. Az volt a cél, hogy a ciklus végére aszfaltozatlan 
útszakasz ne legyen. Nem kell jajgatni, egyiken se tettek hozzá ahhoz, hogy keret legyen arra, 
hogy ezeket meg tudják tenni. Meg sem szavazták, meg sem szavazta, hogy legyen miről 
beszélni. Nem szavazta meg azt a költségvetést, ami lehetőséget teremtett erre a keretre. Bízik 
benne, hogy Fidrus Péter újra be fogja küldeni ehhez az előterjesztéshez a javaslatát és bízik 
benne, hogy lesz lehetőség azt a járdát megcsinálni. Saját magának is vannak még ötletei. 
Szentsimonig járdát kellene építeni, Uraj felé járdát kellene végig építeni, sőt futóutat is 
kellene építeni, mert nagyon szeretnek arra futni és kerékpározni az emberek és teljesen 
veszélyes, mert csak kettő sáv van. Szereté az állatsimogatóig leaszfaltoztatni az utat, ami 100 
M Ft. Játszhatják azt is, hogy jómaga mondja az igényeket, a többiek meg előteremtik rá a 
forrást. Lehet kritizálni azt a városvezetést, aki folyamatosan lehetőséget biztosít arra, hogy 
tudjanak élni forrásokkal, hiszen a mindennapi munka az nem a képviselő-testületi ülésen 
zajlik, a képviselő-testületi ülésen már csak élvezik annak gyümölcsét.  
 
Váradi József képviselő fel van háborodva, hogy nem egységesen lett szétosztva, mint a 
korábbiakban. 10 körzet van, ezt a 35 M Ft-ot fel lehetett volna osztani úgy, hogy mindenki 
kapjon 3,5 M Ft-ot. Elmondja, hogy milyen javaslatokat küldött be a polgármesternek. Pl. a 
Mekcsey István úti járda aszfaltozása 100 m hosszan. Az idén mérette fel, 837 e Ft lett volna. 
Dózsa György úti járda aszfaltozása, 407 m2, annak a bruttó összege 2,3 M Ft. A Mekcsey 
István úton, az iskola mellett – 10 állásos parkoló épült volna. Felmérette az ÓVI dolgozóival, 
2,5 M Ft lett volna. Összesen 5,3 M Ft-nál járnak. Ebből a 3,5 M Ft-ból két olyan jellegű 
dolgot tudott volna kivitelezni, ami fontos lett volna az ott élő embereknek, főleg azért mert a 
városnak a legtöbb iparűzési adója erről a peremkerületről folyik be.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök nem tudja, érthető-e vagy hányszor mondja még el,hogy lesz 
egy újabb keret, ahol 6-tól 10-es körzeteknek fogják felosztani a keretét. Örül neki, hogy ezt 
még százszor el kell mondani, de elmondja százhússzor is, hogy lesz újabb keret felosztás. 
Egyrészt ezt el lehetett volna olvasni a határozati javaslat 3. pontjában, másrészt elmondta 
bizottsági ülésen egy párszor, ezen a testületi ülésen még egy párszor. Várja még a 
jelentkezőket, akik ezt nem értik.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő megköszönte, hogy ismét szót kaphatott. A polgármester azt 
mondta, örülni kellene annak, hogy ezek a fejlesztések megvalósulhatnak. Örülnek neki, mert 
természetesen mind a városközpontban, mind a Béke-telepen, mind az Újváros téren, mind 
Bolyok térségében szükség van ezekre a fejlesztésekre, meg is fogják szavazni. Egy dolgot 
kérdezett a polgármestertől és nem kapott rá választ, hogy ha van lehetősége jogilag arra, 
hogy átcsoportosítson a költségvetésből - és látják azt, mondta a polgármester is és a jegyző 
is, hogy van pénz - akkor nem érti, hogy miért nem történt meg az átcsoportosítás és miért 
nem úgy hozták ide az előterjesztést, hogy mind a 10 városrészben megvalósulhassanak 
fejlesztések. Még csak véletlenül sem feltételezi azt, hogy esetleg azért, mert június 9-én jön 
egy választás. Egy ilyen beruházást megelőz - ha nem is közbeszerzés, de – egy beszerzési 
eljárás, amivel elmegy egy kis idő, aztán megvalósul valamennyi idő alatt. De ha május elején 
idehoznak egy előterjesztést, amiben a kimaradt 5 körzetnek a fejlesztései is fel lesznek 
sorolva, abból választásig kivitelezés már nagy valószínűség szerint nem lesz, vagy maximum 
elkezdődik. Véletlenül sem feltételezne olyat, hogy esetleg ez lehet a háttérben. Úgyhogy 
kiemelte, hogy ezt nem állította, csak jelezte, még csak véletlenül sem feltételezne ilyet. 
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Tisztelettel kérdezte a polgármestert, miért nem történt meg az átcsoportosítás? Miért tudta 
megtenni egy rendezvény érdekében és miért nem tudta megtenni egy fejlesztési csomag 
érdekében, amely a teljes várost érinthette volna, nemcsak a felét? Ha erre kap érdemi választ, 
azt tisztelettel megköszöni.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök tájékoztatta, hogy úgy döntött, ezzel megvárja a Képviselő-
testületnek a költségvetés módosítását.  
 
Kiss Sándor képviselő azzal folytatta, amivel a polgármester abbahagyta. Van egy 
előterjesztés, egy pozitív előterjesztés. 35 M Ft-ot tudnak fordítani 5 körzet beruházásaira és 
lassan több mint fél órája arról beszélnek, hogy mi nem jó. Közben meg van ígérve, hogy 
ugyanilyen keret meg fog nyílni. Dr. Csuzda Gábor az átcsoportosítást mondogatja. Nem 
akart hozzászólni a sport keretnél, amikor azt mondta – mert megütötte a fülét - hogy a 
polgármester 3 M Ft-ot hozzá tud tenni, hogy mint a Pénzügyi Bizottság elnöke, nem örülne, 
ha csak úgy 3 M Ft-ot ide tennének, 15 M Ft-ot meg oda. Ez egy felelős szervezet, de még 
egy gazdasági társaságnál sem így működik, nemhogy egy önkormányzatnál, hogy ide 
tesznek 3 M Ft-ot mert van a költségvetésben. A várost két oldalról kell megközelíteni, az 
egyik a működési oldal, a másik a beruházási oldal. De alapvető dolog a működési oldal. Azt 
is el kell mondani, hogy van remény a nap alatt hiszen a tegnapi Pénzügyi bizottsági ülésen - 
ezt nem mondta el, hogy - először dr. Csuzda Gábor határozott nemet mondott, hogy nem 
fogja megszavazni, utána - ahogy felolvasta a véleménynél 1 tartózkodás volt, - lett egy 
bizonytalan tartózkodás, mára meg van egy igen, aminek tiszta szívből örül, hogy valamiben 
egyetértenek.  
 

- . - . - 
 

Dr. Csuzda Gábor képviselő hozzászólásra jelentkezett. 

 
- . - . - 

 
Janiczak Dávid levezető elnök a vitát lezárta. Dr. Csuzda Gábornak elmondta, hogy az előző 
hozzászólása a negyedik volt, három helyett. Az előző napirendi pontnál szintén adott kettő 
plusz lehetőséget. Kérte, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
A szavazásban 14 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 14 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

23/2024. (IV.5.) határozata 

a 2024. évi városrehabilitációs feladatokra biztosított keret felhasználásáról 

Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta, 
és az alábbi döntést hozta: 

1.) A Képviselő-testület a 2024. évi városrehabilitációs célú feladatokra rendelkezésre álló 
előirányzatból az alábbi feladatok elvégzését, az azokhoz meghatározott pénzügyi fedezet 
biztosítását jóváhagyja: 
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Ssz. Megnevezés Bruttó költség (Ft) 
Teljesítési 
határidő 

1. 
Martinovics úti bedőlt árokszakasz 
helyreállítása 

1.130.000,- 2024. május 15. 

2. 
Mikes Kelemen út földutas részének 
aszfaltozása 

3.802.000,- 2024. május 15. 

3. Vár út aszfaltozása 6.876.000,- 2024. május 15. 
4. Jedlik Ányos utca árok javítása 5.144.000,- 2024. május 15. 

5. 
Nemzetőr úti Óvoda előtti parkolók 
tovább-bővítése 10 férőhellyel 

4.346.000,- 2024. május 15. 

6. 
Szabolcs köz 4. szám előtti járda 
aszfaltozása 

2.900.000,- 2024. május 15. 

7. 
Szabolcs köz 3. sz. épület előtti parkoló 
feltöltése 

3.395.000,- 2024. május 15. 

8. 
Lehel vezér úti rendelő melletti szobor 
tisztítása 

382.000,- 2024. május 15. 

9. 
Újváros téri Óvoda fölötti lépcső 
felújítása, burkolása 

1.177.000,- 2024. május 15. 

10. 
Szent István útról induló Bíben völgyhöz 
felvezető út 

2.916.000,- 2024. május 15. 

11. 
Bolyki főút 16-26. (kockaházak közötti) 
járda felújítása 

2.932.000,- 2024. május 15. 

Összesen: 35.000.000,-  
2.) A PH. Településfejlesztési Osztály beszerzési eljárást folytat le az 1) pontban megjelölt 

feladatok kivitelezésére.  

3.) Az 1) pontban nem szereplő igények pénzügyi forrás hiányában jelenleg nem 
megvalósíthatóak, de az önkormányzat költségvetési rendelet első módosításakor további 
forrás fog rendelkezésre állni és a javaslatok újratárgyalására kerülhet sor. 

Felelős:  beszerzési eljárás lefolytatásáért 
 Településfejlesztési Osztály vezetője 

Határidő: értelemszerűen 
 

- . - . - 
 

Fidrus Péter képviselő távozott az ülésről. 

 
- . - . - 

 
12.)  Napirend 

Javaslat az Önkormányzat tulajdonában lévő víziközmű-vagyonelemek selejtezésére 
 
Zsuponyó Anett levezető elnök ismertette, a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság az 
előterjesztést megtárgyalta.  
 
Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke közölte, a bizottság az előterjesztést 
megtárgyalta, 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. 
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Zsuponyó Anett levezető elnök hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a Képviselő-
testületet, hogy szavazzanak az előterjesztésről. 
 
A szavazásban 13 képviselő vett részt, ami alapján a Képviselő-testület 13 igen 
szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

24/2024. (IV.05.) határozata 
az Önkormányzat tulajdonában lévő víziközmű-vagyonelemek selejtezéséről 

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi döntést hozta: 
 
1. Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Északmagyarországi Regionális 

Vízművek Zrt. javaslata alapján hozzájárul a határozat 1. mellékletében felsorolt 
korlátozottan forgalomképes szennyvíz- és ivóvízvezetékek selejtezéséhez. 
 

2. A határozat 1. mellékletében felsorolt vezetékek használatra nem alkalmasak, földből 
történő kiemelésük jelentős többletköltséggel jár, hulladék anyagként nem 
értékesíthetők, megsemmisítésükre nem kerül sor, a föld takarásában maradnak.  

 
Felelős:  - a selejtezési eljárás lefolytatásáért, tárgyi eszköz nyilvántartás módosításáért és 

az ÉRV Zrt. tájékoztatásáért: 
PH. Településfejlesztési Osztály vezetője 

 
Határidő: értelemszerűen 
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13.) Napirend 

Javaslat alapítványok támogatásának jóváhagyására 
 

Zsuponyó Anett levezető elnök ismertette, a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság az 
előterjesztést megtárgyalta. 
 
Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke elmondta, a bizottság megtárgyalta, 8 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő első kérdése, egyebekben lesz lehetősége hozzászólásra?  
 
Dr. Almási Csaba jegyző válasza, a napirend elfogadása előtt van erre lehetőség. 
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő közölte, akkor megpróbálja jelen hozzászólásába belefűzni az 
előzőről lemaradt mondatot. Visszatérve a jelenlegi napirendhez, alapítványok támogatásáról 
szól, melyet képviselői keretéből minden képviselő támogathat. Mivel felsorolás szerű az 
előterjesztés (ki, mit támogatott) megjegyezte, elsősorban Csutor László képviselőtársa 
anyagával kezd. Támogatta az Ózdi Néptánc Egyesületet, mivel jubileumi rendezvényük lesz, 
az Ózdi Ipari Örökségvédők Baráti Körét, akiknek szintén több rendezvényük lesz az idén, 
melyek költségeihez hozzájárul. Ezentúl az Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzatnak is 
támogatást biztosított, az Ózdi Teknőc Diák- és Szabadidősport Sportegyesületnek, illetve a 
Halmozottan Sérültek Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Szülők Szövetségének is, továbbá a 
Vasvár Úti Általános Iskola Fejlesztéséért Alapítványnak és a Hunnia Gyermektábor 
szervezési költségeihez is hozzájárult. Jómaga a Mogyorósvölgyi Óvodát a Katolikus Óvodát, 
illetve a Csillagfürt EGYMI mellett működő alapítványokat támogatja ebből a keretből, 
továbbá a II. János Pál Katolikus Általános Iskolát és az Ózdi József Attila Gimnázium és 
Kollégium céljait is. Megköszönte, hogy ezen támogatásra van lehetőségük.  
 
Zsuponyó Anett levezető elnök hozzáfűzte, ne maradjon ki a felsorolásból Farkas Péter 
Barnabás területi képviselő sem, aki 70.000,- Ft összeggel támogatja a Csupafény 
Alapítványt, melynek célja az Újváros Téri Óvodában gyermeknapi program rendezése, 
valamint az óvoda parkrendezési terveinek megvalósítása. Az alapítványok támogatásánál így 
teljes az összkép.  
 
Kiss Sándor képviselő leszögezte, minden alapítvány támogatásával egyet ért, csakhogy 
Csutor László képviselő a Vasvár Úti Általános Iskola Fejlesztéséért Alapítványt támogatja, 
Táblában nincs, akit lehet támogatni?  
 
Zsuponyó Anett levezető elnök megköszönte Csutor László képviselőtársának a támogatást, 
mivel a Vasvár Úti Általános Iskola a saját körzetében van.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő hozzátette, lehet, hogy Kiss Sándor képviselő úr figyelmét 
elkerülte az az email, melyet a Vasvár Úti Általános Iskola Alapítványa minden területi, 
illetve listás képviselőnek is eljutatott, céljaik támogatása érdekében. Hozzáfűzte, Csutor 
László képviselőtársa ezért adta a támogatást. Szeretné megvédeni ebből a szempontból, mert 
nincs olyan év, hogy a saját körzetében lévő iskolát ne támogatná. Elmondta továbbá, van 
még képviselői kerete, amiből az év hátralévő részében támogatni fogja az iskolát, ahogyan az 
elmúlt években is tette. Véleménye szerint Kiss Sándor képviselőnek ebben a felvetésben nem 
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volt igaza. Az előző napirendhez kapcsolódóan előadta, Kiss Sándor képviselő úr nem értett 
egyet azzal, hogy a költségvetésben csak úgy „átcsoportosítgassunk”. 
 
Kiss Sándor képviselő felhívta dr. Csuzda Gábor képviselő figyelmét az ügyrendre. 
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő nyugodtan, attól még végig mondja, hogy a tavalyi évben egyet 
értett vele, amikor a Hétvölgy Fesztiválra a polgármester a Képviselő-testület megkérdezése 
nélkül csoportosított át közel 30 M Ft-ot? Azzal egyetértett, de azzal nem, hogy jelenleg 
fejlesztésekre 30 M Ft-ot átcsoportosítson. Ez így annyira nem konzekvens.  
 
Csutor László képviselő Kiss Sándor képviselő felvetésére válaszolva közölte, szükség 
esetén Őt is támogatja a képviselői keretéből.  
 
Kiss Sándor képviselő dr. Csuzda Gábor képviselő megállapítására reagálva elmondta, nem 
támadta Csutor László képviselőt, az alapítványok támogatásával egyet ért. Az 
átcsoportosítással kapcsolatban megjegyezte, egyet értett vele, hiszen az nem a Képviselő-
testületi ülés keretében történt, hogy hirtelen eldöntötték az átcsoportosítást, hanem 
előzményei voltak. Ismét megemlítette, egy felelősen gondolkozó gazdasági szakember vagy 
egy vezető nem gondolhatja, hogy most, testületi ülésen a polgármester hirtelen átcsoportosít. 
Minek csoportosítson át, mikor készült egy előterjesztés. Ennek kapcsán tájékoztatott, az 
előterjesztés úgy készül, hogy bekérik az anyagokat, összeáll a költségvetés, ami egy hosszú 
folyamat. (Amíg ez a folyamat megvan, addig meglesz a költségvetés módosítása.) Jelezte a 
levezető elnöknek, felhívja a figyelmét, hogy ki, hányszor szólhat hozzá.  
 
Zsuponyó Anett levezető elnök, utolsó hozzászólására dr. Csuzda Gábor képviselőnek adta 
meg a szót, utána szavaznak az alapítványok támogatásáról.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő nem szeretne fölösleges vitákba belemenni, de amikor Kiss 
Sándor képviselő azt mondja, holott senki nem azt kérte, hogy polgármester úr a képviselő-
testületi ülésen csoportosítson át. Hiszen Képviselő Úr az imént említette, hogy az 
előterjesztést egy hosszas előkészítő munka előzte meg. Minden képviselőtől bekérték a 
javaslatokat, amit megcáfolt, mert egyébként nem kérték be, legalább is a Fidesz frakciótól 
nem. Véletlenül szerzett róla tudomást, hogy a polgármesterhez tartozó frakciótól bekérték a 
javaslatokat, így jómaga is beküldte év elején. Ismételten „zárójelben” jegyezte meg, hogy 
senki nem kért tőlük javaslatokat, hanem véletlenül szereztek róla tudomást. Másrészt Kiss 
Sándor képviselő elmondta, ezt egy hosszas előkésztő folyamat előzte meg. Ezen folyamat 
alatt, bőven lett volna a polgármesternek ideje és lehetősége az átcsoportosításra, hogy ne öt 
körzenek a fejlesztési igényeit tudja kielégíteni, hanem a teljes városét, ha már pénz van rá. 
Ezt a vitát saját részéről le is zárja.  
 
Zsuponyó Anett levezető elnök további hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a 
Képviselő-testületet, hogy szavazzanak az előterjesztésről. 

 
A szavazásban 13 képviselő vett részt, ami alapján a Képviselő-testület 13 igen 
szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

25/2024. (IV.05.) határozata 
alapítványok támogatásának jóváhagyásáról 
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Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztést megtárgyalta és az alábbi 
határozatot hozta:  
 
A Képviselő-testület a következő támogatásokat jóváhagyja az alábbiak szerint: 
 

Sorszám Alapítvány megnevezése 
Támogatás 

összege (Ft) 

 
Támogatás forrása 

 

1. Ózdi József Attila Gimnázium Alapítványa 50.000,- általános tartalék keret 

2. Csupa Fény Alapítvány 70.000,- lakóterületi céltartalék keret 

3. 
Ózdi Vasvár Úti Általános Iskola 
Fejlesztéséért Alapítvány 

100.000,- lakóterületi céltartalék keret 

4. „Vidám Sziget” Alapítvány 120.000,- lakóterületi céltartalék keret 

5. Ózdi Nyitott Kapu Alapítvány 60.000,- lakóterületi céltartalék keret 

6. Gyermekeinkért 2001. Alapítvány 50.000,- lakóterületi céltartalék keret 

7. Ózdi József Attila Gimnázium Alapítványa 80.000,- lakóterületi céltartalék keret 

 
Felelős:  Támogatás kiutalásáért: Pénzügyi és Gazdasági Osztály vezetője 
Határidő:  Támogatási megállapodás megkötését követően  

 
14.) Napirend 

Javaslat védőnői feladatellátást szolgáló önkormányzati tulajdonú vagyonelemek 
kezelőváltására 

 
Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke közölte, a Bizottság az előterjesztést 
megtárgyalta, 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. 
 
Csutor László képviselő kifejtette, igaz „nem csinált semmit a térségükben”, de Várkonyról 
javaslatára került át korábban a védőnői szolgálat, amit a táblási kismamák nagyobb része 
örömmel fogadott.  Az említett épület megüresedett, kérdése ezzel kapcsolatos, van-e 
elképzelés ennek felhasználására. Előadta, a frakcióval egyeztetve szeretnének javaslatot tenni 
az épület kihasználására.  
 
Janiczak Dávid polgármester válaszul közölte, várja a területi képviselő javaslatát.  
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Dr. Csuzda Gábor képviselő előadta, a frakciójuk nevében javaslatot szeretne tenni erre a 
célra, amennyiben elfogadják, hogy nem a területi képviselő, hanem a frakcióvezető teszi. 
Sajóvárkony és Tábla városrész, Táblával kezdve, mert közvetlenül azt érinti, közbiztonsági 
szempontból a városnak nem éppen a „legszerencsésebb” két városrésze. Arra tennének 
javaslatot, hogy a rendőrséggel egyeztetve, a városi rendészettel és a polgárőrséggel 
együttműködve, olyan irodát lehetne kialakítani, ahol a körzeti megbízott, a városi rendészet 
és a polgárőrség tudná ellátni feladatát, különösen koncentrálva erre a két városrészre. 
Amennyiben tudják fogadni, hogy a jövőben megvalósítsák – ez az Önkormányzat már nem 
valószínű, de a következő öt éves ciklusban - akkor az ottani lakosság érdekét tudnák 
szolgálni.  
 
Janiczak Dávid polgármester válaszul közölte, köszönettel veszik a javaslatot, azon lesznek, 
hogy az elkövetkezendőkben megvalósítsák. 
 
Zsuponyó Anett levezető elnök kérdés, észrevétel hiányában kérte a Képviselő-testületet, 
hogy szavazzanak az előterjesztésről. 

 
A szavazásban 13 képviselő vett részt, ami alapján a Képviselő-testület 13 igen 
szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

26/2024. (IV.05.) határozata 
védőnői feladatellátást szolgáló önkormányzati tulajdonú vagyonelemek 

kezelőváltásáról 
 

A Képviselő-testület a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta az alábbi döntést hozza: 
 
A Képviselő-testület úgy dönt, hogy Ózd Város Önkormányzata az alábbi vagyonelemeket 
2024. április 5. napjától határozatlan időtartamra, térítésmentesen az Ózd és Térsége 
Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált Intézmény üzemeltetésébe adja 
egészségügyi alapellátás, az egészséges életmód segítését célzó szolgáltatások biztosítása, 
mint közfeladat ellátása céljából.  
 
1. Nagy értékű tárgyi eszközök: 
Főkönyvi 

szla. 
szám 

Leltári 
szám 

Gyári 
szám / HRSZ 

Megnevezés 
Bruttó 

érték Ft 

Leírási 
kulcs 
(%) 

Megjegyzés 

1218332 2023/11/15/9 3051 hrsz 
Védőnői helyiségek 

Rozsnyói út 134. 
(86 m2) 

1 348 000 2.00 

Az épületből 
86,20 m2 a 

védőnői 
helyiségek 

1319823 
P001-2079 

(00508)  
Riasztórendszer 177 800 14.50 

Rozsnyói úti 
védőnői 

szolgálattól 
visszavett 

1319823 
E001-5306 

(00506)  
EÜ 

Műszerszekrény 
135 714 14.50 

Rozsnyói úti 
védőnői 

szolgálattól 
visszavett 
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1319823 
E001-5305 

(00505) 
1104EAT421581 

EÜ 
Szűrőaudiométer 

9000 
198 745 14.50 

Rozsnyói úti 
védőnői 

szolgálattól 
visszavett 

1319823 
P001-2102 

(00498) 
581587082 E 

Hallásvizsgáló 
készülék 

40 000 14.50 

Nemzetőr úti 
védőnői 

szolgálattól 
visszavett 

 
2. Nyilvántartási érték nélküli eszközök 
2.1. Rosznyói úti védőnői szolgálattól visszavett eszközök 

Sorszám Eszköz megnevezése 
ÓTSZEGYII 

leltárazonosító 
Mennyiség 

db 

1 Nylon függöny 013-00062 4 
2 Asztal 013-00161R 1 
3 Forgószék 013-0026 1 
4 Hűtőszekrény 013-0032 1 
5 Íróasztal 013-00341 1 
6 Konyha elem 013-003721 1 
7 Porral oltó készülék 013-00604 1 
8 Számítógép asztal 013-0068R 1 
9 Belgyógyászati vizsgálóágy 013-00871 1 

10 Vércukorszintmérő 013-009641 1 
11 Fogas fali 013-0118 1 
12 Mérlegasztal 013-0144 1 
13 Műszerasztal üveglappal görgős 013-01472 1 
14 Szék 013-0297R 2 
15 Pólyázóasztal 013-0368 2 
16 Kötszervágó olló 013-0635 4 
17 Kullancskiszedő csipesz 013-0636 1 
18 Fellépő zsámoly két lépcsős 013-06471 1 
19 Szék kórtermi támlás 013-0654 2 
20 Postaláda 013-0655 1 
21 Hirdetőtábla 013-0657 2 
22 Csecsemő hosszmérő 013-0664 1 
23 Magzati szívhanghallgató 013-0667 1 
24 Kettesy féle látásvizsgáló tábla 013-0668 1 
25 Várótermi pad 4 üléses 013-06701 2 
26 Magasságmérő falra szerelhető 013-0680 1 

2.2. Alkotmány úti védőnői szolgálattól visszavett eszközök: 
1 Nyomtató SAMSUNG ML-1750 USB/PRN Lézer 013-04354 1 
2 Kaputelefon rendszer 013-0656 1 

2.3. Csépány úti védőnői szolgálattól visszavett eszközök: 
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1 Hosszszámító 013-0683 1 
2 Magzati szívhanghallgató 013-0663 1 

2.4. Nemzetőr úti védőnői szolgálattól visszavett eszközök: 
1 Pólyázóasztal 013-0368 1 

2.5.Lehel vezér úti védőnői szolgálattól visszavett eszközök: 
1 Vércukorszint mérő 013-009641 1 

2.6. Mekcsey úti védőnői szolgálattól visszavett eszközök: 
1 Polc 013-0153-1  1 
2 Fogas álló 013-0117 1 
3 Olajradiátor 013-0434 1 
4 Riasztórendszer 013-05332 1 

 
Felelős: 

 az üzemeltetési szerződés módosításának előkészítéséért:  
PH. Településfejlesztési Osztály vezetője  

 aláírásáért: Polgármester  
 a vagyonelemek üzemeltetéséért:  

ÓTSZEGYII igazgatója 
 a vagyonelemek nyilvántartásáért:  

PH. Településfejlesztési Osztály vezetője  

Határidő:  értelemszerűen  
 

- . - . - 
 

Zsuponyó Anett levezető elnök az ülés vezetését átadta Janiczak Dávid polgármesternek. 
 

- . - . - 
 

15.) Napirend 
Javaslat a 2023. évi belső ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves összefoglaló ellenőrzési 

jelentés elfogadására 
 
Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke közölte, a Bizottság az előterjesztést 
megtárgyalta, 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. 
 
Garami György Károly az Ügyrendi és Rendészeti Bizottság elnöke elmondta, a Bizottság 
az előterjesztést megtárgyalta, 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta és elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérdés, észrevétel hiányában kérte a Képviselő-testületet, 
hogy szavazzanak az előterjesztésről. 
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A szavazásban 13 képviselő vett részt, ami alapján a Képviselő-testület 13 igen 
szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

27/2024. (IV.5.) határozata 
a 2023. évi belső ellenőrzések tapasztalatairól szóló  
éves összefoglaló ellenőrzési jelentés elfogadásáról 

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Képviselő-testület a 2023. évi belső ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves összefoglaló 
ellenőrzési jelentést elfogadja.  
 

16.) Napirend 
Beszámoló az Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évi működéséről 

 
Janiczak Dávid levezető elnök ismertette, az előterjesztő az Ózdi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat elnöke, kérdése, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 
 
Váradi József az Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke nem tett szóbeli 
kiegészítést. 
 
Garami György Károly az Ügyrendi és Rendészeti Bizottság elnöke közölte, a Bizottság a 
beszámolót megtárgyalta, tisztelettel vette, 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő saját, frakciójuk, továbbá a teljes Képviselő-testület nevében is 
megköszönte az Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat munkáját, melyet már a tavalyi 
évben, illetve év elejétől végeztek. Rengeteg olyan eszközt gyártanak, amit közterületekre 
tudnak kihelyezni, ezzel is lakossági igényeket kielégítve. Harcolni tudnak az illegális 
hulladéklerakás ellen, továbbá a közterületek vonzóbbá tételét is sikerült azáltal 
megteremteni, hogy virágládákat is gyártanak. Ezek kikerültek a körzetekbe, a sajátjába is, 
meghozzá az ózdi kórház előtti térre, ezáltal egy esztétikusabb környezetet teremtve. 
Hozzáfűzte, természetesen nemcsak ezen feladatokat látja el a Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat. Megköszönte a munkájukat és az idei évhez is sok sikert kívánt.  
 

- . - . - 
 

Zsuponyó Anett alpolgármester távozott az ülésteremből. 

 
- . - . - 

 
 
 
Váradi József képviselő megköszönte az önkormányzati dolgozók segítségét, amit az Ózdi 
Roma Nemzetiségi Önkormányzat működéséhez és munkájához nyújtanak.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök további hozzászólás, észrevétel hiányában kérte a Képviselő-
testületet, hogy szavazzanak a beszámolóról.  
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A szavazásban 12 képviselő vett részt, ami alapján a Képviselő-testület 12 igen 
szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

28/2024. (IV.5.) határozata 
az Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évi működéséről szóló beszámoló 

elfogadásáról 
 

Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi döntést hozta: 
 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ózdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
2023. évi működéséről szóló beszámolót elfogadja.  

 
17.) Napirend 

Beszámoló az Ózdi Német Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évi működéséről 
 

Janiczak Dávid levezető elnök elmondta, az előterjesztő az Ózdi Német Nemzetiségi 
Önkormányzat elnöke, kérdése, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 
 

- . - . - 
 

 
Zsuponyó Anett alpolgármester visszatért az ülésterembe. 

 
- . - . - 

 
 
Göncfalvi Éva az Ózdi Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke nem tett szóbeli 
kiegészítést. 

 
Garami György Károly az Ügyrendi és Rendészeti Bizottság elnöke közölte, a bizottság a 
beszámolót megtárgyalta, köszönettel vette, 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő megköszönte Göncfalvi Éva elnöknek és társainak a munkáját, 
amit a német kisebbség érdekében végeznek városunkban. Habár egy kis közösségről van szó, 
de a szívük annál nagyobb, ami minden egyes rendezvényükön jól látszik. A tavalyi évben 
nagyobb feladatot is felvállaltak, útszéli kereszteket újítottak fel, továbbá a gyári temetőben is 
állítottak feszületet, illetőleg az Ív úti Római Katolikus Templom kertjében is, melyet hálásan 
köszönnek nekik, hogy felkarolták. Munkájukhoz az idei évre is sok sikert kívánnak, 
köszönik, hogy vannak a városnak. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök további hozzászólás, észrevétel hiányában kérte a Képviselő-
testületet, hogy szavazzanak a beszámolóról.  
 
A szavazásban 13 képviselő vett részt, ami alapján a Képviselő-testület 13 igen 
szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
29/2024. (IV. 5.) határozata 

az Ózdi Német Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évi  
működéséről szóló beszámoló elfogadásáról 

 
Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Képviselő-testület az Ózdi Német Nemzetiségi Önkormányzat 2023. évi működéséről szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
 

18.) Napirend 
Beszámoló az Ózd Közbiztonságáért Alapítvány 2023. évben végzett munkájáról 

 
Janiczak Dávid levezető elnök elmondta, az előterjesztő az alapítvány elnöke, kérdése, 
kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 
 
Talján Róbert az Ózd Közbiztonságáért Alapítvány elnöke közölte, nincs kiegészítése. 
 
Garami György Károly az Ügyrendi és Rendészeti Bizottság elnöke közölte, a bizottság a 
beszámolót megtárgyalta, 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérdés, észrevétel hiányában kérte a Képviselő-testületet, 
hogy szavazzanak a beszámolóról.  
 
A szavazásban 13 képviselő vett részt, ami alapján a Képviselő-testület 13 igen 
szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

30/2024. (IV. 5.) határozata 
az Ózd Közbiztonságáért Alapítvány 2023. évben végzett munkájáról szóló  

beszámoló elfogadásáról  
 

Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi döntést hozta: 
 
A Képviselő-testület az Ózd Közbiztonságáért Alapítvány 2023. évben végzett munkájáról 
szóló beszámolót elfogadta.    
 
 

19.) Napirend 
Beszámoló az Ózd Városi Rendészet 2023. évben végzett munkájáról 

 
Janiczak Dávid levezető elnök tájékoztatásul elmondta, az előterjesztő az Ózd Városi 
Rendészet vezetője, kérdése, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 
 
Talján Róbert az Ózd Városi Rendészet vezetője közöte, nincs kiegészítése. 
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Garami György Károly az Ügyrendi és Rendészeti Bizottság elnöke közölte, a bizottság a 
beszámolót megtárgyalta, 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek. Köszönetüket fejezik ki az elvégzett munkáért.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök előadta, a városi rendészet a közbiztonságért a rendőrség 
mellett a második legtöbbet teszi a városban. Hozzátette, önkormányzati szervezetként 
dolgoznak. Kiemelte, szoros kapcsolatban áll a vezetővel, továbbá a helyettesével is sokat 
egyeztetnek a felmerülő nehézségekről, problémákról. Talján Róbert az idén 25. éve szolgálja 
a közt, a héten került sor az emléklap átadására ennek tekintetében, melyhez ismét gratulált, a 
továbbiakhoz jó egészséget kívánt. A rendészetnek is megköszönte a munkáját, amit a város 
közterületén végez, különös tekintettel arra, hogy újra sikerült 24 órásra tenni munkaidejüket. 
Megköszönte továbbá Garami György Károly képviselő munkáját, illetve Rendészetvezető 
munkáját annak vonatkozásában, hogy kiválogatták azokat, aki szolgálatban vannak és 
folyamatosan ügyelik a közterületeket.  
 
Dr. Csuzda Gábor képviselő jómaga és a frakció részéről is szeretné megköszönni az Ózd 
Városi Rendészet munkáját. Amennyiben minden önkormányzati cég, illetve intézmény úgy 
működne, olyan hatékonysággal és gyorsasággal végezné a munkáját, úgy reagálna a 
bejelentésekre, mint ahogyan a rendészet teszi, akkor Ózd egy jó hely lenne, jobb hely, mint 
jelenleg. Ezúton is megköszönte mind a rendészet vezetőjének, mind a helyettesének, illetve 
kollégáik munkáját, sok sikert kívánt erre az évre is, továbbá jó együttműködést, nemcsak a 
területi képviselőkkel, hanem a lakosággal is.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök kérdése, a többi intézmény akkor nem végzi jól a munkáját? 
Akár az Ózdi Városüzemeltető Intézmény, aki a legtöbb idejét dr. Csuzda Gábor körzetében 
tölti. Véleménye szerint Ózd város most is jó hely. 
 
Angyal Béla képviselő megköszönte a rendészet eddig elvégzett munkáját, a gyors 
intézkedéseket. Külön megköszönte Talján Róbertnek, mint vezetőnek a hozzáállását, a 
területi megbízottnak a gyors intézkedést, egyúttal a kitüntetéséhez is gratulált.  
 
Csutor László képviselő visszacsatolt, ahogyan az már elhangzott, szeretnék a területüket 
még biztonságosabbá tenni, azzal, hogy Táblában és Várkonyon helyiséget biztosítanának 
részükre, hogy még ettől is hamarabb tudnának kiérni, pedig így is „rettentő” gyors, amit 
végeznek. Kihangsúlyozta, első telefonálásra pár percen belül kiérkeznek, akár 
kóborkutyákról, akár egyéb történésekről van szó. Az az intézkedési mód, ahogyan ellátják 
munkájukat, annak érdekében, hogy a város rendezettebb legyen, azt, mint területi képviselő, 
csak köszönni tudja.  
 
Janiczak Dávid levezető elnök további hozzászólás, észrevétel hiányában kérte a Képviselő-
testületet, hogy szavazzanak a beszámolóról.  
 
A szavazásban 13 képviselő vett részt, ami alapján a Képviselő-testület 13 igen 
szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

31/2024. (IV. 5.) határozata 
az Ózd Városi Rendészet 2023. évi beszámolójának elfogadásáról 
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Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi döntést hozta: 
 
A Képviselő-testület az Ózd Városi Rendészet 2023. évi beszámolóját elfogadta.  
 
 

20.) Napirend 
Tájékoztató az Új Esély Központ Ózd 2023. évben végzett munkájáról 

 
Janiczak Dávid levezető elnök tájékoztatásul elmondta, az előterjesztő az Új Esély Központ 
Ózd Telephelyének vezetője, kérdése, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 
 
Bobcsák Emese az Új Esély Központ Ózdi Telephelyének vezetője közöte, nincs szóbeli 
kiegészítése. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök elsőként munkájukhoz gratulált. Megemlítette, több 
alkalommal is meglátogatta rendezvényeiket és tapasztalta, hogy azok az emberek, akik a 
központba járnak, ott kapják meg azt a szükséges pluszt, amit máshonnét nem, milyen szép 
eredményeket tudnak elérni. A környezet és az ott dolgozók is elhivatottak annak irányában, 
hogy ezen munkát szívvel, lélekkel tudják végezni. Bízik abban, hogy tovább bővülnek és 
ebben az esetben még több eredményt tudhatunk magunkénak, a városénak. Ismertette, a 
tájékoztatót a Képviselő-testület megtárgyalta és tudomásul vette.  
 
 

21.) Napirend 
Tájékoztató az Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált 

Intézmény által 2023. évben Ózd város lakossága részére nyújtott szociális ellátásokról 
 

Janiczak Dávid levezető elnök tájékoztatásul elmondta, az előterjesztő az Ózd és Térsége 
Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált Intézmény igazgatója, az ülésen helyettese 
vesz részt, kérdése, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 
 
Turcsányi Adrienn az Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált 
Intézmény igazgató helyettese közölte, nincs kiegészítése. 
 
Janiczak Dávid levezető elnök gratulált az intézménynek az elvégzett munkához. Elmondta, 
ebbe a területbe is belelát, hiszen nagyon sok szociális területen érkeznek jelzések és sokszor 
kilátogat a helyszínekre is. Mindenkinek gratulált, aki az intézményben ezt a munkát végzi. 
Véleménye szerint erre születni kell, amennyiben bárkit betennének, hogy vállalja a feladatot, 
nem biztos, hogy sikerülne teljes szívvel és lélekkel ellátni. Ismertette, a tájékoztatót a 
Képviselő-testület megtárgyalta és tudomásul vette.  
 
 

22.) Napirend 
Tájékoztató az Ózd és Térsége Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált 

Intézmény által 2023. évben Ózd város lakossága részére nyújtott egészségügyi 
ellátásokról 
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Janiczak Dávid levezető elnök tájékoztatásul elmondta, az előterjesztő az Ózd és Térsége 
Szociális, Egészségügyi és Gyermekjóléti Integrált Intézmény igazgatója, az ülésen helyettese 
vesz részt. Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, a tájékoztatót a Képviselő-testület 
megtárgyalta és tudomásul vette. Megköszönte a részvételt, az ülést bezárta. 
 
 
 

K. m. f. 
 
 
 
 Dr. Almási Csaba Janiczak Dávid 
 jegyző polgármester 


